
استاندار کرمان:
مشاغل ایجاد شده در کرمان راستی آزمایی شوند

فرمانده سپاه ثارالله کرمان عنوان کرد؛
لزوم توجه به اولویت ها در انجام امر به معروف و نهی از منکر

استاندار کرمان در خصوص تعهدات ایجاد 
مشاغل در دستگاه های مختلف گفت: این 
مشاغل باید توسط دستگاه های نظارتی 

راستی آزمایی شوند.
ششمین جلسه کارگروه اقتصادی، اشتغال 
و سرمایه گذاری استان در سال ۱۴۰۰ به 
ریاست علی زینی وند و با حضور سرپرست 
معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری، 
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان 
در محل سالن شهید مرتضوی استانداری 

کرمان برگزار شد.
استاندار کرمان با اشاره به اینکه، استان 
اعتبارات و منابع مربوط به تسهیلات 
اشتغالزایی به ویژه اشتغال روستایی سهمیه 
ابلاغی خود را جذب کرده است، افزود: با 

پیگیری صورت گرفته و از محل بودجه 
شناور، سهمیه ای جدید به استان اختصاص 

داده شده است.
او عنوان کرد: سهمیه بخش های صنعت و 
معدن، کشاورزی و خدمات مشخص شده 
و تا ۱۵ اسفند ماه جاری فرصت است که 
طرح های مشمول این اعتبارات به بانک های 

استان معرفی شوند.
آزمایی،  راستی  کرمان،  استاندار 
آسیب شناسی و نظارت بر اشتغال ایجاد 
شده توسط دستگاه های اجرایی را لازم 
دانست و گفت: مهم است که بدانیم 
طرح های اجرایی آیا منجر به اشتغال لازم 
می شوند و چه میزان از هدفگذاری ما تحقق 

پیدا می کند.
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فرمانده سپاه ثارالله کرمان خواستار توجه به اولویت ها 
در زمینه امر به معروف و نهی از منکر شد.

سردار حسین معروفی در دیدار با سرپرست ستاد امر به 
معروف و نهی از منکر استان کرمان، گفت: رأس ستاد 
امر به معروف و نهی از منکر نماینده ولی فقیه است و 
هیچ کاری نباید بدون هماهنگی با نماینده حضرت آقا 

انجام شود.
سردار معروفی ادامه داد: به همین جهت حضرت آقا 
در سپاه نماینده دارد و در استان کرمان ما همه کارها 
را با نماینده حضرت آقا در سپاه هماهنگ می کنیم، 
مسئولیت شرعی فرهنگی بر عهده نماینده حضرت آقا 

در استان است.
وا افزود: اگر بخواهیم در این حوزه موفق شویم باید بر 
اساس فرآیند پیش برویم و فرایند اول فضاسازی است 

یعنی ما در استان کرمان در این حوزه نیاز به فضاسازی 
داریم.

فرمانده سپاه ثارالله استان کرمان ادامه داد: در ادامه باید 
فرهنگ سازی و بعد از آن گفتمان سازی کنیم.

او تصریح کرد:علت اینکه دبیر ستاد امر به معروف و نهی 
از منکر را به سپاه واگذار شده است این است که سپاه از 

شبکه عمیق بسیج مردمی را استفاده کند.
سردار معروفی تصریح کرد:علت اینکه دبیری ستاد امر 
به معروف و نهی از منکر را به سپاه واگذار کردن این 
است که سپاه ساختار نظامی دارد و به نماینده ولی خدا 
وصل است سیاسی نیست و دولت ها با گرایش سیاسی 

نمی توانند تصمیم گیرنده آن باشند.
این مقام مسئول با اشاره به اولویت امر به معروف و نهی 
از منکر افزود: تا زمان و دشمن را نشناسیم اولویت را 

متوجه نمی شویم.
او با اشاره به اینکه امام راحل فرمودند »حفظ نظام اوجب 
واجبات است« و رهبر معظم انقلاب بیان کردند »حفظ 
نظام بزرگترین معروف است«، تصریح کرد: ما باید در 
زمینه امر به معروف و نهی از منکر به این مهم توجه 

کنیم که اولویت چیست؟
او با طرح این سوال که آیا امر به معروف و نهی از منکر 
صرفاً در حوزه مسائل لباس و چهره است، عنوان کرد: 
قتصادی، اجتماعی،  باید به این مهم در عرصه های ا
سیاست، روابط اجتماعی و در مدیران توجه شود، اگر 

مدیر سالم شد جامعه سعادتمند می شود.
او گفت: قانون اساسی ما بر اساس دین و دستورات قرآن 
و ائمه است، حاکمیت ما صفر تا صد مردمی است که از 

ویژگی های حکومت ماست.
سردار معروفی ادامه داد: اگر مردم را از انقلاب اسلامی 

جدا کنیم فقط یک شاکله و پوسته می ماند.
فرمانده سپاه ثارالله افزود: مردم ما پای انقلاب ایستاده اند 
گاهی با حرکت هایی امید را از مردم می گیریم جامعه ما 
هوشیار است و نباید جامعه را به سمت موضوعاتی که 

اولویت ندارند برد.
سردار معروفی با بیان اینکه امروز بزرگترین مطالبه 
گران انقلاب، بسیج ماست که بسیج انقلاب است، گفت: 
ما جانمان را برای احیا امر به معروف و نهی از منکر 

می دهیم و سپاه و بسیج را فدای آن می کنیم.
فرمانده سپاه ثارالله استان کرمان با اشاره به اینکه ما 
سپاه را خرج مثلث مردم، ولایت و انقلاب می کنیم خاطر 
نشان کرد: خرج مردم می کنیم چون مردم پای انقلاب و 
دین ایستاده اند، خرج انقلاب می کنیم چون انقلاب خدا 
و اهل بیت است هزینه ولایت می کنیم چرا که حقیقت 

دین است با این نگاه سپاه به کمک می آید.

بهرام مسلمی مهنی به مدیرکلی فرهنگ و ارشاد اسلامی 
 جنوب کرمان منصوب شد
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بیم آلودگی منابع آب 
با معدنکاری در کوه عرش

ضرورت واکاوی مجوزهای معدنی در کرمان

احتمال برگزاری جلسه فوق العاده 
 مجلس برای بررسی مذاکرات 

آزادی ۲۹۰ زندانی جرائم غیرعمد
 از زندان های کرمان

مدیرعامل ستاد دیه استان کرمان گفت: از ابتدای 
امســال تاکنون، ۲۹۰ زندانی جرائم غیرعمد از 

زندان های استان کرمان آزاد شده اند. سید حجت الله موسوی قوام گفت:از ابتدای امسال 
تاکنون، ۲۹۰ زندانی جرائم غیرعمد با مبلغ ۱۸ میلیارد تومان از زندان های استان کرمان 
آزاد شده اند. او گفت: ۸۰ درصد این مبلغ برای آزادی زندانیان از محل کمک های مردمی 
و خیران و باقی مانده آن از محل کمک های ســتاد دیه استان، ستاد دیه کشور، بانک ها، 

صندوق خسارت و اخذ رضایت شاکی تامین شده است.

با توجه به اینکــه تاکنون بــرای ۵۶۸ هزار خانه 
خالی قبض مالیاتی صادر شــده اســت، سازمان 

امور مالیاتی به صاحبان ایــن خانه ها اخطار داده که تا پایان ۱۰ اســفندماه امســال برای 
 پرداخت مالیات فرصت دارند و در غیر اینصورت، نسبت به وصول مالیات اقدام خواهد کرد.

به گــزارش ایســنا، براســاس اعلام ســازمان امــور مالیاتــی تعــداد ۵۶۸ هــزار واحد 
مســکونی خالی شناســایی شــده که بالغ بــر ۴۸۸ هــزار واحــد از آنها در شــهرهای 
 بالاتــر از صد هــزار نفــر جمعیــت بــوده و مشــمول پرداخت مالیات شــده اســت.

نمایندگان مجلس در تذکراتی خواستار بررسی مذاکرات وین در 
جلسه ای با حضور وزیر امورخارجه شدند و نائب رئیس مجلس از احتمال برگزاری این 

جلسه در روز سه شنبه خبر داد.

 نیم میلیون خانه خالی در لیست مالیات
۲ روز دیگر برای پرداخت 

مالیات فرصت دارید
رنا
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کاهش ۵۰ درصدی 
مراجعات سرپایی ابتلا 

به امیکرون در مراکز 
درمانی

عضو ســتاد ملی مقابله بــا کرونــا از کاهش ۵۰ 
درصدی مراجعات ســرپایی ابتلا به امیکرون در 
 مراکز درمانی بر اساس مشاهدات میدانی خبر داد.
دکتر مسعود مردانی روز یکشنبه در گفت و گو با 
خبرنگار حوزه بهداشت و سلامت ایرنا افزود: موارد 
بستری بر اثر ابتلا به امیکرون نیز در مراکز درمانی 
رو به کاهش است، اما بیمارانی که از یکماه قبل در 
بخش مراقبت های ویژه بستری هستند، بدحال 

بوده و وضعیت خوبی ندارند.

کالاهای اساسی 
صدرنشین احتکار
ارزش کالاهای مکشوفه احتکاری در 

دی ماه امسال شامل کالاهای اساسی، 
تجهیزات پزشکی، انواع شوینده و نظایر 
آن بیش از ۶۸۳ میلیون تومان بوده است.

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس:

۲۰ میلیون نفر جامانده 
می توانند مشمول دریافت 

سهام عدالت باشند
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس گفت:برآورد 

ما این است که تا حدود سقف ۲۰ میلیون نفر 
افرادی هستند که می توانند مشمول دریافت 

سهام عدالت باشند، اما به دلایل مختلف از این 
دریافت محروم شده اند.
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ما را در تلگرام دنبال کنید
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مـارا
دنبال
کنید

روزنامه اقتصادی استان کرمان

استخـدام

09133952075

به تعدادی نیرو ساده و نیمه ماهر جهت کار در 
 کارگاه کابینت و دکور سازی با آموزش نیازمندیم .

آب را 
هَدر

ندهیم

جناب آقای 
 بهرام مسلمی مهنی 

 انتصــاب جنابعالــی را بــه ســمت مدیــر کل فرهنگ 
ــان از  ــه نش ــان ک ــوب کرم ــامی جن ــاد اس و ارش
شایســتگی و کارآمــدی جنابعالــی دارد تبریــک 
گفتــه و امیــدوارم بــا اندوختــه ای کــه از حــوزه 
ــر و  ــا خی ــد منش ــد، بتوانی ــانه  داری ــگ و رس فرهن
ــید. ــی باش ــتان جنوب ــت شهرس ــرای هف ــت ب  برک

خدیشی - مدیرمسئول روزنامه کاغذ وطن

روز گذشته و با حکم وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی بهرام مسلمی 
مهنی به مدیرکلی فرهنگ و ارشاد اسلامی جنوب کرمان منصوب 
شد. به گزارش خبرنگار کاغذ وطن در حکمی که محمد مهدی 
اسماعیلی وزیر ارشاد برای بهرام مسلمی زده به ایجاد هماهنگی 

و برنامه ریزی در راستای پیشبرد اهداف و ماموریت های وزارت 
ارشاد تاکید شده است.  مسلمی مهنی پیش از این و در دولت دهم 
معاونت فرهنگی و هنری ارشاد اسلامی جنوب کرمان را برعهده 

داشت.  او همچنین سالها تجربه در رسانه را داشته است.
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مهرابی در جلسه تنظیم بازار:
کاسه ای زیر نیم کاسه جوجه ریزی 

در مرغداری ها است
سرپرست معاونت اقتصادی استانداری کرمان درباره مرغداری ها نیز گفت: 
مرغداری های که بیش از ۵۰ روز از جوجه ریزی آنها می گذرد با آن درصد 
تلفات باید مرغ های خود را تحویل دهند و نوسانات جوجه ریزی ها دهه 
اول دی ماه تا اکنون نشان می دهد که یک اتفاقی در حال رخ دادن است که 

دستگاه های نظارتی در این زمینه ورود کنند.
حسین مهرابی در بیست و پنجمین جلسه ستاد تنظیم بازار استان کرمان 
با بیان اینکه مصوب شود که ســازمان جهادکشاورزی نظارت بر توزیع 
اینترنتی انجام دهد، تصریح کرد:از هفتم اسفند تا پایان سال کمیته های 

که تفویض قیمت گذاری داشتند مجاز به تغییر هیچ قیمتی نیستند.
سرپرســت معاونت اقتصادی اســتانداری کرمــان تاکید کرد:جدول 
توزیع گوشــت مرغ شهرســتانی به تناســب جمعیت داریــم و این 
جدول مصوب کارگروه های اقدام و تنظیم بازار اســتان اســت و همه 
فرمانداران،تولیدکنندگان و دستگاه ها ملزم به گردن نهادن به این جدول 
هستند و اگر کســی اعداد مندرج در این جدول را مطابق توزیع آن روز 
نخواست اعلام کند تا به چرخه توزیع فردا برگردد و نهایتا سازمان پشتیبانی 
امور دام آن را خریداری و منجمد می کند. او افزود: اگر کشتارگاهی یا کسی 

از این جدول تمکین نمی کند گزارش آن سریعا ارسال و اقدام شود.
مدیرکل اداره غله اســتان کرمان نیز در این جلسه گفت:از ابتدای سال 
تاکنون ۱۰ هزار و ۵۰۰ تن شکر و ۱۵ هزار تن برنج در استان توزیع شده 
است و برای سهمیه عید از بهمن ماه سامانه سهمیه عید باز شد از ۱۷۵۰ 
تن شکر حدود ۱۷۱۱ تن آن را توزیع کردیم و از ۳۴۰۰ تن سهمیه حدود 
۲۶۰۰ تن آن توزیع شده اســت. همچنین در این جلسه عنوان شد: از 
ابتدای سال تا هفتم اسفند مجموعا ۱۵۰هزار تن توزیع نهاده کنجاله سویا، 
ذرت و جو بوده که نسبت به مدت مشابه سال گذشته۱۳۰ درصد افزایش 
تامین، ذخیره سازی و توزیع نهاده دامی در شمال استان داشته ایم و اکنون 
وضعیت انبارهای استان خوب است. در بحث مرغ نیز مطرح کرد:در سال 
گذشته تا این مقطع ۲۲۴۰ تن گوشت قرمز و مرغ در استان توزیع شده 
و اکنون ۳۴۳۸ تن است لذا حدود ۵۳ درصد نسبت به مدت مشابه سال 
قبل افزایش یافته است. ۱۸۱۴ تن ذخیره مرغ منجمد در استان ذخیره 
است و ۱۴۴ تن ذخیره گوشت گوساله وارداتی است که ضمن اینکه ۹۰۰ 
تن مرغ هم اختصاص داده شده به استان و ۲۶۰ تن گوساله که از استان 

یزد و فارس به استان حمل می شود.

گرانـی رمـق سـفره های مـردم را گرفتـه و 
نیـاز اسـت مسـئولان بـرای کنتـرل قیمـت هـا 
برنامه ریزی کننـد تا خانواده ها در آسـتانه سـال 
جدیـد متحمـل فشـارهای اقتصـادی نشـوند.

آخرین روزهای سـال ۱۴۰۰ در حالی سپری می 
شـود که گرانی بـر کالاهـای مـورد نیـاز خانواده 
ها سـایه افکنـده و مـردم به سـختی مـی توانند 
از پس هزینـه هایـی که بـه سـرعت افزایش می 

یابـد بـر بیاند.
بـا نزدیـک شـدن بـه ایـام نـوروز قطعـا مراجعه 
مردم به بـازار هم افزایـش می یابد البتـه افزایش 
قیمـت هـا و کاهـش قـدرت خریـد مـردم باعث 
کمرنگ تر شـدن حضور مـردم در بازارها شـده و 
آنها مجبورند نیازهایشـان را اولویـت بندی کرده 
و اقـلام اساسـی و مهـم را در درجـه اول تامیـن 
کننـد و در صورتی کـه پولـی از حقوقشـان باقی 

ماند بـه سـایر امـور بپردازند.
در کنار مسـئله گرانـی، برخی افراد سـودجو هم 
دسـت بـه گـران فروشـی زده و قیمـت هـا را به 
صـورت غیرقانونـی و بـر اسـاس سـود و منفعت 
بیشـتر خودشـان بـه مشـتری اعـلام مـی کنند 
بـه گونـه ای کـه گاهـی حتـی دو مغـازه در یک 
خیابـان یـک کالا را با دو نـرخ متفـاوت اعلام می 
کنند و وقتی از آنها سـوال می کنیـد، می گویند 
که قیمـت خرید یـا کیفیـت کالا متفاوت اسـت.

اما نمی تـوان این مسـاله را هـم کتمان کـرد که 
همان قیمت های مصوب هـم بالا بـوده و از توان 

مردم خارج اسـت.
گرانی و کاهش قدرت خرید مردم

رضا بهرامـی یکی از مغـازه داران کرمانـی در این 
بـاره اظهـار کرد:تـورم و گرانی بسـیار زیاد اسـت 
و همیـن مسـاله در قـدرت خریـد مـردم تاثیـر 
گذاشـته اسـت. همیشـه در نزدیکی عیـد نوروز 
شـاهد افزایش مشـتریان بودیـم اما حـالا میزان 
فروش ما در مقایسـه با سـال های گذشته بسیار 

کاهـش یافته اسـت.
زهرا بلـوردی هـم از شـهروندان کرمانـی چنین 
گفت:همـه کالاهای اساسـی و مـورد نیـاز مردم 
از قبیل برنـج، لبنیات، حبوبـات و... بسـیار گران 
شـده اسـت. مسـئولان بایـد هـر چـه سـریعتر 
فکـری بـرای ایـن وضعیـت کننـد. نخـود بـه 
کیلویـی ۴۹ هـزار تومان رسـیده اسـت و قیمت 

برنـج هـم سرسـام آور اسـت.
ایـن شـهروند کرمانـی گفـت:دو روز پیـش یک 
کیلـو سـیب زمینـی را ۱۲ هـزار تومـان خریدم 

ولی امـروز ۱۵ هـزار تومـان خریـداری کـردم.
او در خصـوص تفـاوت قیمت ها در سـطح شـهر 
کرمـان اظهـار کرد:حتـی گاهـی مشـاهده مـی 
شـود که دو مغازه مجـاور یک کالا را بـا دو قیمت 
متفاوت عرضه مـی کنند و هـر کدام بهانـه ای را 

بـرای این مسـئله عنـوان مـی کنند.
علـی اسـماعیلی هـم در گفتگویـی بـا تاکیـد بر 
اینکه باید یـک ثبات در قیمـت ها ایجاد شـود تا 
مردم شـوکه نشـوند، افزود: باید نظارت ها جدی 
تـر شـود وقتـی فروشـنده بداند بـر قیمـت ها و 
موجـودی انبارهـای آنها نظـارت می شـود قطعا 

سـطح تخلفات کاهـش پیدا مـی کند.
او گفت:دسـتگاه هـای نظارتـی در آسـتانه عیـد 
نـوروز بـازرس را بیشـتر کننـد شـاید بـا افزایش 
نظارت هـا انصـاف واحدهـای صنفی هم بیشـتر 
شـود. قیمـت هـا بسـیار سرسـام آور اسـت طی 
همیـن چنـد روز سـیب زمینـی را کیلویـی ۱۷ 
هـزار تومـان خریـداری کـرده ام. یـک میلیون و 
۶۰۰ هـزار تومـان عیـدی بـرای کارکنـان دولت 
در نظـر گرفتـه انـد کـه بـا ایـن مبلغ یـک گونی 
برنـج، دو عـدد مـرغ، دو کیلو گوشـت مـی توان 
خرید. یـک رب گوجـه ۳۷ هزار تومـان، کارتن ۴ 
کیلویی قنـد ۱۱۹ هـزار تومـان و هر کیلـو چای 

۲۵۰ هـزار تومـان اسـت. ما چگونـه بایـد از پس 
ایـن هزینـه هـا برآییم؟

شرمنده مردم هستیم
مدیرکل تعزیرات حکومتی اسـتان کرمان اظهار 
کرد:گلایه های مردم کاملا درسـت و بجاسـت و 
تعزیـرات حکومتـی بـه عنـوان یکـی از متولیان 
رسـیدگی به این قبیـل تخلفات، شـرمنده مردم 

. هستیم
ارسـلان میـری ادامـه داد: بخشـی از گرانـی هـا 
غیرقابـل اجتناب و قابل پذیرش اسـت و بخشـی 
دیگـر مربـوط بـه گـران فروشـی اسـت. گرانـی 
پدیده ایسـت که بر اسـاس پارامترهای مختلفی 
رخ می دهد که شـاید منشا آن در اسـتان کرمان 
نباشـد و در مراکز تولیـدی، پخش و بنکـداران و 

عمـده فروشـان خـارج از کرمان باشـد.
او با تاییـد وجـود گرانفروشـی در اسـتان کرمان 
ادامـه داد: تعزیـرات حکومتـی متولی رسـیدگی 
و صـدور رای و برخـورد بـا متخلفـان احتمالـی 
اقتصادی اسـت. ایـن روند بـا پی گیری دسـتگاه 
های متولی بازرسـی و نظـارت که تعـداد آنها کم 

هم نیسـت؛ انجـام می شـود.
میری بـا اشـاره اینکه سـازمان جهاد کشـاورزی 
متولـی بازرسـی اقـلام کالاهای اساسـی اسـت، 
افزود: ایـن سـازمان وضعیـت را رصد کـرده و در 
صـورت گرانفروشـی و تخطـی از قیمـت هـای 
متعـارف یا مصـوب، بایـد پرونـده تشـکیل دهد 
و برای رسـیدگی بـه تعزیـرات حکومتی ارسـال 

کنـد. او ادامـه داد: سـازمان صمـت در رابطـه بـا 
همه کالا به جـز کالاهای اساسـی و اتـاق اصناف 
و اتحادیـه هـای مربوطـه هـم در رابطه بـا کالاها 
یا خدمـات زیـر مجموعـه اتـاق اصنـاف بایـد بر 
واحدها بازرسـی و نظارت داشـته باشند. دانشگاه 
علوم پزشـکی هـم باید بـر تخلفـات بهداشـتی، 
دارویـی و درمانـی و پلیـس امنیت اقتصـادی در 
خصـوص مسـائل قاچـاق کالا و ارز بایـد نظـارت 
داشـته باشـد. همچنیـن اداره کل اطلاعـات در 
خصـوص شناسـایی و برخـورد تخلفـات کلان 

قاچـاق کالا و ارز فعالیـت مـی کند.
مدیـرکل تعزیـرات حکومتـی اسـتان کرمـان با 
اشـاره بـه اینکـه اداره کل دامپزشـکی در بحـث 
فـرآورده هـای خـام دامـی و لبنـی نظـارت مـی 
کند، بیان کرد: بسـیج مسـتضعفین هم اخیرا به 
عنوان دستگاه همکار جهاد کشـاورزی و سازمان 
صمت در زمینه بازرسـی و نظارت در سـطح شهر 
معرفـی شـده اسـت. همچنیـن دسـتگاه هایـی 
که متولـی هماهنگـی بین دسـتگاه ها هسـتند 
ماننـد اسـتانداری، فرمانـداری و... بایـد از نظـر 
امکانات دسـتگاه هـای متولی نظارت و بازرسـی 
کمک کنند. میـری گفت:مـا به عنـوان تعزیرات 
حکومتـی علیرغـم اینکه صراحـت قانونـی برای 
بحث بازرسـی و نظـارت نداریـم اما طبـق تاکید 
رئیس سـازمان تعزیرات حکومتی کشور در قالب 
گشـت های مشـترک بر اسـاس امکاناتـی که در 
اختیارمـان اسـت و علیرغـم کمبـود امکانـات و 
نیـروی انسـانی روزانه گشـت هـای مشـترکی با 

دسـتگاه هـای گفته شـده انجـام مـی دهیم.
او بیـان کـرد: دسـتگاه هـای متولی بایـد نظارت 
را انجـام بدهنـد و در صـورت مشـاهده تخلفات، 
مـوارد را بـه تعزیـرات حکومتـی ارجـاع دهنـد. 
تعزیـرات حکومتـی روزانـه در قالب گشـت های 
مشـترک با هر کدام از دسـتگاه های گفته شـده 

بـر وضعیت بـازار نظـارت دارد.
وضعیت فعلی رصد بازار ناکافی است

میـری وضعیـت فعلـی رصـد بـازار را ناکافـی 
دانسـت و اظهـار کرد:زمانـی ایـن وضعیـت بـه 
حـد مطلـوب و کافی می رسـد کـه هـم اتحادیه 
ها پـای کار باشـند و اعضایشـان را رصـد کنند و 
هـم مـردم در کنار ما باشـند اگـر مـردم در بحث 
گـزارش دهـی واحدهـای متخلـف مشـارکت 

نداشـته باشـند کار پیـش نخواهـد رفـت.
او ادامـه داد: مردم می توانند گزارشـات، انتقادات 
و پیشنهاداتشـان را از طریق سامانه ۱۳۵ سازمان 
تعزیـرات حکومتـی یـا تلفـن ۱۲۴ صمـت بیان 
کننـد.در اولیـن فرصـت در قالـب همین گشـت 

هـای مشـترک بـه موضـوع شـکایت مـردم 
رسـیدگی می شـود.

مدیرکل تعزیـرات حکومتی اسـتان کرمان بیان 
کـرد: بایـد بر اسـاس نظـر کارشناسـی دسـتگاه 
هـای مربوطـه اقـدام بـه صـدور رای در خصوص 
ایـن شـکایات کنیم.اگـر گزارشـی در خصـوص 
گران فروشـی کالا یا خدمتـی دریافـت کنیم در 
ابتدای کار، تعزیـرات حکومتـی ورود نمی کند و 
در گام اول دسـتگاه مربوطـه بـه این مسـاله وارد 
می شـود و بررسـی های لازم را انجام مـی دهد و 
نهایـت رای مقتضی از سـوی تعزیـرات حکومتی 

صـادر می شـود.
زیاده خواهی دلیل برخی از گرانی هاست

او در خصـوص گرانـی هـا و نـرخ بـالای کالاهای 
اساسـی اظهـار کـرد: بخشـی از گرانی ها ناشـی 
از تحریـم هـا یـا مشـکلات در زمینـه واردات 
برخـی کالاهـا، کمبـود کالا در اثـر خشکسـالی 
هـای متعـدد و هزینـه تمـام شـده بـالای برخی 
محصـولات اسـت. میـری دلیـل برخـی از ایـن 
گرانـی هـا را زیـاده خواهـی دانسـت و افزود:باید 
کالا از مبدا)چـه بـرای واردکننـدگان و چـه 
تولیدکننـدگان( کنترل شـود. اخیرا مقرر شـده 
تمامی کالاهایـی که تولید یـا وارد می شـود باید 
قیمـت تولیـد روی آنها درج شـود. قیمـت تولید 
یـا واردات روی بیش از ۱۲ هـزار تا ۱۳ هـزار قلم 

کالا بایـد درج شـود.
او ادامـه داد: در صورتـی کـه کالا مصرفی باشـد، 
خرده فروشـان مـی تواننـد حداکثـر ۳۰ درصد و 
چنانچـه کالای غیرمصرفی یا سـرمایه ای باشـد 
حداکثـر ۲۰ درصد بـه قیمت درج شـده تولیدی 
روی کالا اضافـه کننـد. اگـر بیـش از ایـن مقدار 
افزایـش قیمـت انجـام شـود گـران فروشـی بـه 
شـمار مـی رود و مردم مـی توانند واحـد متخلف 

را گـزارش دهند.

میری گفت: مـا هـم از افزایش روز بـه روز قیمت 
ها نگـران هسـتیم امـا بخشـی از ایـن گرانـی ها 
غیرقابل اجتنـاب اسـت در عین حـال برخی هم 
مربوط بـه سـودجویی می شـود که همه مـا باید 
بـا مشـارکت جمعـی بتوانیـم آن را دنبـال کرده 
و گـزارش دهیـم و جلـوی زیـاده خواهـی افـراد 

را بگیریـم.
برخی قوانین بازدارنده نیست

مدیـرکل تعزیـرات حکومتـی اسـتان کرمـان با 
اشـاره به وجـود بیـش از ۱۰۰ هـزار واحد صنفی 
در اسـتان کرمان اظهار کـرد: تعداد بازرسـان در 

مقایسـه بـا واحدهای صنفـی اندک اسـت.
او بـا اشـاره بـه اینکـه برخـی قوانیـن فاقـد 
بازدارندگـی لازم هسـتند، افـزود: امیدواریـم 
قوانیـن اصـلاح شـده در کمتریـن زمـان ممکن 
ابلاغ و لازم الاجرا شـود. میری از تشـدید نظارت 
های تعزیـرات حکومتی در اسـتان کرمـان از ۱۴ 
اسـفندماه جاری خبر داد و یادآور شد: همچنین 
طبق ابلاغـی که صنعت، معدن و تجـارت و جهاد 
کشـاورزی شـده اسـت نظارت های این سازمان 

ها کـه از یکم اسـفند تشـدید شـده اسـت.
او با اشـاره بـه اینکه مردم مـی تواننـد تخلفات را 
از طریق سـامانه ۱۳۵ تعزیـرات حکومتی و ۱۲۴ 
صمت گزارش دهند، بیان کرد: اخیرا ابلاغ شـده 
که قیمـت برنج طـارم درجه یک ۶۵ هـزار تومان 
اسـت چنانچه این کالا بیشـتر از این نـرخ عرضه 
شود شـامل گرانفروشـی شـده و با واحد متخلف 
برخورد می شـود. مبدا گرانفروشـی مشخص و با 

آن برخورد می شـود.
میـری عرضـه کالا بالاتـر از نـرخ مصـوب را از 
مصادیق گرانفروشـی و تخلف دانسـت و گفت: ما 
راسا نمی توانیم تشـخیص دهیم که گرانفروشی 
صـورت گرفتـه اسـت یـا خیـر بلکـه این مسـاله 
از سـوی دسـتگاه هـای متولـی بررسـی و بـه ما 
اعـلام مـی شـود. در رسـیدگی هـا اگـر بـه ایـن 
نتیجه برسـیم کـه ایـن مبلغ گـران تـر از قیمت 
واقعـی اسـت و قیمـت پایـه بـه اضافـه هزینـه 
حمـل و درصد سـود بیشـتر از قیمت مصـوب یا 
متعارف باشـد گران فروشـی به شـمار مـی آید و 

بـا متخلـف برخـورد می شـود.
او اظهار کرد: تعزیرات حکومتی مرجع رسـیدگی 
اسـت که این مساله مسـتلزم یکسـری مقدمات 
اسـت دسـتگاه های نظارتـی دیگـر بایـد پرونده 
تشـکیل دهنـد و مستندسـازی کـرده و بـرای 

تعزیـرات حکومتـی ارسـال کنند.
گرانـی کالاهـا و ارزاق عمومـی حالا رمق سـفره 
های مردم را گرفته اسـت و نیاز اسـت مسـئولان 
بـرای کنتـرل قیمـت هـا برنامه ریـزی کننـد تا 
مردم در آسـتانه سـال جدید متحمل فشـارهای 
اقتصـادی نشـوند. گرانـی هـای سرسـام آور بـه 
هـر دلیـل کـه باشـد حتـی تهیـه ارزاق عمومی 
را بـرای مـردم سـخت کـرده اسـت و امید اسـت 
دسـتگاه های بازرسـی و نظارتـی وضعیـت بازار 
را بـه صـورت جـدی تـری رصـد کنند. هـر چند 
نقـش و همـکاری مـردم هـم در ایـن زمینـه بـا 
گزارش موارد تخلف بسـیار کمک کننـده و حائز 

اهمیـت اسـت.

سایه گرانی در روزهای پایانی سال

قیمت های سرسام آور، عیدی ها را می بلعد
گزارش

بازار

رئیس سازمان ملی پرورش استعدادهای درخشان:
آمار خودکشی باید با بهره مندی از توان 

نخبگان پایین بیاید
رئیس سازمان ملی پرورش استعدادهای درخشان گفت: آمار خودکشی  و 
ناامیدی بالا است که امروز باید با بهره مندی از توان نخبگان برای این تهدید 

و بحران ها پاسخی مناسب داشته باشیم.
الهام یاوری در آیین آغازین دوره آموزشی روسا،کارشناسان و مدیران 
مدارس سمپاد قطب یک کشور در کرمان بیان کرد: متخصصان علوم 
استراتژیک معتقدند تمدن های زیادی در جهان نقش داشته اند به ویژه 
تمدن های اسلامی و در بین کشورهای متمدن اسلامی، ایران اسلامی از 

تمدن های برتر جهان است.
او افزود:ایران سرزمین مردمی است که در پای مردی بسیار استوارند و 
در آینده جهان تاثیرگذارند، کسانی که قرار است آینده جهان را بسازند 
و جهان را از بن بست معرفتی برهانند، مسئولیت سنگینی دارند نباید 
مشغول ظواهر شویم جهان پس از پیشرفت های زیاد،دچار بن بست 
معرفتی و شناختی شده است؛ بحران معنا مشکلی است که دنیا را تهدید 
می کند آمار خودکشی  و ناامیدی بالااست که امروز باید با بهره مندی از توان 

نخبگان برای همه این تهدیدها و بحران ها پاسخی مناسب داشته باشیم.
رئیس سازمان ملی پرورش استعدادهای درخشان اظهار داشت:همه 
ایرانی ها و اعضای تمدن اسلامی متعلق به میراث غنی فکری،فرهنگی 
و تمدنی ایرانی–اسلامی هستند، فرزندان ما نباید تنبل،سرخورده، 
ناامید و بی انگیزه باشند، کلید واژه گفت و گوی من اثرگذاری است باید به 
فرزندانمان  بیاموزیم چگونه اثربخش باشند،اگر برای رسیدن به قله تلاش 
نکنند،هم خسارتی برای شخص خودشان و هم برای کشور و نظام فکری 

و نام زیبای ایران است.
یاوری با بیان این که سایه شهید سلیمانی بر این استان حاکم است، 
گفت:شهید سلیمانی نشان داد با همه محدودیت ها می توان در اوج و 
قله بود، می توان اثرگذار بود ما باید شبیه حاج قاسم ها را تکثیر کنیم، 
باید با شعار سمپاد که "برای هر نیاز کشور یک سمپادی آماده اثرگذاری 
است"برای تحقق اهدافمان تلاش کنیم، برای این که این اثرگذاری بیشتر 
شود، افزایش مشارکت دانش اموزان در همه فعالیت های مدرسه ضروری 
است، همچنین مطالبه از دانش آموزان که مشکلات فیزیکی مدارس را 
حل کنند، حتی از آن ها بخواهیم درباره رفع مشکلات سمپاد تلاش کنند.

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس گفت:برآورد 
ما این است که تا حدود سقف ۲۰ میلیون نفر 
افرادی هستند که می توانند مشمول دریافت 
سهام عدالت باشند، اما به دلایل مختلف از این دریافت 

محروم شده اند.
محمدرضا پورابراهیمی، با اشاره به سرنوشت واگذاری سهام 
عدالت در بودجه سال ۱۴۰۱ گفت: از زمان واگذاری سهام 
عدالت در کشور حدود ۵ میلیون نفر مشمول دریافت سهام 

عدالت شدند
او تاکید کرد: بر اساس گزارش هایی که در کمیسیون 
اقتصادی تنظیم شد بخشی از افراد واجد شرایط به دلایل 
مختلف از دریافت سهام عدالت محروم شدند لذا ما به این 

بحث ورود کردیم تا ساماندهی لازم صورت گیرد.
رییس کمیسیون اقتصادی مجلس تاکید کرد: طبق برآورد و 
گزارش اولیه ما حدود ۲ میلیون و ۳۰۰ هزار نفر از افراد تحت 
پوشش کمیته امداد امام خمینی و یک میلیون و ۷۰۰ هزار 
نفر از افراد تحت پوشش سازمان بهزیستی از سهام عدالت 

محروم هستند.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس تاکید کرد: همچنین 
گروه های دیگری مثل بازنشستگان و کارگران فصلی و 
مجموعه گروه های فرهنگیان و افراد دیگر، بخش های دیگری 

از این مجموعه را تشکیل می دهند.
پورابراهیمی تصریح کرد: برآورد ما این است که تا حدود 
سقف ۲۰ میلیون نفر افرادی هستند که می توانند مشمول 
دریافت سهام عدالت باشند، اما به دلایل مختلف از این 

دریافت محروم شده اند.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی بیان 
داشت : طرح واگذاری سهام عدالت در سال گذشته در 
کمیسیون اقتصادی تصویب شد اما به دلایلی با مخالفت 
دولت وقت روبرو شد اما در حال حاضر توافق اولیه در این 

زمینه با رئیس جمهور و وزارت اقتصاد انجام شده است.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی ادامه داد:. 
همچنین پیشنهاد این مسئله در بودجه مطرح شده و فعلا 
در دست بررسی کمیسیون تلفیق است لذا انشاءالله گزارش 
نهایی ما این خواهد بود که اولویت افراد تحت پوشش کمیته 
امداد برای واگذاری سهام عدالت در سال آینده مد نظر قرار 
گرفته و عملیاتی شود و اولویت های بعدی هم متناسب با 
وضعیت دارایی های دولت در بخش سهام بررسی خواهد 
شد تا بتوانیم به افرادی که سهام عدالت را دریافت نکردند 

کمک کنیم.

مدیرعامل ستاد دیه استان کرمان گفت: از ابتدای امسال 
تاکنون، ۲۹۰ زندانی جرائم غیرعمد از زندان های استان کرمان 

آزاد شده اند.
سید حجت الله موسوی قوام گفت:از ابتدای امسال تاکنون، ۲۹۰ 
زندانی جرائم غیرعمد با مبلغ ۱۸ میلیارد تومان از زندان های 

استان کرمان آزاد شده اند.
او گفت: ۸۰ درصد این مبلغ برای آزادی زندانیان از محل 
کمک های مردمی و خیران و باقی مانده آن از محل کمک های 
ستاد دیه استان، ستاد دیه کشور، بانک ها، صندوق خسارت و 

اخذ رضایت شاکی تامین شده است.
به گفته مدیر عامل ستاد دیه استان کرمان در حال حاضر 
۱۵۷زندانی جرائم غیرعمد در زندان های استان کرمان به سر 
می برند که ۱۰ میلیارد تومان برای آزادی این تعداد زندانی، نیاز 
است.  او به بالاترین آمار جرم در بین زندانیان جرایم غیر عمد 
اشاره کرد و گفت: در حال حاضر، ۷۴ نفر محکوم به پرداخت نفقه 
و مهریه، ۷۸ نفر بدهکار مالی و باقی آن ها بدهکار دیه و شبه 

تصادفات هستند.
به گفته موسوی قوام، کمترین آمار زندانیان جرائم غیرعمد 
مربوط به زندان منوجان با صفر مددجو و بالاترین آمار مربوط به 

شهر کرمان با ۸۳ نفر است.
او گفت:در حال حاضر ۱۱ نفر زندانی جرائم غیر عمد ورودی 
سال ۹۹ و باقی آن ها ورودی امسال است که ستاد دیه تلاش 
می کند تا ورودی های پارسال را از زندان های استان کرمان 

آزاد کند.
او می گوید:از ابتدای امسال تاکنون، ۲۴ جشن گلریزان در 
استان کرمان به صورت مجازی برپا شده است که بیش از ۱۷ 
میلیارد تومان تعهد خیران بوده که تاکنون ۸۵ درصد این مبلغ 

وصول شده است.

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس:
۲۰ میلیون نفر جامانده می توانند 

مشمول دریافت سهام عدالت باشند

آزادی ۲۹۰ زندانی جرائم 
غیرعمد از زندان های کرمان

خبر

خبر

مدیرکل تعزیرات حکومتی استان کرمان اظهار کرد:گلایه های مردم کاملا درست و بجاست و تعزیرات 
حکومتی به عنوان یکی از متولیان رسیدگی به این قبیل تخلفات، شرمنده مردم هستیم.

ارسلان میری ادامه داد: بخشی از گرانی ها غیرقابل اجتناب و قابل پذیرش است و بخشی دیگر مربوط 
به گران فروشی است. گرانی پدیده ایست که بر اساس پارامترهای مختلفی رخ می دهد که شاید منشا 

آن در استان کرمان نباشد و در مراکز تولیدی، پخش و بنکداران و عمده فروشان خارج از کرمان باشد.

هر
س: م

عک

کاغذ استان

اداره کل ثبت اسناد و اماک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واماک حوزه ثبت ملک زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند 
رسمی

اگهی موضوع ماده ۳ و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های 
فاقد سند رسمی برابر رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۱۹۰۰۸۰۰۳۲۹۴ هیات دوم  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی خانم فاطمه سادات مختاری آب پنگوئی فرزند اکبر به شماره شناسنامه ۱ صادره از 
زرند در یک باب خانه به مساحت ۳۷۵.۲۹ مترمربع از پلاک ۶۳۵۹ اصلی واقع در زرند بلوار فردوس کوچه 
۲۹ خریداری از مالک رسمی آقای حبیب الله اکبرزاده محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد. م/الف۳۱۴
تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۰/۱۲/۹

 تاریخ انتشار نوبت دوم:  ۱۴۰۰/۱۲/۲۴
حسین توحیدی نیا_ رییس اداره ثبت اسناد و اماک شهرستان زرند

اداره کل ثبت اسناد و اماک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واماک حوزه ثبت ملک زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند 
رسمی

اگهی موضوع ماده ۳ و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های 
فاقد سند رسمی برابر رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۱۹۰۰۸۰۰۳۳۶۰ هیات دوم  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی خانم یسنا گلستانی حتکنی فرزند علی به شماره شناسنامه ۳۱۸۰۰۸۲۹۹۲ صادره از 
زرند به سرپرستی دائم خانم فاطمه گلستانی حتکنی در یک باب خانه به مساحت ۲۷۳.۳۵ مترمربع از 
پلاک ۲۲۸۶ اصلی واقع در زرند روستای ده شیخ کوچه شهید رجائی خریداری از مالک رسمی آقای وحید 
نظری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م/الف۳۱۷
تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۰/۱۲/۹

 تاریخ انتشار نوبت دوم:  ۱۴۰۰/۱۲/۲۴
حسین توحیدی نیا_ رییس اداره ثبت اسناد و اماک شهرستان زرند

اداره کل ثبت اسناد و اماک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واماک حوزه ثبت ملک رودبارجنوب

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۱۹۰۷۹۰۰۰۶۷۷-۱۴۰۰/۱۰/۲۷ هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک شهر رودبار جنوب تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای یاسر مداحی نژاد فرزند مختار 
شماره شناسنامه ۲۳۴۱ صادره از رودبار جنوب در یک باب خانه به مساحت ۲۹۰ متر مربع پلاک ۱۶۶۷ 
فرعی از۱۸۸- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۸۸ اصلی قطعه سه واقع در رودبار جنوب –بلوار شهید 
پیکان کوچه اندیشه ۲  خریداری از مالک رسمی آقای عبدالمهدی مهیمی محرز گردیده است.لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف:۲۰۸-   تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۰/۱۱/۲۵ – تاریخ 

انتشار نوبت دوم :۱۴۰۰/۱۲/۰۹
علی رحمانی خالص - رئیس ثبت اسناد اماک 

اداره کل ثبت اسناد و اماک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واماک حوزه ثبت ملک زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند 
رسمی

اگهی موضوع ماده ۳ و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های 
فاقد سند رسمی برابر رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۱۹۰۰۸۰۰۳۲۹۲ هیات دوم  موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک زرند تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای علی خلیلی باب هویزی فرزند عباس به شماره شناسنامه ۱۰۸ صادره از زرند 
در یک باب خانه به مساحت ۴۶۴.۴۵ مترمربع از پلاک ۲۲۸۶ اصلی واقع در زرند شهرک امام سجاد 
خریداری از مالک رسمی آقای اکبر کارگر محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. م/الف۳۱۵
تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۰/۱۲/۹- تاریخ انتشار نوبت دوم:  ۱۴۰۰/۱۲/۲۴

حسین توحیدی نیا_ رییس اداره ثبت اسناد و اماک شهرستان زرند

 آگهی مزایده اموال غیرمنقول )اسناد رهنی(
آگهی مزایده مال غیرمنقول پرونده کلاسه ۹۶۰۰۲۲۵ له بانک 
پور  نجف  آقای حسن  علیه  زرند،  مرکزی  شعبه  کشاورزی 
زرندی)راهن( و آقای محمد بهاءالدینی گوغری )وام گیرنده(
ثبتی شماره  ۲  دانگ پلاک  اجرائی کلاسه فوق شش  پرونده  به موجب 
فرعی از ۵۶۹۸، ۵۶۹۹ و ۵۷۰۰_ اصلی واقع در بخش ۱۳ کرمان _ زرند 
، خیابان سردار جنگل، روبروی کوچه سقاخانه ، ملکی آقای حسن نجف 
و سند  اصلی مجزی شده   _  ۵۷۰۰ و   ۵۶۹۹ پلاک ۵۶۹۸،  از  زرندی  پور 
مالکیت آن در صفحه ۳۱۳ دفتر املاک جلد ۱۵۸ ذیل ثبت ۲۴۱۵۸ ثبت 
و صادر گردیده است. و در اجرای بخشنامه ۹۱/۲۳۵۱۱ _ ۹۱/۰۱/۲۹ به ۴ 
فرعی از ۵۷۰۰ _ اصلی اصلاح گردیده، سپس برابر خلاصه سند رهنی به 
شماره ۱۰۵۷۸۰ _ ۱۳۹۶/۰۱/۲۰ دفتر اسناد رسمی شماره ۲۶ زرند به مدت 
۱۰ سال در قبال مبلغ ۷۲۰.۰۰۰.۰۰۰ ریال در رهن بانک کشاورزی شعبه زرند 
قرار گرفته، محدود است به حدود: شمالا، دیواریست بطول ۶.۲۵ شش متر 
و بیست و پنج سانتیمتر به پنج هزار و ششصد و هفتاد و هشت اصلی 
شرقا ، دیوار بطول ۱۰.۱۷ ده متر و هفده سانتیمتر به شماره یک فرعی ، 
جنوبا، دیواریست بطول ۶.۲۵ شش متر و بیست و پنج سانتیمتر به پیاده 

نود و چهار  نه متر و  رو خیابان غربا، جا پی اشتراکی است بطول ۹.۹۴ 
مساحت  به  اصلی  هفتصد  و  هزار  پنج  از  فرعی  پنج  شماره  به  سانتیمتر 
بوده طبق نظر کارشناس رسمی دادگستری ملک مذکور  ۶۲.۹۵ مترمربع 
شامل عرصه ی با کاربری مسکونی و موقعیت تجاری به مساحت ۶۲.۹۵ 
مترمربع . و ملک مذکور با فرض نداشتن هر گونه بدهی به ادارات، سازمان 
بانکها و غیره کارشناسی گردیده است، و قیمت  های دولتی، شهرداری و 
 ۱۴۰.۰۰۰.۰۰۰ مربع  متر  هر  ازای  به  مسکونی  مترمربعی   ۶۲.۹۵ ی  عرصه 
ریال و جمعا به مبلغ ۸.۸۱۳.۰۰۰.۰۰۰ ) هشت میلیارد و هشتصد و سیزده 
میلیون ریال( ارزیابی و قطعی گردیده است. پلاک فوق از ساعت ۹ الی 
۱۲ روز یکشنبه مورخ ۱۴۰۰/۱۲/۲۲ در اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان 
زرند واقع در بلوار فردوس از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده از 
مبلغ ۴.۳۱۱.۹۴۳.۸۳۸ ریال چهار میلیارد و سیصد و یازده میلیون و نهصد 
ارزش ۴۶/۹۷ سهم  ریال  و چهل و سه هزار و هشتصد و سی و هشت 
مشاع از ششدانگ پلاک فوق الذکر شروع و به بالاترین مبلغ پیشنهادی 
فروخته می شود. شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه 
کارشناسی به حساب سپرده ثبت و حضور خریدار یا نماینده قانونی او در 
جلسه مزایده است، برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را 

ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب ثبت تودیع نماید و در صورتی 
که ظرف مدت مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند 
مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد و مزایده 
ابطال و تجدید می گردد. پرداخت بدهی های مربوطه در صورتی که مورد 
مزایده از این بابت بدهی داشته باشد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض 
شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا 

نشده باشد بعهده برنده مزایده است،
لازم به ذکر است، در صورت وجود مازاد ، وجوه پرداختی بابت هزینه های 
های  هزینه  شد، کلیه  خواهد  مسترد  مزایده  برنده  به  مازاد  محل  از  فوق 
قانونی بعهده برنده مزایده است و نیم عشر و حق مزایده نقدا وصول می 
اداری بعد  گردد ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی گردد، مزایده روز 
می  طالبین  شد.  خواهد  برگزار  مقرر  مکان  و  ساعت  درهمان  تعطیلی  از 
توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر در ساعات اداری به اداره ثبت اسناد زرند 

مراجعه نمایند. م الف ۳۱۲
تاریخ انتشار: روز دوشنبه مورخ ۱۴۰۰/۱۲/۹

حسین توحیدی نیا
رییس واحد اجرای اسناد رسمی زرند

اداره کل ثبت اسناد و اماک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واماک حوزه ثبت ملک عنبرآباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره ۱۴۰۰/۷/۲۱-۱۴۰۰۶۰۳۱۹۰۹۱۰۰۰۸۸۱ 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  ثبتی  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت  هیات 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهر عنبرآباد تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم 
اشرف البرزی فرزند حاجی بشماره شناسنامه ۲۵ صادره از جیرفت در ششدانگ یک باب خانه 
به مساحت ۳۲۰ متر مربع پلاک -فرعی از۴۷- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۴۷-اصلی 
قطعه یک واقع در عنبرآباد احمد آباد بخش ۴۵ کرمان   خریداری از مالک رسمی آقای عباس 
ملاصادقی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
تاریخ   – اول:۱۴۰۰/۱۱/۲۵  نوبت  انتشار  تاریخ  الف:۳۱۰۲-   ./م  مالکیت صادر خواهد شد  سند 

انتشار نوبت دوم :۱۴۰۰/۱۲/۰۹
 علی رحمانی خالص - رئیس ثبت اسناد اماک 

آگهی فقدان سند مالکیت
     آقای غلامرضا سامی زاده فرزند محمد 
اصلی  از۴۵۵۶  فرعی   ۰ پلاک  ششدانگ  مالک 
واقع در بخش۱ کرمان که سند مالکیت آن بشماره 
۴۸۱۷۵۴دفتر۷۳ صفحه ۵۵۶ صادر و تسلیم گردید 
تصدیق  محلی  استشهاد  برگ  دو  تسلیم  ضمن  و 
مزبور  پلاک  مالکیت  است سند  مدعی  امضا شده 
بعلت نامعلوم مفقود  /از بین رفته و درخواست سند 
مالکیت المثنی نموده لذا باستناد ماده ۱۲۰آیین نامه 
مندرج  تاریخ  در  نوبت  یک  در  مراتب  ثبت  قانون 
در ذیل آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی انجام 
سند  وجود  یا  الذکر  فوق  ملک  به  نسبت  معامله 
مالکیت نزد خود میباشد ظرف مدت ۱۰ روز پس از 

انتشار آگهی به اداره ثبت شهرستان کرمان مراجعه 
مالکیت  سند  اصل  ارائه  ضمن  را  خود  اعتراض  و 
مدت  از  پس  الا  و  نمایند  تسلیم  معامله  سند  یا 
اقدام  المثنی  مالکیت  سند  به صدور  نسبت  مذکور 

خواهد شد .
تاریخ انتشار:۰۹ /۱۲ /۱۴۰۰

عيسي حافظي فر
رئيس ثبت اسناد و اماك منطقه 1 كرمان
از طرف، مصيب افشارمنش

ارونوشت ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( در 
استان کرمان جهت اطاع و ارسال پاسخ
شناسه اگهی:1283191
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خبر

خبر
کالاهای اساسی 

صدرنشین احتکار
ارزش کالاهای مکشــوفه احتــکاری در 
دی ماه امســال شــامل کالاهای اساسی، 
تجهیزات پزشکی، انواع شــوینده و نظایر 

آن بیش از ۶۸۳ میلیون تومان بوده است.
به گزارش ایسنا، بر اساس اطلاعات منتشر 
شده از ســوی ســازمان حمایت مصرف 
کنندگان و تولیدکنندگان، دی ماه امسال 
۱۲ هزار و ۲۹۳ بازرســی از انبارها و مراکز 
نگهــداری کالا  برای مقابله بــا احتکار در 
کشور انجام و منجر به تشکیل ۷۶۱ پرونده 

برای واحدهای متخلف شده است.
کالاهای مکشوفه شــامل کالاهای اساسی 
از جمله برنج، چای، روغن نباتی، شــکر، 
تخم مرغ، تجهیزات پزشکی، انواع شوینده 
و غیره به ارزش بیش از ۶۸۳ میلیون تومان 
است. از ابتدای سال جاری تاکنون نیز بیش 
از ۱۸۷ هزار و ۱۹۲ مورد بازرسی از انبارها و 
مراکز نگهداری کالا انجام شده که منجر به 
تشکیل ۷۲۶۲ فقره پرونده تخلف به ارزش 

نزدیک به ۴.۵ تومان شده است. 
چگونه شکایت کنیم؟

مردم می توانند با مراجعه به ســتاد خبری 
ســازمان های صنعــت، معــدن و تجارت 
اســتان ها و شهرســتان های تابع شکایت 
خــود را تنظیم کننــد یا از طریــق تلفن 
)۱۲۴(، پورتال سازمان حمایت به نشانی 
الکترونیکی www.cppo.ir، ســایت 
)ir.۱۲۴( و اپلیکیشن "آپ" شکایت خود 

را مطرح کنند.
طبق قانــون نظام صنفی، گران فروشــی، 
کم فروشی، تقلب، احتکار، عرضه خارج از 
شــبکه عدم اجرای ضوابط قیمت گذاری و 
توزیع، فروش اجبــاری،  عدم درج قیمت و 
عدم صدور صورتحساب از جمله مهم ترین 

تخلفات صنفی است.

دستور امحای کالاهای لوکس صادر شده 
است. دستوری که به گفته رئیس ستاد 
مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز بنا به 
دستور ریاست جمهوری صادر شده و شامل 
خودروهای لوکس صادراتی هم خواهد بود. 
علی مویدی خرم در گفت و گویی در همین 
رابطه تاکید کرده که خودروهای قاچاق را 
کشورهای همسایه نخریدند بنابراین بزودی 

این خودروها امحا و از بین می رود.
به گفته علی مویدی خرم آبادی ، سموم، 
گل و گیاه نیز بطور کامل امحا می شود 
اما اقلامی مانند لوازم خانگی اگر مشکل 
استاندارد نداشته و قابل استفاده بود، به 
فروش می رسد .  او در رابطه با خودرو گفته 
است:  خودرو نیز جزء کالاهای لوکس است 
که ریاست جمهوری در هفته گذشته دستور 
ویژه ای  به معاون اول، وزیر اقتصاد و شخص 
بنده صادر کردند که در درباره کالاهای 
لوکس کمیته ای تشکیل شود و لیست این 
کالاها احصا شود و با توجه به فرمایش مقام 
معظم رهبری در مورد  امحا کالاهای لوکس 
کلید واژه ای بیان شده که چه کالاهایی در 
حوزه کالاهای لوکس است و ان شاء الله طی 
برنامه ای در آینده شاهد انهدام کالاهای 

لوکس خواهیم بود. 
رئیس ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و 
ارزی بیان داشت:  خودروهای قاچاق را هر 
کاری کردیم کشورهای همجوار نخریدند زیرا 
کالاهای مکشوفه دارای اسناد مثبته نیست و 
لذا این کالاهای قاچاق امکان صادرات ندارد. 
ما معطل بودیم که کشورهای همجوار آن را 
بخرند و دنبال مشتری بودیم اما کشورهای 
همجوار بدون تشریفات گمرکی و استاندارد 
این کالاها را نمی خرند و لذا باید آنها را امحا 

می کنیم.  وی در رابطه با سامانه ها اظهار 
داشت: بین سامانه جامع تجارت و سامانه  
های وزارت اقتصاد و گمرک یک فاصله وجود 
داشت که آن فاصله هم به حداقل رسیده 
است. مویدی بیان داشت: در گذشته فاقد 
سامانه جامع بودیم بنابراین سامانه های 
متعددی به صورت جزیره ای در دستگاه های 
مختلف وجود داشت و در آن ثبت سفارش ها 
صورت می گرفت اما به این نتیجه رسیدیم 
که نباید به صورت جزیره ای عمل کنیم و با 
لینک کردن می توان به نتیجه خوبی رسید، 
اگر سامانه جامع تجارت به صورت کامل فعال 

شود انقلابی در تجارت ما رخ خواهد داد.
رئیس ستاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز 
بیان داشت: بعد از تشکیل دولت سیزدهم 
آقای رئیسی برای تکمیل سامانه ها مهلت 
ارائه دادند و برخی سامانه ها دیتای خود را 
در اوایل ۱۴۰۱ کامل می کنند اما اکنون 
بیشترین مشکل ما در درگاه گمرک و وزارت 
صمت و  فکر می کنم تا پایان فصل بهار 
۱۴۰۱ این دو درگاه به هم نزدیک شود و در 

نیمه اول سال آینده اطلاعات همه موضوعات 
تجاری متمرکز بر سامانه خواهد شد. 

وی افزود: یکی از کالاهای هدف ما در بحث 
مبارزه با قاچاق سوخت است و سوخت در 
کشور تقریبا مفت است، سوخت در کشور 
ما یارانه ای عرضه می شود. در این سال ها 
سامانه های مختلفی برای رصد سوخت از 
نقطه تولید، زنجیره حرکت تا مصرف و طی 

کردن یک مسیر امن تعریف شده است. 
وی افزود: بخشی از قاچاق سوخت از طریق 
ماشین آلات کشاورزی صورت می گیرد اما 

اکنون سامان یافته است. 
مویدی بیان داشت: در دو سال گذشته 
حدود ۱۴ میلیارد لیتر صرفه جویی سوخت 
با راه اندازی سامانه های کنترل قاچاق انجام 
شده و حتی تا به بیش از ۱۵ میلیارد لیتر قابل 

ارتقا است. 
وی بیان داشت: کشورهای همجوار ما 
سوخت نیاز دارند که بخشی از این نیاز از 
طریق دولت تامین می شود و بخشی هم 

قاچاق می  شود. 

اجرای طرح درج قیمت تولیدکنندگان بر روی 
کالاهای منتخبی که وزارت صنعت، معدن و 
تجارت تشخیص داده آنها را تعیین کرده و طرح 
خود را بر روی آن پیاده کند، عملا شکست 
خورده و اکنون، گزارش مرکز آمار هم حکایت 
از افزایش تورم خانوارهای ایرانی در بهمن ماه 
۱۴۰۰ دارد، هر چند فروشندگان نیز از اجرای 
این طرح و سر و کله زدن با مشتریان بر سر 

قیمت محاسباتی خسته شده اند.
ز تذکرهای  قتصاد آنلاین، بعد ا به گزارش ا
مکرر رییس جمهور از یک سو و اجرای جلسات 
تنظیم بازار به ریاست معاون اول از سوی دیگر، 
قدامی  وزارت صنعت، معدن و تجارت در ا
تصمیم گرفت تا با اجرای طرح درج قیمت 
تولیدکننده بر روی اقلام مصرفی منتخب 
خود، زمینه ای را فراهم کند که فاصله قیمتی 
میان نرخ تولید یا همان درب کارخانه تا بازار 
کاهش یابد و از این جهت بازار بتواند به یک 
ثبات برسد؛ غافل از اینکه اجرای این طرح در 
سطح بازار از سوی بسیاری از مردم قابل اجرا 
نیست و باز هم زمینه برای محاسبات قیمتی از 
سوی فروشندگان و مغازه داران داران صورت 

می گیرد. 
حالا در آخرین گزارشی که مرکز آمار ایران 
اعلام کرده، تورم در بهمن ماه و درست در 
این  از سوی  اوج اجرای طرح  بحبوحه و 
فزایش  یرانی ا وزارتخانه،  برای خانوارهای ا
یافته است. بر اساس آخرین گزارش های 
رسمی ، نرخ تورم خانوارهای ایرانی در این 
مدت با افزایش ۲.۱ درصدی آن هم تنها در 

یک ماه، مواجه بوده است. 
گشت و گذاری در بازار و بررسی های میدانی 
خبرنگار اقتصاد آنلاین حکایت از آن دارد که 
ز فروشندگان با نحوه اجرای این  بسیاری ا
طرح دچار مشکل بوده و نمی توانند به درستی 
مردم را قانع کنند که نحوه محاسبه قیمتی به 
چه صورت انجام می گیرد؛ این در حالی است 
که اغلب مردم قیمت درج شده بر روی کالا 
را ملاک قرار داده و قدرت محاسباتی بالایی 
ندارند؛ به همین دلیل است که اجرای چنین 
طرحی هنوز نتوانسته در بازار ردپای خود را 
به جای بگذارد و آنگونه که دولت می خواهد 

موفق باشد. 
نکته حائز اهمیت آماری است که در این میان 
از سوی برخی مقامات دولت و مجریان این 
طرح اعلام می-شود، کاهش قیمت ۲۲۰۰ قلم 
کالا است که احتمالا یا سهمی در تورم ندارند 
نوارهای  که تورم بهمن ماه باز هم برای خا
ایرانی رو به رشد بوده یا اینکه باید در ارایه این 

آمار تشکیک کرد. 

حمایت  سازمان  رییس  تابش،  عباس 
مصرف کنندگان و تولیدکنندگان اعلام کرده 
که ۲۸ بهمن سال جاری، حدود ۷۰۰۰ قلم 
کالا مشمول درج قیمت تولیدکننده به جای 
مصرف کننده شده اند که به گفته وی، قیمت 
حدود ۲۲۰۰ کالا در پی اجرای این طرح 

کاهش یافته است.
البته رییس سازمان حمایت، اولویت اول دولت 
در این طرح را شفافیت در خرید کالا دانسته 
و اعلام کرده که اجرای طرح وزارت صنعت، 
معدن و تجارت سبب شده تا قیمت ۲۲۰۰ قلم 

کالا بین ۵ تا ۶۵ درصد کاهش یابد. 
او البته فهرستی از قیمت کالاها را هم اعلام 
کرده است که ممکن است متفاوت از سبدی 
باشد که مرکز آمار ایران برای پایش تورم تعیین 
کرده است؛ در حالیکه به نظر می رسد اگر این 
سبد که با کاهش ۲۲۰۰ قلم کالای موجود در 
آن مواجه بوده، اختلاف بالایی با سبد تعیینی 
مرکز آمار ایران داشته باشد، حتما ایرادی در 

کار تعیین اقلام آن وجود دارد. 

درج قیمت تولیدکننده هم  افسار گرانی را نکشید

خودروهای لوکس قاچاق امحا می شوندافزایش ۲درصدی کالاها در بهمن

با توجه به اینکه تاکنون برای ۵۶۸ هزار خانه خالی قبض مالیاتی صادر شده 
است، سازمان امور مالیاتی به صاحبان این خانه ها اخطار داده که تا پایان 
۱۰ اسفندماه امسال برای پرداخت مالیات فرصت دارند و در غیر اینصورت، 

نسبت به وصول مالیات اقدام خواهد کرد.
به گزارش ایسنا، براساس اعلام سازمان امور مالیاتی تعداد ۵۶۸ هزار واحد 
مسکونی خالی شناسایی شده که بالغ بر ۴۸۸ هزار واحد از آنها در شهرهای 

بالاتر از صد هزار نفر جمعیت بوده و مشمول پرداخت مالیات شده است.
آنطور که سازمان مالیاتی می گوید، مالیات این واحدها محاسبه و در درگاه 
خدمات الکترونیک سازمان به نشانی My.Tax.gov.ir اطلاع رسانی 
شده است و طبق بند )۹( دستورالعمل فوق الذکر مالک یا مالکان واحدهای 
مشمول مالیات مکلف به پرداخت مالیات حداکثر یک ماه پس از اعلام 

سازمان هستند.
علاوه بر این، مشمولان این مالیات طبق قانون تا پایان بهمن ماه امسال 
برای پرداخت مالیات متعلقه فرصت داشتند و در پایان این مهلت سازمان 

امور مالیاتی نسبت به صدور برگ مطالبه اقدام خواهد کرد. 
اما اعلام برخی از صاحبان خانه های خالی به ایسنا بیانگر این است که 
سازمان امور مالیاتی مجدد به آن ها اخطار داده و در پیامکی به صاحبان 
واحدهای مسکونی خالی از سکنه اعلام کرده که برای پرداخت مالیات 
متعلقه تا ۱۰ اسفند ماه فرصت دارند و در غیر اینصورت، نسبت به وصول 
مالیات اقدام خواهد کرد.  بنابراین، صاحبان خانه های خالی فقط دو روز 
دیگر فرصت دارند تا به درگاه خدمات الکترونیک سازمان امور مالیاتی 
مراجعه و نسبت به پرداخت مالیات متعلقه اقدام کنند.  طبق این گزارش، 
بر اساس قانون مالیات خانه های خالی مصوب آذرماه سال گذشته، اگر 
واحد مسکونی در شهرهای بالای ۱۰۰ هزار نفر بیش از ۱۲۰ روز خالی از 
سکنه باشد،  مشمول مالیات می شود و به ازای هر ماه بیش از زمان مذکور،  
ماهانه مشمول مالیاتی بر مبنای مالیات بر درآمد اجاره به شرح ضرایب 
سال اول معادل شش برابر مالیات متعلقه، سال دوم معادل ۱۲ برابر مالیات 

متعلقه و سال سوم به بعد معادل ۱۸ برابر مالیات متعلقه خواهد شد.

گزارش
ایرنا

نیم میلیون خانه خالی در لیست مالیات
2 روز دیگر برای پرداخت مالیات 

فرصت دارید
رنا

: ای
س

عک

رنا
: ای

س
عک

رییس سازمان خصوصی سازی گفت:  بعد از ظهر فردا )دوشنبه( پس از 
جلسه هیات واگذاری سرخابی ها و تصویب افزایش سرمایه، این واگذاری 
بزرگ در روز یکشنبه )۱۵ اسفند( انجام می شود. به گزارش ایرنا، »حسین 
قربان زاده« امروز )یکشنبه( در گفت و گویی اعلام کرد: همه تلاش ما در 
چند ماه اخیر به نتیجه رساندن آماده سازی عرضه سهام این ۲ باشگاه 
در بورس بود. وی با بیان اینکه با ثبت باشگاه استقلال و پرسپولیس نزد 
سازمان بورس، انجام مراحل پایانی این اتفاق در فرابورس رو به اتمام است، 
ابراز امیدواری کرد در اعیاد شعبانیه و در تاریخ ۱۵ اسفند افزایش سرمایه 
۲ باشگاه محقق شود و مردم مالک و سهامدار بخشی از سهام استقلال و 
پرسپولیس شوند. قربان زاده ادامه داد: جلسه ای در وزارت اقتصاد برگزار 
و شروط پنجگانه مطرح شده از سوی مدیر عامل فرابورس برطرف شد، 

اکنون دیگر در حوزه شروط و مدارک مشکلی وجود ندارد.

سهام سرخابی تا ۱۵ اسفند واگذار می شود

  ۴هـزار امضـا بـرای لغـو فعالیـت معـدن مـس بـر 
روی کـوه عـرش جمـع شـده اسـت. معـدن مـس 
روی حوضـه آبریز سـد بافـت مجوز فعالیـت گرفته 
اسـت و بیـم آلودگـی آب سـه شهرسـتان جیرفت، 
بافـت و بردسـیر مـی رود؛ مـوردی مشـابه معـدن 
مـس »درآلـو« کـه در حوضـه آبریز سـد شـهیدان 
امیرتیمـوری پروانـه بهره بـرداری گرفـت و معـدن 
آهـک قلعه گنـج کـه در بسـتر مسـیل مـارز در 
قلعه گنـج گواهـی کشـف گرفـت. بـا رای دادگاه 
فعالیت معدنی در بسـتر مسـیل مارز منع شـده اما 
پرونده درآلـو همچنان بـاز اسـت و وضعیت منطقه 
»عرش« نیـز بلاتکلیف مانده اسـت. بـازوی اجرایی 
وزارت نیرو کـه خـود تخصیص دهنـده آب و حافظ 
منابـع آبی اسـت، حالا مدعی اسـت که بـرای توقف 

ایـن ایـن فعالیت هـا قـدرت اجرایی نـدارد.
اعتراضـات به معـدن کاوی در کوه عرش بـا »گوغر« 
بافت شـروع شـد. دی ماه ۱۴۰۰ نزدیک به ۵۰۰نفر 
از اهالی منطقـه در محـدوده معدنی جمع شـدند و 
از تهدیـد آب و خـاک منطقه به وسـیله معدن مس 
گفتند. در جمـع معترضان فعالان محیط زیسـتی، 
 مردم منطقـه و گردشـگران حضـور داشـتند. روی 
یـک پـلاکارد کـه زن سـالخورده ای آن را به دسـت 
داشـت ایـن جمله نوشـته شـده بـود: »کـوه عرش 
را نلرزانیـد، عرش خـدا می لـرزد«. جملات مشـابه 
در دیگـر عکس هـای منتشـر شـده از ایـن تجمـع 
اعتراضـی گویـای اهمیـت منطقـه نـزد سـاکنان 
محلـی اسـت. در بعضـی بنرهـا حتـی از دادسـتان 
اسـتان خواسـته شـده تا بـه ماجـرا وارد شـوند و به 
جای سـرمایه داران، جامعه محلی را توانمند کنند و 

بـر توسـعه گردشـگری متمرکز شـوند.
بـر اسـاس نقشـه های هوایـی ایـن معـدن در ۶ 
 UTM محدوده اکتشـاف انجام داده. یکـی از نقاط
در داخـل یـک روسـتا اسـت و بخشـی دیگـر در 
نزدیکی آبشخور و منابع آب شـرب روستاییان بافت 
و بردسـیر. عبـدالله سـلطانی نژاد، دانـش آموختـه 
کارشناسـی ارشـد سـازه های آبی معتقد اسـت که 
تهدیـد جـدی این معـدن آلـوده کـردن منابـع آب 

شـرب اسـت. او به »پیام ما« می گوید: »معدن مس 
حـاوی گاز آرسـنیک اسـت که بـه محـض حفاری 
زمین سـاطع می شـود و به علـت سـنگینی این گاز 
روی زمین و منابع آب شـرب می نشـیند.« به گفته 
سـلطانی نژاد با شـروع حفـاری این معـدن، حوضه 
آبریز سـه شهرسـتان آلـوده می شـود: »ایـن معدن 
سـرریز آب جیرفت که سرچشـمه اصلی اش همین 
نقطـه اسـت و بافـت و بردسـیر را تحـت تاثیـر قرار 
می دهـد. با شـروع بـه کار معـدن حوضه آبریـز این 
سـه شهرسـتان آلوده بـه گاز آرسـنیک می شـود.«

4هزار و 4۰۰ امضا برای نجات کوه عرش
اهالـی منطقـه گوغـر و قلعـه عسـکر اعتراضشـان 
بـه ایـن معدنـکاری را ۱۳دی مـاه در پلتفـرم 
»کارزار« بـه ثبـت رسـاندند. در ایـن متـن خطـاب 
بـه رئیس جمهـوری از بیکاری ۶ تـا ۷هزار کشـاورز 
و دامـدار در نتیجـه فعالیـت معدنـی گفتـه شـده 
و خواسـتار لغـو مجـوز ایـن معـدن شـده  اند. آنهـا 
می گوینـد احـداث معـدن در ایـن منطقـه باعـث 
نابـودی محیط  زیسـت حـدود ۳۰ آبـادی و عواقبی 
جدی از جمله از بیـن رفتن تنوع زیسـتی و به خطر 
افتـادن حیـات گونه هـای نـادر گیاهـی و جانـوری 
دارد. مرتضی معصوم پور، موسـس انجمن پاسبانان 
طبیعت اقطاع از مخالفان این معدن کاوی اسـت و از 
همان روزهای اول پیگیر اطلاع رسـانی به مردم بود. 
او معتقـد اسـت اگر ایـن محدوده دسـتکاری شـود 
حتی در صورت نداشـتن آلودگی، ذخیره آب شرب 
مردم به خطـر می افتد. »ایـن کوه کاملا پوشـیده از 
برف اسـت و محلی برای ذخیره آب. هـر گونه دخل 
و تصـرف در این کـوه این منطقـه را بهـم می ریزد و 

مانـع از جمـع آوری آب می شـود.«
تجمع فعالان محیط زیستی به کرمان رسید

ماه گذشـته فعـالان محیط زیسـتی بـرای پیگیری 
این امر بـه سـازمان محیط زیسـت اسـتان رفتند و 
نتیجه این تجمـع مصالحت آمیـز جلوی ایـن اداره، 
صحبت بـا مدیـر کل و ارجـاع معترضان به شـرکت 
آب منطقه ای اسـتان بود. امـا در آخریـن پیگری ها 
نامـه ای بـا امضـای علـی رشـیدی، مدیـرکل آب 
منطقه ای اسـتان به این افـراد داده شـده تا پیگیری 
ماجرا از محیط زیسـت باشـند. در این نامه قید شده 

که هیچ اسـتعلامی از آب منطقه ای برای این معدن 
گرفته نشـده و طبق مـاده ۴۶ قانون توزیـع عادلانه 
آب، مسـئولیت جلوگیـری از آلودگـی بـر عهـده 

سـازمان حفاظت محیط زیسـت اسـت.
معدن کوه عـرش در مرحله گواهی اکتشـاف اسـت 
و طبق شـواهد برای فعالیـت معدنی در کـوه عرش 
نـه از محیط زیسـت و نـه از آب منطقه ای اسـتعلام 
نشـده؛ موضوعـی مشـابه آنچـه در منطقـه درآلـو 
درباره معدن مـس اتفاق افتاد و در نهایت به واسـطه 
شـدت تخریـب آب و خـاک مراتـع، دسـتور تخلیه 
سـاکنان روسـتای درآلـو صادر شـد. پاسـخ مهدی 
باصـره، معـاون معدنـی سـازمان صنعت، معـدن و 
تجارت اسـتان کرمان شـبیه مـوارد قبلی اسـت. به 
گفتـه او معـدن عـرش در مرحلـه گواهی اکتشـاف 
اسـت و طبق قانـون بـرای مجـوز اکتشـاف و حتی 
بهره بـرداری نیـازی به اسـتعلام از محیط زیسـت و 
سـایر دسـتگاه ها نیسـت و صرفا بـا یک اسـتعلام از 
منابع طبیعی این مجـوز صادر می شـود. طبق ماده 
۵ ضوابط محیـط زیسـتی فعالیت هـای معدنی که 
در سـال ۸۴ به تصویب هیات وزیران رسـیده است، 
صدور پروانه بهره برداری و انجـام فعالیت معدنی در 
ردیف معـادن فلزی منـوط به تهیـه و ارائـه گزارش 
ارزیابـی آثـار محیـط زیسـتی اسـت، موضوعی که 
اگرچه بـا توجه به صـدور مجـوز بهره بـرداری درآلو 
قبل از ایـن تاریـخ،  بلامانع بـود اما معـدن مس کوه 
عـرش را تحت الشـعاع خـود قـرار می دهـد. پروانـه 
درآلو در دادسـرا باز اسـت و مدیر کل محیط زیست 
اسـتان کرمان در گفت و گو بـا »پیام ما« تاکیـد دارد 
که بـرای هیچ یک از ایـن معادن مجـوز نخواهد داد.

به گفتـه شـاکری فعالیت معدنـی در منطقـه درآلو 
بر سـد شـهیدان امیـر تیمـوری تاثیـر می گـذارد و 
معدن مس کوه عـرش نیز سـد بافت را تحـت تاثیر 
قرار خواهد داد. او می گوید در صـدور مجوزها علاوه 
بر سـازمان صمـت )صنعت، معـدن و تجـارت(،  آب 
منطقـه ای نیـز بایـد پاسـخگو باشـد چرا کـه طبق 
قانـون آب منطقـه ای بایـد نقشـه محدوده  هـای 
حوضـه آبریـز، چاه هـا و بسـتر رودخانه هـا را بـه 
سـازمان صمت تحویل داده و جلوی هر گونه صدور 

مجـوزی را می گرفتـه.

آب منطقه ای سـازوکاری بـرای برخورد با 
تخلفـات ندارد

امضـای علـی رشـیدی،  مدیـرکل آب منطقـه ای بر 
نامـه ارجـاع ایـن پرونـده به محیط زیسـت مشـهود 
اسـت اما طی تمـاس تلفنـی »پیام مـا« با رشـیدی، 
او دربـاره این موضوع ابـراز بی اطلاعی می کنـد. برای 
دریافت پاسـخ آب منطقـه ای، خبرنـگار »پیام ما« به 
علیـدادی، معـاون حفاظـت و از آنجا به امیرحسـین 
کرمی، کارشـناس منابـع آب شـرکت آب منطقه ای 
ارجـاع داده شـد. کرمـی معتقـد اسـت کـه در حوزه 
معدن نبایـد تک بعـدی نـگاه کـرد و باید به مسـائل 
اجتماعی و اقتصادی و سیاسـی نیز در صدور مجوزها 
نگاه کرد. »کرمان از لحاظ معـدن و صنایع حرف اول 
را در کشـور می زند و بحث های اجتماعـی، اقتصادی 
و سیاسـی بزرگی به این معـادن گره خورده. مـا با دو 
کفه مواجه هسـتیم که یک طرف آن محیط زیسـت 
و آب منطقـه ای و طـرف دیگـر تمامی دسـتگاه های 
دیگـر اسـت.« بـه گفتـه کرمـی بـرای معـدن درآلو 
و عـرش اسـتعلامی از آب منطقـه ای گرفتـه نشـده 
امـا نقشـه زون هـای آب شـرب، مسـیل ها و نقـاط 
حسـاس حوضه هـای آبریـز بـه همـه دسـتگاه ها از 
جمله سـازمان صمت داده شـده اسـت. این دستگاه، 
خـلاف محیـط زیسـت معتقـد اسـت کـه بعـد از 
پروانـه بهره بـرداری بایـد الزامـات دیده شـود و نباید 
جلوی معـدن کاوی را گرفـت. کرمی می گویـد: »اگر 
یک بعدی نگاه کنیم، هر طرحـی می تواند آلایندگی 
ایجاد کند. اما با در نظر گرفتـن مباحث فنی، ضوابط 
و نظارت سـازمان های متولی همچون محیط زیست 
می تـوان شـدت آسـیب را بـه صفر رسـاند.«  بـازوی 
اجرایـی وزارت نیـرو کـه بـه نمایندگـی از حاکمیت 
تمامی امور مربوط بـه تخصیص آب را برعهـده دارد، 
مدعی اسـت که قـدرت اجرایی اش از محیط زیسـت 
هم کمتر اسـت و توانی برای مقابله با تخلفـات ندارد. 
»ما حتـی اگـر ببینیم کـه یک صنعـت یا معـدن در 
دشـت و رودخانـه ای فاضـلاب می ریزد تـوان پلمب 
کردنـش را نداریـم. هنـگام شـکایت بـه دادگاه هـم 
قاضـی مـا را بـه محیط زیسـت ارجـاع می دهـد چرا 

که مسـئولیت کیفیـت آب با آنهاسـت.«
مجوز معدنی در بستر رودخانه

ایـن دسـتگاه اجرایـی پاسـخی دربـاره اینکـه آیـا 
محـدوده معـدن عـرش بـر روی پهنه های حسـاس 
قـرار گرفتـه یـا خیـر، نمی دهـد امـا مدعـی اسـت 
که نقشـه تمامـی مسـیل ها و زون هـای آب شـرب و 
بخش های حسـاس بـه سـازمان صمـت داده شـده 
تا مجـوزی در ایـن نقاط صـادر نشـود. ایـن در حالی 
اسـت کـه چنـدی پیـش پروانـه اکتشـافی بـر روی 
قسـمتی از مسـیل رودخانـه در منطقـه مـارز قلعـه 
گنـج صـادر شـده اسـت. ایـن پهنـه معدنـی بعـد از 

اعتـراض بـه فعالیت هـای معدنـی ایـن شـرکت در 
منطقـه منوجـان بـه این شـرکت داده شـده اسـت؛ 
منطقـه ای کـه بخش هایـی از آن در بسـتر رودخانـه 
فصلی مارز اسـت. شـکایت فعالان محیط زیستی اما 
ایـن محـدوده را از حیطه این شـرکت معدنـی خارج 
کرده اسـت. مدیـرکل محیط زیسـت اسـتان کرمان 
درباره آخریـن اقدامات صـورت گرفتـه در این رابطه 
می گوید: »طبق شـکایتی که یک شـاکی خصوصی 
برای احتمال آلودگی آب پایین دسـت ایـن رودخانه 
به علـت فعالیت معدنـی داشـت، این پرونده توسـط 
محیط زیسـت پیگری شـد و در آخریـن پیگیری ها 
قاضی پرونـده دسـتور بـاز کردن پلمـب را به شـرط 
فعالیت نداشـتن در محـدوده بسـتر رودخانـه صادر 
کرد.«  مطابق تبصره سـه ماده ۲ قانون توزیع عادلانه 
آب، ایجـاد هر نوع اعیانـی و حفاری و دخـل و تصرف 
در بسـتر رودخانه ها و انهار ممنوع اسـت. بـا این حال 
مسـلم مروجی، رئیس سـازمان صمت جنوب استان 
دربـاره چرایـی صـدور مجـوز در ایـن محـدوده بـه 
»پیام مـا« می گویـد: »در این محـدوده صرفـا پروانه 
اکتشـاف صادر شـده که معدن دار حفاری هایی برای 
کشـف ماده معدنی داشـته باشـد و بعد از اخذ پروانه 
بهره برداری نقاطـی که اکتشـافی صـورت نگرفته یا 
ماده معدنی نداشـته از محدوده کسـر می شـود و این 
مسـیل ها هم خارج می شـود. بـه هر حـال در جنوب 
کرمـان آبراهه  های زیـادی داریم که حرایـم  آن ها نیز 
زیاد اسـت و بعضی از این آبراهه ها هم شـاید ۵۰سال 
اسـت که آب در آن ها جاری نشـده و مشـکلی ایجاد 

نمی شـود.«
آسـیب های کوه شـاه حتـی بعـد از لغـو 

مجـوز
کرمـان بـه عنـوان قطـب معدنـی کشـور، بالـغ بـر 
۷هزار محـدوده معدنی، بلوکـه و مزایـده ای دارد که 
سـازمان صمت بـرای تمامـی آن هـا فقـط از منابع 
طبیعـی اسـتعلام می گیـرد و بعـد از اتمـام ذخایـر 
نیـز هیچ مسـئولیتی بـا هیـچ سـازمان دولتـی و یا 
حتـی صاحـب معـدن نیسـت. ایـن موضـوع منجر 
شـده مردم حتـی در محدوده های که سال هاسـت 
از بهره بـرداری معدنـی خـارج شـده متضرر شـوند. 
حـال آنکـه بـه گفتـه میثـم جعفـری زاده، مدیـر 
انجمن بـه آوران طبیعت بخش اعظمی از خسـارات 
روسـتای »تلخه چـار« و »بـاغ فخروییـه« بـه دلیل 
دسـتکاری های معدنی در کوه شـاه بود: »نخاله های 
معدنی و دسـتکاری که در مسـیر ایجاد شده، حجم 
زیـادی از آب را پشـت نخاله هـا جمـع کـرده و بـا 
افزایش این آب مسـیر سـیلاب تغییر و این نخاله ها 
بـه سـمت زمین هـای کشـاورزی مـردم روانه شـد 
و بخـش زیـادی از زمین هـای باغـی را پر از سـنگ 

کـرد.«

بیم آلودگی منابع آب با معدنکاری در کوه عرش
بیم آلودگی منبع آب شرب جیرفت و بافت و بردسیر با شروع معدنکاری در  کوه عرش

ضرورت واکاوی مجوزهای معدنی در کرمان

گزارش
پیام ما

کاغذ اقتصادی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابر آرا صادره هیات حل اختلاف موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
شهرستان زرند تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است.لذا مشخصات 
متقاضیان و املاک مورد تقاضا بشرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ 
روزآگهی می شود در صورتیکه اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی بمدت دو ماه اعتراض دادخواست خود 

را به مرجع قضایی تقدیم تقدیم نماید.
املاک واقع در شهرستان زرند بخش ۱۳ کرمان

خانم مهدیه ایزدی خالق آبادی فرزند حسین بشماره شناسنامه ۸۶ صادره از زرند در چهار 
دانگ مشاع از ششدانگ خانه به مساحت ۲۳۳.۳۰ مترمربع از پلاک ۲۲۸۶ اصلی واقع 

در زرند شهرک امام سجاد ع خریداری از مالک رسمی آقای هوشنگ گرامی.
آقای رمضان محمدی هنجروئی فرزند علی به شماره شناسنامه ۳۸۷ صادره از زرند 

در دو دانگ   
مشاع از ششدانگ خانه به مساحت ۲۳۳.۳۰ مترمربع از پلاک ۲۲۸۶ اصلی واقع در 

زرند شهرک امام سجاد ع خریداری از مالک رسمی آقای هوشنگ گرامی. م الف ۳۱۶
تاریخ انتشار نوبت اول:1۴00/12/9

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1۴00/12/2۴
حسین توحیدی نیا 
رییس اداره ثبت اسناد و اماک شهرستان زرند

اداره کل ثبت اسناد و اماک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واماک حوزه ثبت ملک زرند

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های 
فاقد سند رسمی

اگهی موضوع ماده ۳ و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
دوم   هیات  رای شماره ۱۴۰۰۶۰۳۱۹۰۰۸۰۰۳۳۹۶  برابر  رسمی  فاقد سند  های  و ساختمان 
رسمی  سند  فاقد  های  ساختمان  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع 
خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  زرند  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر 
ملیحه منصوری باب هوتک فرزند سیداکبر به شماره شناسنامه ۳۰۸۰۱۳۱۸۸۶ صادره از 
زرند در یک باب خانه به مساحت ۲۷۰.۰۳ مترمربع از پلاک ۷۶۷۳ اصلی واقع در زرند 
روح آباد خیابان امام علی کوچه ۷ خریداری از مالک رسمی خانم هاشمیه استرآبادی 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م/الف۳۱۸
تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۰/۱۲/۹

 تاریخ انتشار نوبت دوم:  ۱۴۰۰/۱۲/۲۴
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آگهی فقدان سند مالکیت
فرزند  پادیاد  موسی  آقای   اینکه  به  نظر 

دادمراد  به شماره ملی ۵۳۶۹۵۷۱۱۷۱
صادره از رود بارجنوب  ورثه خانم مرضیه پادیاد مالک  سه 

دانگ پلاک ۷۸ فرعی از ۴۴۰ اصلی واقع در رودبار جنوب
و  صادر  ۴۶ کرمان  بخش  سه  قطعه  آباد کتکی   محمد   -
محلی  استشهادیه  برگ  دو  تسلیم  ضمن  گردیده  تسلیم 
تصدیق امضاء شده اعلام نموده که سند  مالکیت  دفترچه ای 
پلاک فوق  مفقود گردیده و درخواست سند المثنی را نموده 
است لذا باستناد تبصره  یک اصلاحی ماده ۱۲۰ ایین نامه 
قانون ثبت مراتب یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی 
مدعی انجام معامله نسبت با ملک الذکر یا وجود سند مالکیت 
نزد خود میباشد ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار آگهی به 
اداره ثبت شهرستان  رودبار جنوب مراجعه اعتراض خود  را 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله تسلیم نماید و 
الا پس از مدت مذکر نسبت به صدور سند مالکیت المثنی 

اقدام  خواهد گردید.
محمد کردستانی .رییس ثبت اسناد رودبار جنوب 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین 
نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 

ساختمان های فاقد سند رسمی
موضوع  اختلاف  حل  هیات  صادره  آرا  برابر 
ساختمان  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 
شهرستان  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  های 
گردیده  محرز  متقاضیان  بلامعارض  و  مالکانه  تصرفات  زرند 
تقاضا  مورد  املاک  و  متقاضیان  مشخصات  است.لذا 
فاصله  به  نوبت  دو  در  عموم  اطلاع  منظور  به  زیر  بشرح 
به  نسبت  اشخاص  صورتیکه  در  شود  می  روزآگهی   ۱۵
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضیان  مالکیت  سند  صدور 
اعتراض  ماه  دو  بمدت  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند 
نماید. تقدیم  تقدیم  قضایی  مرجع  به  را  خود   دادخواست 
کرمان  ۱۳ بخش  زرند  شهرستان  در  واقع   املاک 
حسن  فرزند  بادیزی  میرزائی  محمدرضا  آقای  متقاضی   .۱
ششدانگ  در  زرند  از  صادره   ۹۳۳ شناسنامه  بشماره 
 ۱۰۸ پلاک  از  مترمربع   ۴۴۴ مساحت  به  خانه  باب  یک 
کوچه  توکلی  خیابان  زرند  در  واقع  اصلی   ۲۳۶۸ از  فرعی 
زرندی. امراللهی  اکبر  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری   ۹ 

حسن  فرزند  بادیزی  میرزائی  محمدرضا  آقای  متقاضی   .۲
ششدانگ  در  زرند  از  صادره   ۹۳۳ شناسنامه  بشماره 
 ۱۰۸ پلاک  از  مترمربع   ۲۱۱.۶۰ مساحت  به  خانه  باب  یک 
کوچه  توکلی  خیابان  زرند  در  واقع  اصلی   ۲۳۶۸ از  فرعی 
زرندی. امراللهی  اکبر  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری   ۹ 
به  شعبان  فرزند  چناری  ده  نکوئی  نرجس  خانم   .۳
مغازه  ششدانگ  در  زرند  از  صادره   ۹ شناسنامه   شماره 
مترمربع   ۷۷.۱۰ مساحت  به  فوقانی  بر  مشتمل  تجاری 
اسلامی  جمهوری  بلوار  زرند  در  واقع  اصلی   ۷۵۶۶ پلاک  از 
نظریان. غلامعباس  آقای  رسمی  مالک  از   خریداری 
۴. متقاضی آقای احسان الله یاری جلال آبادی فرزند مجید 
بشماره شناسنامه ۴۲۰۵ صادره از زرند در ششدانگ یک باب 
خانه به مساحت ۳۳۲.۱۵ مترمربع از پلاک ۷۵۶۶ اصلی واقع 
مالک  از  خریداری  سه  مهر  پاسداران کوچه  خیابان  زرند  در 

رسمی آقای مجتبی حکمت.
املاک واقع در بخش ۱۴ کرمان

عباس  فرزند  داورانی  زاده  ملک  عهدیه  خانم  متقاضی   .۱
دانگ  دو  در  زرند  از  صادره   ۱۱۸ شناسنامه  شماره  به 
 ۳۱۹ مساحت  به  خانه  باب  یک  ششدانگ  از  مشاع 

 ۱۴ بخش  کرمان  در  واقع  اصلی   ۶۷۵۸ پلاک  از  مترمربع 
داورانوئیه  روستای  جرجافک_  روستای  زرند  در  واقع 
زاده. ملک  فاطمه  خانم  رسمی  مالک  از   خریداری 

عباس  فرزند  داورانی  زاده  ملک  عظیم  آقای  متقاضی   .۲
دو  در  زرند  از  صادره   ۳۰۸۰۲۱۷۳۵۷ شناسنامه  شماره  به 
 ۳۱۹ مساحت  به  خانه  باب  یک  ازششدانگ  مشاع  دانگ 
 ۱۴ بخش  کرمان  در  واقع  اصلی   ۶۷۵۸ پلاک  از  مترمربع 
داورانوئیه  روستای  جرجافک_  روستای  زرند  در  واقع 
زاده. ملک  فاطمه  خانم  رسمی  مالک  از   خریداری 
عباس  فرزند  داورانی  زاده  ملک  عارفه  خانم  متقاضی   .۳
در  زرند  از  صادره   ۳۰۸۰۱۱۶۱۷۸ شناسنامه  شماره  به 
 ۳۱۹ مساحت  به  خانه  باب  یک  ازششدانگ  دانگ  دو 
 ۱۴ بخش  کرمان  در  واقع  اصلی   ۶۷۵۸ پلاک  از  مترمربع 
داورانوئیه روستای  جرجافک_  روستای  زرند  در   واقع 
خریداری از مالک رسمی خانم فاطمه ملک زاده. م الف ۳۰۸

تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴۰۰/۱۲/۹
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۰/۱۲/۲۴
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رییس ستاد توسعه و بازسازی عتبات کاظمین:
جزئیات توسعه زیر سطحی حرم 

مطهر کاظمین اعلام شد
رییس ستاد توسعه و بازسازی عتبات عالیات کاظمین با تشریح جزئیات 
طرح توسعه زیر سطحی حرم مطهر امام موسی کاظم )ع( و امام جواد 
)ع( مزین بنام پروژه صحن امام محمدباقر)ع(، از پیشرفت۱۲ درصدی 

این طرح خبر داد.
به گزارش روز یکشنبه ایرنا از ستاد توسعه و بازسازی عتبات عالیات، 
محسن صالحی گل سفیدی افزود: با توجه به لزوم ساخت فضای مسقف 
برای پاسخگویی به نیازهای رفاهی و خدماتی زائران حرم مطهر کاظمین 
به  ویژه در ایام شلوغ زیارتی مانند اربعین حسینی و شهادت امام موسی 
کاظم)ع(، طرح احداث صحن امام محمدباقر)ع( در ســرداب)طبقه 
زیرین( صحن آیت الله شهید باقر صدر در برنامه کاری عتبه کاظمیه 

قرار گرفت.
وی با بیان اینکه این طرح در منطقه شمالی مجموعه حرم مطهر قرار 
دارد که از طریق سردر جنوبی معروف به سردر اتابکی به مسجد تاریخی 
صفوی و سپس به گنبدخانه حرم مطهر متصل می شود، اظهار داشت: 
صحن امام محمدباقر)ع( یک طرح توسعه زیرسطحی با کاربری زیارتی 
و خدماتی با وســعت نزدیک به ۶۰۰۰ متر مربع است و با هماهنگی 
عتبه کاظمیه مقرر شــد تا پس از مطالعه آب هــای زیر زمینی، کار 
تخریب ستون هاو سقف سرداب، اجرای دیوار حائل آب بند و برداشتن 
فونداسیون و عملیات خاکبرداری صورت گیرد که تا کنون این بخش از 

کار بیش از ۵۰ درصد پیشرفت داشته است.  
رییس ستاد توسعه و بازسازی عتبات کاظمین ادامه داد: پس از اتمام 
عملیات خاکبرداری و پایین بردن کف سرداب، امکان دستیابی به ارتفاع 

بیش از ۵ متر در سرداب محل اجرای طرح فراهم خواهد شد.

وزارت بهداشت:
مراکز ورزشی، نانوایی ها و پاساژها 

کمترین موارد استفاده از ماسک را دارند
معاونت بهداشت وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی اعلام کرد: 
کمترین موارد استفاده از ماسک در اماکن عمومی مربوط به مراکز ورزشی، 
نانوایی ها و پاساژها است. به گزارش روز شنبه خبرنگار حوزه بهداشت و 
سلامت ایرنا، نمودار پروتکل های بهداشتی و برنامه کشوری واکسیناسیون 
نشان می دهد که شــرایط در برخی اماکن عمومی و واحدهای صنفی  
همچنان با کم کاری هایی همراه اســت. رعایت حداکثری پروتکل های 
بهداشتی در اماکن عمومی و مکان هایی که شاهد تردد روزانه هموطنان 
هســتیم، می تواند از چرخش ویروس و انتقال بیماری جلوگیری کند. 
مجتمع های تجاری و اداری، فروشگاه های بزرگ و واحدهای صنفی از جمله 
مکان های پرتردد روزانه هستند که اگر قرار باشد پروتکل ها در این مراکز 

رعایت نشود، نمی توان امیدوار بود که زنجیره انتقال ویروس قطع شود.
مجتمع های تجاری و اداری، فروشگاه های بزرگ و واحدهای صنفی از جمله 
مکان های پرتردد روزانه هستند که اگر قرار باشد پروتکل ها در این مراکز 

رعایت نشود، نمی توان امیدوار بود که زنجیره انتقال ویروس قطع شود.
بر اساس این گزارش، شاید اصل مهم در رعایت پروتکل های بهداشتی 
اماکن عمومی و شلوغ، وجود تهویه باشد اما در شرایطی که هوا سرد است و 
معمولاً درها و پنجره ها بسته می ماند، استفاده از تهویه و ماسک در چنین 
محیط هایی، بهترین و مؤثرترین راهکار جلوگیری از انتشار و گسترش 
ویروس است. در استفاده از تهویه مناسب، مراکز ورزشی، تالارهای پذیرایی 

و مدارس به ترتیب کمترین رعایت را داشته اند.
هر وقت ماسک ها را برداشته ایم، کرونا قدرتمندتر شده 

است
استفاده از ماسک، همواره کاربردی ترین پروتکل بهداشتی در قطع زنجیره 
انتقال ویروس کرونا بوده است. تجربه موج های مختلف کرونا نشان داده 
است که هر وقت ماسک ها را برداشــته ایم، کرونا قدرتمندتر شده است 
بنابراین، استفاده از ماسک به همراه تزریق واکسن و رعایت فاصله گذاری 
اجتماعی، سه اصل مهم در جلوگیری از انتشار و گسترش بیماری هستند 
و کمترین فاصله گذاری نیز به ترتیب مربوط به مهدهای کودک، تالارها و 

پاساژها بوده است.

عضو کمیته علمی کرونا با بیان اینکه در سراسر دنیا 
یک روند کاهشی ناگهانی در سویه امیکرون را شاهد 
هستیم که این بر خلاف مشاهدات در سویه دلتا 
است، در عین حال گفت: اما از نظر پاندمی هنوز 
در شرایط غیرعادی هستیم و خواهشم از مردم 

و مسئولین این است که شرایط را عادی نبینند.
دکتر مجید مختاری در گفت وگو با ایسنا، گفت: ما 
اکنون در حال طی کردن یک روند ملایم کاهشی 
در موارد ابتلا هستیم؛ البته همانطور که قبلا هم 
اعلام کردیم روند مرگ ومیر در بیماران کووید۱۹ 
حدود ۲ الی ۳ هفته عقب تر است؛ یعنی این آمار 
مرگ و میر فعلی مربوط به موارد ابتلای ۲ تا ۳ هفته 
قبل است. اکثر قریب به اتفاق این بیماران که فوت 
کردند نیز واکسینه نبودند، حتی در وجهه بین 
المللی نیز ۸۰ تا ۸۵ درصد فوت شدگان، واکسینه 
نبودند و یا بیماری های زمینه ای داشتند. گاهی نیز 
این تعداد مرگ و میر، باقی مانده بیمارانی هستند 

که از هفته های قبل تر در ICU   ها بستری بودند.
کاهش فوتیهای کرونا؛ احتمالا ۲ هفته آتی

وی افزود: به احتمال زیاد اگر این روند کاهشی 
در موارد فعلی ابتلا ادامه داشته باشد ان شاءالله 
در ۲ هفته آینده یا حتی زودتر، روند آرام کاهش 
در مرگ و میر را هم شاهد خواهیم بود. البته این 
موضوع وابسته به رفتار مردم عزیز است که چقدر 
اصول بهداشتی نظیر استفاده از ماسک، حفظ 
فاصله اجتماعی، عدم تردد غیر ضروری و تجمعات 
را رعایت کنند. اگر این موارد طی چند هفته آتی 
رعایت شود ممکن است شاهد روند نزولی ابتلا و 

مرگ و میر باشیم.
به قله موج ششم رسیده ایم یا خیر؟

این فوق تخصص ریه درباره زمان قرارگیری در 
قله موج ششم کرونا، اظهار کرد: به نظر می رسد 
بسیار به قله نزدیک هستیم و امروز یا فردا تاریخ 
درستی است که بگوییم در قله قرار گرفتیم. اگر 
روند کاهشی بیشتری را در ابتلا شاهد باشیم، این 
نوید وجود دارد که بگوییم قله موج را رد کردیم. 
البته توجه کنید که در کشور ما تعداد تست هایی 
که انجام می شود آنقدر زیاد نیست؛ ولی اگر همین 
روند حاضر با این تعداد اخذ تست را در نظر بگیریم، 
می توانیم امیدوار باشیم که در چند روز آینده از 

قله عبور کنیم.
او با تاکید بر اینکه زمان کاهش موارد مرگ و میر و 
حتی رسیدن به آمار مرگ و میر دو رقمی وابسته 

به متغیرهای زیادی است، بیان کرد: اگر در همین 
لحظه تمام متغیرها را ثابت درنظر بگیریم، امید 
دارم طی دو هفته آینده کاهش مرگ و میر به 
شکل محسوس قابل روئیت باشد. درباره زمان دو 
رقمی شدن آمار مرگ و میر نمیتوان پیش بینی 
دقیقی داشت، اما به طور کلی کاهش آمار جای 

خرسندی دارد.
علت خروج ناگهانی ۱۵۰ شهر از وضعیت 

قرمز کرونایی
این عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید 
بهشتی درخصوص خروج بیش از ۱۵۰ شهر از 
رنگبندی قرمز کرونایی طی روزهای اخیر، تصریح 
کرد: اگر تمام متغیرها را فعلا ثابت نگه داریم، باید 
بدانیم این روندی است که در بسیاری از کشورهای 
اروپایی هم رخ داده است. در حال حاضر در سراسر 
دنیا یک روند کاهشی ناگهانی در سویه امیکرون 
را شاهد هستیم که این بر خلاف آن چیزی است 
که در سویه دلتا شاهد بودیم. به عنوان مثال در 
دانمارک، هلند، فرانسه و... نزول ناگهانی موارد ابتلا 
را شاهد هستیم. در ایران هم کاهش سریع تعداد 
شهرهای قرمز می تواند از این رفتار ویروسی پیروی 
کند و تعجب نمی کنم اگر تعداد شهرهای بیشتری 

به زودی از وضعیت قرمز خارج شوند.
پیشگیری؛ بزرگترین سپر در برابر بیماریهای 

عفونی
وی افزود: اگر رفتار کووید۱۹ ثابت بماند و جهش 
خاصی به وجود نیاید و در همین دو نوع اصلی این 
سویه بمانیم، به احتمال بسیار زیاد تعداد بالایی از 

افراد جامعه بویژه کسانی که واکسیناسیون خود را 
کامل کردند، ایمن هستند و آنتی بادی تولید کرده 
و ایمنی سلولی قوی تری دارند؛ اما این ها هیچ کدام 
دلیلی برای اینکه سپرهای خود در برابر ویروس 
را پایین بیاوریم نیست. بزرگترین سپر ما در برابر 
بیماری های عفونی، پیشگیری است که یکی از 
راه های آن واکسیناسیون است؛ اما پیشگیری 
عمده ای که باید انجام دهیم، رعایت اصول اولیه 

بهداشتی است.
مختاری ادامه داد: ویروس، عید نوروز و ماه رمضان 

نمی شناسند و ممکن است با بی احتیاطی دچار 
موج های بعدی شویم. یکی از شرایطی که میتواند  
ویروس را قوی تر کند، تعداد بالای ویروس است 
زیرا وقتی تعداد بالای ویروس کنار هم قرار گیرند، 
خیلی خطرناک می شوند و پرُ واضح است که اگر 
تجمعات خانوادگی، غیرخانوادگی، مسافرت ها 
و... شکل گیرد، مشخصا شانس بیشتری در اختیار 
ویروس گذاشتیم تا جهش کند. از مردم فهیم 
می خوام در ایام بهاری رفتاری نداشته باشند که 
سالیان بعد در چنین ایام زیبایی عزادار باشند. بهتر 

است با رعایت اصول بهداشتی مواظب خود باشند 
و از سفرهای بیهوده پرهیز کنند.

هنوز در شرایط »غیرعادی« هستیم
وی افزود: در شرایط عادی نمی توان غیرعادی 
رفتار کرد و در شرایط غیرعادی هم عادی رفتار 
کردن بسیار خطرناک است. ما از نظر پاندمی هنوز 
در شرایط غیرعادی هستیم و خواهش من از مردم و 
مسئولین این است که شرایط را عادی نبینند. نباید 
این امر به مردم القا شود که در پایان پاندمی هستیم 

که رفتارهای اجتماعی را عادی بپنداریم.

تزریق دز چهارم واکسن کرونا؛ آری یا خیر؟
او درخصوص احتمال تززیق دز چهارم واکسن 
کرونا نیز گفت: صحبت پیرامون این موضوع در 
کمیته علمی در دستور کار است اما تزریق دز 
چهارم واکسن همواره شک برانگیز است؛ زیرا ما 
اول باید آن چند میلیون نفری که هیچ واکسنی 
دریافت نکردند را پوشش دهیم. تزریق دز سوم 
واکسن، واکسیناسیون مادران باردار و کودکان و... 
بسیار مهم است که با تکمیل این فرایند سپس باید 
به فکر تزریق دز چهارم باشیم. هنوز اینکه واقعا دز 
چهارم موثر یا بی خطر است یا خیر هیچگونه اثبات 

علمی ندارد.
مادران باردار واکسیناسیون کرونا را جدی 

بگیرند
وی با تاکید بر لزوم واکسیناسیون مادران باردار، 
اظهار کرد: تمام مطالعات حاضر اثبات کردند که 
واکسن های تایید شده هیچگونه خطری در بارداری 
ندارند و حتی در خانم های بارداری که نوزادشان 
سقط شده، مشاهده شده است که آنتی بادی ها و 
ایمنی مناسبی در جنین به وجود آمده است. در 
خانم های شیرده هم از آنجایی که آنتی بادی ها 
و پادتن ها به همراه شیر به نوزاد منتقل می شود، 
فرزندانشان از ایمنی بهتری برخوردار هستند. پس 
هیچ ممانعتی برای واکسیناسیون این گروه وجود 
ندارد و این افراد باید واکسیناسیون خود را جدی 
بگیرند. کووید۱۹ در خانم های باردار مرگ و میر 
بالایی داشته و حتی اگر باعث مرگ و میر نشود 

می تواند نواقص بزرگی بر جنین ایجاد کند.

معاون رییس جمهوری و رییس سازمان حفاظت 
محیط زیست گفت: اهمیت محیط زیست در برقراری 
عدالت بین نسلی، به عنوان یک الزام راهبردی برای 
نظام جمهوری اســلامی مطرح بود از این رو دولت 
با تاکید بر ضرورت حضور تشکل های مردمی برای 
حفظ محیط زیســت، خود را نیازمند همراهی آنها 

می داند.
به گزارش روز یکشنبه ایرنا از سازمان حفاظت محیط 
زیست، علی سلاجقه در پیامی به مناسبت روز جهانی 
تشکل های مردم نهاد ) ۸ اسفند -۲۷ فوریه( افزود: 
مقام معظم رهبری فرمودند "مساله محیط زیست 
یا حفظ منابع طبیعی، برای ما مساله ای تجملاتی و 
درجه دو نیست؛ یک مسئله حیاتی است، در تلاش 
ما برای توسعه کشور، اولویت باید در این بخش باشد" 

همچنین رییس جمهوری توسعه را فرع بر محیط 
زیست ندانست که این نشان از اهمیت موضوع حفظ 

محیط زیست دارد.
وی اظهار داشت: پیوستگی مسائل محیط زیستی و 
فرامرزی بودن آن ها موجب شده تا دولت ها نتوانند به  
تنهایی از تخریب های محیط زیستی جلوگیری کرده 
و موجبات ثبات و پایداری را در منابع زیستی و طبیعی 
ایجاد کنند، عواملی چون تجمع گازهای گلخانه ای 
حاصل از تولیدات صنعتی، گرمایش جهانی و تغییرات 
اقلیمی و اثرات آن ها بر زندگی و معیشــت مردم، 
کاهش منابع آبی و تغییرات زیستی مناطق مختلف 
و نظایر آن، بیانگر این واقعیت است که برای دستیابی 
به محیط زیستی سالم، دولت ها نیازمند مشارکت 
مردم به خصوص جوامع محلی هستند، تشکل های 

مردم نهاد )سمن ها( به  عنوان نهادهای خودجوش و 
برخاسته از افراد دغدغه مند و دلسوز محیط زیست 
کشور، با نگاهی فراجناحی، آگاه و پشتیبان قانون و 
عدالت در جامعه، با تکیه  بر ظرفیت عظیم مردم و 
عمل به مسوولیت اجتماعی، با ایجاد حساسیت و 
مطالبه گری صحیح محیط زیستی، فعالیت می کنند و 
با توجه به اهداف سازمانی خود، نقش ارتباطی عمیقی 
بین مردم )ملت( و دولت ایفا کرده و روابط میان آن ها 

را استحکام می بخشند. 
وی ادامه داد: تشــکل ها با اقداماتی مانند شناخت 
ظرفیت ها، ارتباط با نهادهای دست اندرکار، طراحی 
کسب  و کارهای دوستدار محیط زیست، نیازسنجی 
و برنامه ریزی دوره های آموزشی مختلف، برگزاری 
نشست های تعاملی و اطلاع رســانی و هماهنگی 

با مقامات محلی، مشــارکت در اجــرای طرح ها و 
برنامه های توسعه ای، تحلیل مشکلات و پیشنهاد 

راهکارهای بومی فعالیت کرده و تاثیرگذار هستند.
سلاجقه گفت: تعامل هدفمند و مستمر با سازمان های 
مردم  نهاد، جزو اولویت های اصلی سازمان حفاظت 
محیط زیســت اســت که در این راســتا، سازمان 
کوشیده است با برگزاری نشست های مداوم و اتخاذ 
رویکرد مشورتی و تسهیل گری ضمن بهره مندی 
از پیشنهادات آن ها، از ظرفیت  و توان سمن ها برای 
حل چالش های محیط زیستی به  خصوص در جوامع 
محلی استفاده کند و اجرای برنامه های توان افزایی 
که تدوین و اجرای آن توسط خود تشکل ها صورت 

می گیرد، با جدیت ادامه یابد.
وی افــزود: در جهان امروز لازمــه ایجاد جامعه ای 
پویا،  فراهم آوردن بستری مناسب برای تبادل نظر و 
همیاری اقشار گوناگون جامعه در زمینه های مختلف 
اجتماعی و محیط زیستی است، عواملی مانند افزایش 
جمعیت، توسعه جوامع و به دنبال آن بهره برداری های 
بی رویه از منابع طبیعی و زیستی با گسترش روزافزون 
انواع آلودگی ها  و تخریب های محیط زیستی و در 
معرض خطر قرار گرفتن حیات گونه ها و تنوع زیستی 
از جمله مهم ترین نگرانی ها و دل مشغولی های جوامع 

بشری  به شمار می روند. 

در گفت وگو با ایسنا تشریح شد

علت خروج ناگهانی ۱۵۳ شهر از وضعیت قرمز کرونا

رییس سازمان حفاظت محیط زیست:

اهمیت محیط زیست در برقراری عدالت 
بین نسلی، الزام دولت سیزدهم است

گزارش
ایرنا

عضو ستاد ملی مقابله با کرونا خبر داد:
کاهش ۵۰ درصدی مراجعات سرپایی 

ابتلا به امیکرون در مراکز درمانی
عضو ستاد ملی مقابله با کرونا از کاهش ۵۰ درصدی مراجعات سرپایی 

ابتلا به امیکرون در مراکز درمانی بر اساس مشاهدات میدانی خبر داد.
دکتر مسعود مردانی روز یکشنبه در گفت و گو با خبرنگار حوزه بهداشت 
و سلامت ایرنا افزود: موارد بستری بر اثر ابتلا به امیکرون نیز در مراکز 
درمانی رو به کاهش است، اما بیمارانی که از یکماه قبل در بخش مراقبت 
های ویژه بستری هستند، بدحال بوده و وضعیت خوبی ندارند. وی اظهار 
داشت: علت مرگ و میر بالای روزانه در کشور که سه رقمی است، به دلیل 
وجود بیماران بدحال در بخش مراقبت های ویژه بوده که جان خود را 

از دست می دهند.
اکنون از پیک این سویه خارج شده ایم و امیکرون در حال 

کنترل است
مردانی درباره علت کاهش ناگهانی تعداد شهرهای قرمز به ۱۸۴ شهر 
است، گفت: یکی از مهمترین شاخص های امیکرون افزایش سرعت 
انتقال پذیری ویروس به دیگران و کاهش سریع موارد ابتلا به این بیماری 
در افراد است، اکنون از پیک این سویه خارج شده ایم و امیکرون در حال 

کنترل است.
افزایش واکسیناسیون در کشور کمک زیادی به کنترل و 

مهار کرونا می کند
این متخصص بیماریهــای عفونی با اشــاره به اینکه رونــد افزایش 
واکسیناسیون در کشور کمک زیادی به کنترل و مهار کرونا می کند، 
اظهار داشت: از مردم می خواهیم همچنان به تکمیل واکسیناسیون 
خود بویژه تزریق دز سوم و رعایت بیشتر شیوه نامه های بهداشتی بویژه 

استفاده از ماسک و حفظ فاصله گذاری اجتماعی توجه کنند.
مردانی تصریح کرد: اگر فردی با علایم مشخص مانند گلودرد، اسهال، 
سرفه، آبریزش بینی و انجام تست پی سی آر به امیکرون مبتلا شد، باید 

هفت تا ۱۴ روز در قرنطینه خانگی بماند و با کسی نیز در تماس نباشد.
علایم سرماخوردگی بیش از سه روز ابتلا به امیکرون 

قطعی است 
وی تاکید کــرد: با توجه به اینکــه علائم امیکرون بســیار نزدیک به 
سرماخوردگی است، عمده افراد زمانی که این نشــانه ها را در خود یا 
نزدیکان می بینند، بر این باور هســتند که به دلیل ســردی هوا دچار 
سرماخوردگی شده اند،  اگر این علایم بیش از سه روز ادامه داشت، ابتلا 
به امیکرون قطعی است و باید به پزشک مراجعه و خود را قرنطینه کنند.

رئیس مرکز اطلاعات و ارتباطات سازمان 
مدیریت بحران کشور پیشنهاد کرد که با توجه به 
ممنوعیت سفر برای خودروهایی که مالکان شان 
واکسن نزده اند، پیامک »اطلاع رسانی برای 
رانندگان ممنوع السفر« ارسال شود. به گزارش ایسنا، ترکیان 
در جلسه هماهنگی طرح های ترافیکی نوروز ۱۴۰۱ که پیش از 
ظهر امروز در محل شهرک آزمایش برگزار شد، گفت: سازمان 
مدیریت بحران کشور برای حوادث غیرمترقبه و بلایای طبیعی 
در ایام نوروز در آماده باش است و به زودی نامه آماده باش با 
امضای رئیس سازمان مدیریت بحران کشور به مدیران کل 
بحران استان ها در سراسر کشور و همچنین استانداران ابلاغ 
خواهد شد تا تمهیدات لازم در خصوص حوادث پیش بینی 
نشده در ایام نوروز متناسب با نوع مخاطرات هر استان و پیش 

بینی های انجام شده از سوی هواشناسی اتخاذ شود.
تمامی مکان های اسکان اضطراری در سفرهای نوروز 

در اختیار مسافران قرار می گیرد
وی با بیان اینکه همچنین برابر مصوبات موجود بنا شد تا تمامی 
مکان های اسکان اضطراری در ایام سفرهای نوروز در اختیار 
مسافران قرار بگیرد، گفت: این مکان ها در هنگام وقوع حوادث 
پیش بینی نشده نیز می تواند به محلی برای اسکان اضطراری 

از سوی دستگاه های مربوطه بدل شود.
پیشنهاد »ارسال پیامک به مالکان خودروهای ممنوع 

السفر کرونایی«
ترکیان با اشاره به مصوبه ستاد کرونا مبنی بر ممنوعیت تردد 
خودروهایی که مالکان شان سه دز واکسن را تزریق نکرده اند، 
گفت: پیشنهاد ما این است که با استفاده از بانک اطلاعاتی 
پلیس و ستاد کرونا به رانندگان ممنوع السفر کرونایی پیامک 
ارسال شده و آنان در جریان اینکه از ترددشان جلوگیری خواهد 
شد قرار بگیرند.  براساس آخرین تصمیمات ستاد ملی مقابله با 
کرونا مقرر شده تا خودروهای شخصی که مالکان آن ها یعنی 
کسانی که پلاک خودرو به نامشان است در صورتی که سه دز 
از واکسن کرونا را تزریق نکرده باشند به ازای هر ۲۴ ساعت 
تردد در شهرهای دیگر یک میلیون تومان جریمه شوند که به 
این افراد رانندگان یا به عبارت دیگر مالکان خودروهای ممنوع 

السفر کرونایی گفته می شود.

سرپرست معاونت پرورشی و فرهنگی وزارت 
آموزش و پرورش با بیان اینکه ما در صدد 
توانمندسازی مربیان تربیتی موجود از طریق 
برگزاری دوره های توانمندسازی هستیم گفت: تأمین بخشی از 
کسری نیروی انسانی در برنامه های ماست. حدود ۵۰ هزار مربی 
پرورشی و تربیتی و بیش از ۷۰ هزار مشاور بر اساس قانون احیای 
امور تربیتی کمبود داریم. به گزارش ایسنا، اصغر باقرزاده در آیین 
بزرگداشت روز امور تربیتی و هفته تربیت اسلامی که در کانون 
فرهنگی و تربیتی آفتاب حرم مطهر امام خمینی )ره( برگزار شد 
گفت: موضوع »تربیت« مختص به آموزش و پرورش نیست. تربیت 
مختص گروه خاصی نیست، بلکه برای همه انسان ها و همه اقشار 
است. تربیت همیشه و همه جا هست، منتها سه جایگاه ویژه دارد 

که مدرسه، خانواده و رسانه از این جمله است.
وی افزود: آنچه که اکنون احتیاج داریم این است که نقش تربیتی 
در خانواده ها و رسانه ها احیاء شود، اکنون با توجه به شرایط 
ناشی از شیوع بیماری، بچه ها کامل در مدرسه نیستند و مواجهه 
مستقیم دانش آموزان با مربیان کمرنگ شده است. از سوی دیگر از 
دانش آموزان هم دور شده ایم و باید جایگاهی در مواجهه و ارتباط با 
دانش آموزان ایجاد کنیم و فضاهایی که دانش آموزان در آن حضور 

دارند را خالی نکنیم.
کمبود ۱۲۰ هزار مربی تربیتی و مشاور در مدارس

سرپرست معاونت پرورشی و فرهنگی وزارت آموزش و پرورش با 
بیان اینکه ما در صدد توانمندسازی مربیان تربیتی موجود از طریق 
برگزاری دوره های توانمندسازی هستیم گفت: تأمین بخشی از 
کسری نیروی انسانی در برنامه های ماست. حدود ۵۰ هزار مربی 
پرورشی و تربیتی و بیش از ۷۰ هزار مشاور بر اساس قانون احیای 

امور تربیتی کمبود داریم.
هر مشاور فقط می تواند سه ثانیه برای هر دانش آموز 

وقت بگذارد
وی افزود: اکنون با توجه به تعداد مشاوران، اگر نسبت مشاور به 
ازای دانش آموزان را در نظر بگیریم هر مشاور فقط می تواند سه 
ثانیه برای هر دانش آموز وقت بگذارد و فقط یک سلام به آنها بکند؛ 
فرصت مراوده خیلی کم است و این کسری را باید به مرور طی 

سال ها جبران کنیم.

مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی از آغاز پرداخت عیدی بازنشستگان این سازمان 
از امروز، شنبه )۷ اسفند ماه( خبر داد.

سید میرهاشم موسوی روز شنبه در گفت و گویی تلویزیونی افزود: بر اساس دستور 
شخص مقام عالی ریاست جمهوری مبنی بر پرداخت بخشی از بدهی دولت به سازمان 
تامین اجتماعی در قالب تهیه اوراق و همچنین دریافت منابعی در کنار این منبع )که 

بابت بدهی از دولت گرفته شد( عیدی بازنشستگان سازمان پرداخت خواهد شد.
وی تصریح کرد: فرآیند پرداخت نیز از امروز، شنبه )هفتم اسفندماه ۱۴۰۰( آغاز 
شده و تا فردا یکشنبه )۸ اسفند( در حساب بازنشستگان تامین اجتماعی خواهد بود 

و می تواند برداشت شود.
مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی درباره مبلغ این عیدی نیز اظهار داشت: یک 
میلیون و ۶۰۰ هزار تومان به ازای هر بازنشسته، ۴۰۰ هزار تومان حق عائله مندی و 
به ازای هر اولاد تحت پوشش ۱۵۰ هزار تومان به میزان این عیدی براساس مصوبه 

هیات وزیران اضافه خواهد شد.
وی همچنین در پاسخ به پرسشی مبنی بر پرداخت بدهی ها با اشاره به روابط با دولت 
گفت: عنایت دولت، به ویژه شخص رئیس جمهور، آیت آلله سید ابراهیم رئیسی این 
فرصت را در اختیار سازمان تامین اجتماعی قرار داد که این منابع برای بازنشستگان 

هزینه شود.
مطابق با مصوبه هیأت وزیــران در دولت قبلی این عیدی بــرای هر پرونده فعال 
مستمری اعم از بازنشستگی، ازکارافتادگی  کلی و بازماندگان در سال ۹۹ مبلغ یک 

میلیون و ۵۰۰ هزار تومان تعیین شده بود.

رییس پلیس راهنمایی و رانندگی 
اعلام کرد که طــرح پلیس و دیگر 
دستگاه های امدادی و خدماتی برای 
نوروز از ۲۴ اسفند آغاز شده و تا ۱۴ 

فروردین ادامه خواهد داشت.
به گزارش ایسنا، سردار سیدکمال 
هادیانفــر در جلســه هماهنگی 
طرح های ترافیکی ویژه نوروز ۱۴۰۱، 

گفت: برابر پیش بینی ها ما قطعا در نوروز ۱۴۰۱ افزایش تردد در جاده ها را خواهیم 
داشت و از ۲۷ و ۲۸ اسفند، روند ترددها افزایش خواهد داشت.

وی ادامه داد: این روند در روز اول فروردین کاهش داشته و دوباره از دوم فروردین 
افزایش پیدا می کند.

هادیانفر با بیان اینکه مردم تقریبا دوسال است که به سفر نرفته اند، گفت: با توجه 
به شرایط واکسیناسیون و تمایل مردم به سفر پیش بینی می شود که سفرها 

بیشتر انجام شود.
رییس پلیس راهنمایی و رانندگی اعلام کرد که طرح پلیس و دیگر دستگاه های 
امدادی و خدماتی برای نوروز از ۲۴ اسفند آغاز شده و تا ۱۴ فروردین سال ۱۴۰۱ 

ادامه خواهد داشت.
وی از پیش بینی افزایش ۵۰ تا ۵۷ درصدی تردد در ایام نوروز خبر داد و گفت: این 
حجم تردد به خصوص در محورهای شمالی خواهد بود و ممکن است که ما مجبور 

به اعمال محدودیت موقت در برخی از این مسیرها شویم.

مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی:
پرداخت عیدی بازنشستگان از امروز 

آغاز می شود

رییس پلیس راهور ناجا خبر داد
آغاز طرح نوروزی پلیس از ۲4 اسفند

پیشنهاد »ارسال پیامک به مالکان 
خودروهای ممنوع السفر کرونایی«

کمبود ۱۲۰ هزار مربی تربیتی و 
مشاور در مدارس

خبر

خبر

خبر

این عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی درخصوص خروج بیش از ۱۵۰ شهر از 
رنگبندی قرمز کرونایی طی روزهای اخیر، تصریح کرد: اگر تمام متغیرها را فعلا ثابت نگه داریم، 
باید بدانیم این روندی است که در بسیاری از کشورهای اروپایی هم رخ داده است. در حال حاضر 
در سراسر دنیا یک روند کاهشی ناگهانی در سویه امیکرون را شاهد هستیم که این بر خلاف آن چیزی 
است که در سویه دلتا شاهد بودیم. به عنوان مثال در دانمارک، هلند، فرانسه و... نزول ناگهانی موارد ابتلا 
را شاهد هستیم. در ایران هم کاهش سریع تعداد شهرهای قرمز می تواند از این رفتار ویروسی پیروی کند 

و تعجب نمی کنم اگر تعداد شهرهای بیشتری به زودی از وضعیت قرمز خارج شوند.

سنا
: ای

س
عک

کاغذ جامعه

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیت

  آقای علیرضا حسینی فخر طبق وکالتنامه ۶۹۹۶۰ -۲۶ /۱۰ /۱۴۰۰ از طرف امیرشهسواری پور مالک ششدانگ پلاک ۴۹۵۳ 
فرعی از۵ اصلی واقع در بخش۴ کرمان که سند مالکیت آن بشرح دفتر الکترونیکی شماره ۱۳۹۶۲۰۳۱۹۰۰۷۰۰۱۹۳۶ و سند 
۵۷۸۳۹۴ صادر و تسلیم گردید و ضمن تسلیم دو برگ استشهاد محلی تصدیق امضا شده مدعی است سند مالکیت پلاک مزبور 
بعلت نامعلوم مفقود  /از بین رفته و درخواست سند مالکیت المثنی نموده لذا باستناد ماده ۱۲۰آیین نامه قانون ثبت مراتب در یک نوبت 
در تاریخ مندرج در ذیل آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک فوق الذکر یا وجود سند مالکیت نزد خود 
میباشد ظرف مدت ۱۰ روز پس از انتشار آگهی به اداره ثبت شهرستان کرمان مراجعه و اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت 

یا سند معامله تسلیم نمایند و الا پس از مدت مذکور نسبت به صدور سند مالکیت المثنی اقدام خواهد شد .
تاریخ انتشار:۰۹ /۱۲ /۱۴۰۰

عيسي حافظي فر
رئيس ثبت اسناد و اماك منطقه 1 كرمان
از طرف، مصيب افشارمنش  
شناسه اگهی: 1285565

خانم منیره ولی اختیار آبادی فرزند حسین مالک ششدانگ پلاک ۴۴۸۱ فرعی از۳۱ اصلی واقع در بخش۴ 
کرمان که سند مالکیت آن بشماره ۷۲۷۸۵۸ دفتر الکترونیکی ۱۳۹۶۲۰۳۱۹۰۰۷۰۰۷۱۷۵ صادر و تسلیم گردید و بموجب سند 
۲۷۲۱۶ مورخ ۳۰ /۱۰ /۱۳۹۸دفترخانه۱۲۱ کرمان بنفع بانک مسکن ثبت شده و ضمن تسلیم دو برگ استشهاد محلی تصدیق 
امضا شده مدعی است سند مالکیت پلاک مزبور بعلت نامعلوم مفقود  /از بین رفته و درخواست سند مالکیت المثنی نموده 
لذا باستناد ماده ۱۲۰آیین نامه قانون ثبت مراتب در یک نوبت در تاریخ مندرج در ذیل آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی 
انجام معامله نسبت به ملک فوق الذکر یا وجود سند مالکیت نزد خود میباشد ظرف مدت ۱۰ روز پس از انتشار آگهی به اداره 
ثبت شهرستان کرمان مراجعه و اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله تسلیم نمایند و الا پس از مدت 

مذکور نسبت به صدور سند مالکیت المثنی اقدام خواهد شد .

تاریخ انتشار:09 /12 /1۴00
شناسه اگهی: 1285562
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خبرخبر

»بی نشان های ارس« برگزیده نخستین جایزه 
کتاب ســال کانون پرورش فکری کودکان و 
نوجوانان روایت ۴۸ ساعت مقاومت دلیرانه سه 
مرزبان ایرانی در مقابل لشکر ۴۷ ارتش شوروی 

در شهریور ۱۳۲۰ است.
به گزارش خبرنگار فرهنگی ایرنا، بی نشان های 
ارس به قلم محسن هجری روایت داستانی از 
زندگی و ۴۸ ساعت مقاومت دلیرانه سه مرزبان 
ایرانی در مقابل لشــکر ۴۷ ارتش شوروی در 

شهریور ۱۳۲۰ در ۲۰ قصه است.
بی نشــان های ارس قصه ســید محمد راثی 
هاشمی، عبدالله شــهریاری و سرجوخه ملک 
محمدی اســت که در مرز پاسگاه مرزی جلفا 
مشغول خدمت هستند. ســاعت چهار صبح 
روز سوم شهریور سال ۱۳۲۰ خبر می رسد که 
لشکری عظیم از ارتش سرخ شوروی به سوی 
مرز می آید و قصد دارد با عبــور از پل آهنی و 

گذشتن از رود ارس وارد کشور شود.
پیش از این رضاخان دستور خلع سلاح و تخلیه 
پادگان ها را صادر کرده اما ســرجوخه ملک 
محمدی و گروه کوچکش تصمیم می گیرند تا 
پای جان در مقابل هجوم بیگانه مقاومت کنند.

در آن روزگاری کــه دنیا درگیر جنگ جهانی 
بود و کشــور ما اعلام بی طرفی کــرده بود در 
مرزهای شمالی کشورمان اتفاقاتی داشت رخ 
می داد. لشــکر ۴۷ ارتش ســرخ سعی داشت 
وارد کشورمان شود تا بلکه از این طریق بتواند 
کمک های انگلیس و آمریــکا را دریافت کند 
و خود را از تنگنایی کــه در آن گیر افتاده بود، 

نجات دهد.
ارتش شوروی به خودش اجازه داد که از روی 
پلی که سال ها قبل بر روی رود ارس ساخته بود، 
رد شود. سربازان و نیروهای نظامی پاسگاه مرزی 
جلفا همگی فرار کرده اند و دولت دستور تسلیم 
داده است اما قرار نیست که همه چیز به همین 
سادگی رخ دهد. سه سرباز و یک سرجوخه در 
آن لحظات حساس تصمیم می گیرند کاری را 
انجام دهند که با تمام وجود درست بودنش را 
باور دارند. بمانند و از مرز دفاع کنند. چهار نفر 

دربرابر یک لشکر.

شبنم قلی خانی: خودم را 
متعهد می دانم در سریال های 

کودکانه بازی کنم
بازیگــر مجموعه تلویزیونــی »آنام« 
گفت: بخشــی از تعهــد و وظیفه ام در 
قبال جامعه  این اســت کــه با حضور 
در فیلــم  و ســریال های ژانر کودک و 
نوجوان برای نســل بعــدی خاطرات 

خوب بسازم.
شــبنم قلی خانــی که هــم اکنون در 
حال بازی در سریال قصه  هزار افسون 
است، در گفت  و گو با خبرنگار رادیو و 
تلویزیون ایرنا به انگیزه اش از پیوستن 
به این سریال اشــاره و اظهار داشت: 
همیشــه خاطرات کودکــی خودم را 
مــرور می کنــم و بــه یاد مــی آورم 
ســریال هایی که زمــان کودکی ام از 
تلویزیون پخش می شــد، چقدر برایم 
نــم از محله   جذاب بود. مثــلا می توا
بروبیا نام بیاورم و بازیگران آن روزها 
مثل اکبر عبدی، مهین شــهابی، آتیلا 
پســیانی، حمیــد جبلی، رضــا ژیان، 
فاطمه معتمدآریا، ایرج طهماســب و 
دیگر عزیزانی کــه در کارنامه ی کاری 
خودشان در ســال های پس از آن هم 

خیلی خوب درخشیدند.
وی افزود: من به عنــوان یک بازی گر 
فکر می کنم، بخشی از تعهد و وظیفه ام 
در قبال جامعه ام همین است که برای 
نسل بعدی خاطرات خوب بسازم. چه 
بهتر کــه آدم به عنوان یــک بازیگر ، 
ند  موقعیتی برایش پیش بیاید که بتوا
در کار کــودک، بازی کنــد و این کار 
کودک بتواند خاطــره ی خوبی برای 

نسل بعدی مان بسازد.
قلی خانــی با بیان این که در ســریال 
قصه هزار افسون  نقش افسون را بازی 
می کنــم توضیح داد: در این ســریال 
یک کتاب خیلی با ارزش گم می شود.
افســون و بچه ها و یک نفــر دیگر به 
اســم عمه میتی با بچه ها همراه و در 
نهایت هم موفق می شوند. در این میان 
بچه ها خیلــی چیزها مثــل همکاری 
بــا یک دیگــر، مســئولیت پذیری، 
گذشــت، پی گیــری و پای مــردی و 
. را را یاد می گیرنــد. بچه  . تــلاش و.
ها می آموزند از چیزهایــی که خیلی 
برایشــان با ارزش اســت، محافظت 
کنند، ریشه های شان را بشناسند و به 
آیین ها و سنت های شان پایبند باشند.

قلی خانــی درباره اســتقبال مردم از 
شــبکه نمایش خانگی بیان کرد: من 
ســریال نارگیــل را پیــش از این در 
وی. او. دی .ها در حال پخش داشــتم 
و دیدم کــه چقدر مخاطبــان زیادی 
داشته و حتا قرار اســت فصل دومش 

هم ساخته شود.

مجموعه داستان »به وقت رهایی« شامل ۱۱ داستان کوتاه از 
نویسندگان جوان ایران است که دغدغه های اجتماعی دارند.به 
گزارش خبرنگار کتاب ایرنا، دغدغه های نسل جدید، نگاهی تازه و 
درک جدیدی نیاز دارد، نویسندگانی که دنیای جدید را می شناسند و 
بسیاری از آن ها تازه نویسنده شده اند. نویسندگان نوقلم، کمتر فرصتی 
برای ارایه آثار خود به دست می آورند اما کتاب به وقت رهایی فرصتی 
برای نویسندگان کمتر مطرح شده بوده است که کار خود را معرفی 
کنند. مجموعه داستان به وقت رهایی، ۱۱داستان کوتاه از نویسندگان 
جوان ایران را در خود دارد. داستان هایی که با دغدغه اجتماعی نوشته 
شده است و موضوعاتی را مطرح می کند که کمتر دیده و بازگو شده 
اند. نگاه تازه به روابط دنیای جدید، از مهمترین ویژگی این داستان ها 
به شمار می رود. نویسندگان به وقت رهایی، مریم ولی، محمد یاسین 
گوهری فر، رضوان کفایتی، فاطمه عظیمی، الهه عاصمی، زینب 
شکوهی، محدثه دلنواز، نرگس خانی، فائزه حق شناس، فاطمه سادات 
حسینی و ماهرخ تورکی هستند که برخی از آنان در مجموعه داستان 
کوتاه تنها همین کلمات )نیستان، چاپ ۱۴۰۰( نیز آثاری داشته اند. 

 محدثه دلنواز پیش از این کتاب صورتی کبود را با موضوع ریشه 
یابی علل اعتیاد زنان به مواد مخدر، نگاشته است. مجموعه داستان 
به وقت رهایی در ۱۲۸ صفحه از سوی انتشارات کتاب نیستان روانه 
بازار نشر شده است. در بخشی از این کتاب می خوانیم: از وقتی پسرک 
طالب آمده، دنبال بهانه ای می گردم که بتوانم ازش متنفر شوم اما 
هیچ نیافتم. شاید مجبور شوم بکشمش، اما چطور می توانم کسی را 
نابود کنم که از او متنفر نیستم؟ دقیقا یک روز تمام از آمدنش به اینجا 
گذشته است. وقتی که داخل شد گوش هایم را تیز کردم بلکه بشنوم 
که ناسزایی بگوید. اما او هیچ گپی نزد و آرام در قفس نشست. )ص 

۳۱، نجات ترانه ها

»به وقت رهایی«؛ دغدغه های 
اجتماعی به روایت نویسندگان نوقلم

مقاومت سه مرزبان ایرانی 
در مقابل ارتش شوروی در 

»بی نشان های ارس«

نخستین دوره جایزه حکیم نظامی نوزدهم اسفند با حضور 
اهالی فرهنگ و هنر و ادبیات برگزار می شود. به گزارش ایرنا 
از روابط عمومی کمیسیون ملی یونسکو-ایران، عبدالمهدی 
مستکین دبیر نخستین جایزه حکیم نظامی درباره جزییات 
این رویداد فرهنگی اظهار داشت: کمیسیون ملی یونسکو-
ایران با هدف بازگشت به سرچشمه های اصیل زبان پارسی 
و احیای جایگاه ارزشمند و ممتاز حکیم نظامی در فرهنگ و 
ادب ایرانی، اقدام به برنامه ریزی برای برگزاری نخستین جایزه 
حکیم نظامی با هدف پاسداشت و معرفی هر چه پایدارتر این 

شاعر پارسی کرده است.

نخستین جایزه حکیم نظامی نوزدهم 
اسفند برگزار می شود

احمد پرهیزی مهم ترین آفت ترجمه را این می داند 
که مترجمان جوان می خواهند ره صد یا چندساله 
را یک شبه بروند. او معتقد است ترجمه در ایران 
نیازمند کیفیت سنجی است، تجربه هم نشان داده که 
خوانندگان ادبیات در ایران در انتخاب آثار به مترجم 
توجه نمی کنند، اگر هم توجه کنند بیشتر به شهرت 
او نگاه می کنند تا کیفیت کارش. مترجمان بد مشهور 

هم کم نداریم. 
احمد پرهیزی، روزنامه نگار و مترجم ایرانی است. او 
چندین کتاب را از فرانسوی و انگلیسی از  آثار موریس 
بلانشو و مارسل پروست به زبان فارسی ترجمه 
کرده است. در سال ۲۰۱۷، ترجمه او با عنوان »ضد 
سنت بوو« نامزد دریافت جایزه کتاب سال جمهوری 

اسلامی ایران شد.
پرهیزی لیسانس ادبیات فرانسه را از دانشگاه شهید 
بهشتی در تهران و مدرک کارشناسی ارشد خود را در 
رشته روزنامه نگاری از دانشگاه مونپلیه اخذ کرده است.
اخیرا کتاب  »ه ه ح ه«، لوران بینه با ترجمه این مترجم 
برگزیده پنجمین دوره جایزه »ابوالحسن نجفی« شد. 
در پی این موضوع ایسنا گفت وگویی با او دارد که در 

پی می آید:
 اختصاص جایزه  ادبی برای ترجمه چه تاثیری بر 
وضعیت ترجمه در کشورمان می تواند داشته باشد و یا 

چه نقشی می تواند ایفا کند؟ 
ترجمه در ایران نیازمند کیفیت سنجی است، یا از 
طریق نقد مطبوعاتی یا به روش های دیگر از جمله 
جوایز ادبی. نقد مطبوعاتی ترجمه در ایران کمابیش 
وجود ندارد. تجربه هم نشان داده است که خوانندگان 
ادبیات در ایران جز عده اندکی چندان در انتخاب آثار 
به مترجم توجه نمی کنند، اگر هم توجه کنند بیشتر به 
شهرت او نگاه می کنند تا کیفیت کارش. مترجمان بد 
مشهور هم کم نداریم که از قضا برخی به دلیل همان 
نقدهای مطبوعاتی به معروفیت رسیده اند، این موضوع 
بخصوص در عصر رسانه های اجتماعی شدت بیشتری 

گرفته است و خواهد گرفت.
بدین ترتیب در ایران جایزه ادبی در حوزه ترجمه 
می تواند تأثیر جدی بر بازار نشر این آثار بگذارد و در 
بلندمدت به رشد کیفی آثار کمک کند. در ایران جایزه 
مستقل ترجمه تا به امروز وجود نداشته است. جایزه 
نجفی در آغاز راه است و شروع بسیار خوبی داشته است 
اما مهم است که این جایزه تداوم داشته باشد تا بتواند 
جریان ساز باشد، تا همین امروز هم البته اثرات مثبت 

این جایزه را می توان دید. درمجموع جوایز باید بتوانند 
خوانندگان را متوجه کیفیت آثار ادبی کنند.

مشکلات ترجمه شبیه دیدن نقش ایوان است 
در ویرانه

مهم ترین آسیب های حوزه ترجمه را چه چیزهایی 
می دانید و اگر مقدور است درباره این آسیب ها 

توضیحی  بدهید؟
به نظر من مهم ترین آفت شاید این باشد که مترجمان 
جوان می خواهند ره صد یا چندساله را یک شبه بروند. 
غالبا سعی می کنند از همان ابتدا به سراغ ترجمه 
شاهکارهای ادبی بروند تا توانایی خود را به رخ بکشند 
اما چنین چیزی ممکن نیست چون ترجمه پیوستگی 
تام و تمامی با تجربه شخص دارد: مهارت در ترجمه 
تنها با پشتکار و تمرین به دست می آید. نکته دیگر 
این که شناخت روح زبان مبدأ و نه فقط گرامر و دایره 
لغات با ور رفتن مداوم با متون جدی ادبی آن زبان به 
دست می آید. این شناخت باعث می شود تا مترجم 
بتواند لحن زبان را دریابد و بکوشد آن را به فارسی 
درآورد. امروز اگر می بینیم زبان آثار ادبی ترجمه شده 
اغلب شبیه هم است دلیل اصلی اش همین ناآشنایی با 

روح زبان مبدأ است.
این نقص جدی باعث شده است تا خواننده ایرانی 
متوجه علت اهمیت فلان اثر برجسته ادبی نشود و 
بخصوص ممکن است نویسندگان ناآشنا با زبان های 
دیگر را به اشتباه بیاندازد چون در بهترین حالت فقط 
بخشی از قصه روایت شده به فارسی ترجمه می شود. 
برخی کتاب ها نیز وجود دارند که مترجم با زرنگی 
ضعف های خود را در سایه تسلط خود به زبان فارسی 
پوشانده است؛ به این ترتیب، زبان فارسی اثر به نظر 
کم نقص می رسد اما حاصل کار ربطی به متن اصلی 

ندارد.
به نظر من امروز همچنان بیشترین آثار ترجمه شده در 
بازار کتاب شامل ترجمه های ضعیف است. البته من 
منظورم بخشی از ادبیات است که مسأله اش ادبیت 
متن و خود نوشتار است، وگرنه کمابیش مترجمان 
کاربلد )جز به دلیل غم نان( حاضر نیستند وارد حوزه 
ادبیاتی شوند که به آن عامه پسند می گوییم. این دومی 
که خواننده بیشتری هم دارد بعید است به این زودی 
سر و سامان بگیرد. درمجموع، امروز و در سال ۱۴۰۰ 
مشکل اصلی ادبیات ما، اعم از ترجمه یا غیر آن، چیزی 
نیست جز مشکلات کلان اقتصادی که امروز نشر را به 
آستانه ورشکستگی کشانده است. در چنین شرایطی 

پرداختن به مشکلات ترجمه شبیه دیدن نقش ایوان 
است در ویرانه.

آثار برجسته ادبی غالبا جایزه نمی گیرند
همان طور که شما در مراسم پایانی جایزه ابوالحسن 
نجفی اشاره کردید با نگاهی کلی به آثار ترجمه، به 
نظر می رسد انتخاب کتاب ها برای ترجمه بر اساس 
لیست های پرفروش مجلات و سایت ها انجام می شود، 
این موضوع چه تأثیری بر جریان ترجمه و ادبیات بر 

ایران دارد؟
به نظر من، این که کتابی در فرانسه جایزه بگیرد برای 
خواننده ایرانی گویای امر خاصی نیست، و حتی بیانگر 
کیفیت ادبی اثر هم نیست. اصولا آثار برجسته ادبی 
غالبا جایزه نمی گیرند و حتی در جوایز شرکت داده 
نمی شوند چون هدف بیشتر جوایز ادبی معرفی 
نویسنده یا اثر است، همان طور که در ایران هم آثار 
بزرگان ادبیات معاصر فارسی نظیر دولت آبادی و 

گلشیری جایزه خاصی نگرفته اند.  
کمابیش همه مترجمان بخصوص جوان از باقی 
همکاران خود انتقاد می کنند که کتاب ها را نباید بر 
اساس جایزه انتخاب کرد اما در عمل، اغلب چنین 
می کنند! این موضوع رفته رفته به پزُ تبدیل شده است: 
درواقع مترجمی که کتاب را بر اساس جایزه انتخاب 
نمی کند تلویحا می خواهد به ما بفهماند که کتاب را 
بر اساس شناخت کافی از ادبیات کشور مبدأ و مقصد 

برمی گزیند. تا جایی که من در بازار کتاب دیده ام 
اکثریت مطلق آثار بخصوص در حوزه اروپای غربی و 
ایالات متحده یا با معیار فهرست پرفروش ها انتخاب 
شده اند یا بر اساس جوایز. در مجموع، آسان ترین و در 
عین حال امن ترین کار انتخاب آثار بر اساس جوایز یا 

میزان فروش است.
برای انتشار کتاب عجله نکنید

 اگر ممکن است درباره ورود خود به عرصه ترجمه 
ادبی و کتاب هایی که برای ترجمه انتخاب می کنید، 

توضیح دهید.
من ترجمه را با ترجمه متون مطبوعاتی در روزنامه ها 
آغاز کردم، بعد به سراغ مجلات ادبی آن زمان 
)بخصوص کارنامه( رفتم و سپس به ترجمه کتاب 
روی آوردم. توصیه ام به مترجمان جوان تر هم دنبال 
کردن همین مسیر است. برای انتشار کتاب نباید عجله 
کرد، چون همیشه فرصت هست اما اگر کتاب های  اول 
مترجم کیفیتی نداشته باشد و یا اشتباه های فاحش و 
متعدد داشته باشد سایه آن تا مدت ها بر سر مترجم 
سنگینی خواهد کرد و اگر هم شخص روزی در ترجمه 
به جایی برسد اهل فن همچنان کار او را باور نخواهند 
کرد و ممکن است آن را به ویراستار منتسب کنند. 
بنابراین بهتر است اگر قرار است اشتباه بکنند در متون 
ساده مطبوعاتی باشد نه کتاب که تا ابد در کارنامه 

شخص باقی می ماند.

گفت وگو با برگزیده جایزه ابوالحسن نجفی

مترجم بد مشهور کم نداریم
سنا

: ای
س

عک

وزیـر آمـوزش و پـرورش بـا بیـان اینکـه 
انتظـار از مربی پرورشـی در جامعه بسـیار 
بیشتر شده اسـت گفت: باید از امورتربیتی 
و آنچـه که در سـند تحـول آمـده حمایت 
کنیـم و نقـش مربـی را بـه آن نقـش 
تنظیم گـر بیـن همـه معلمـان و مدرسـه 
بود برگردانیـم. مربی تربیتی پـل ارتباطی 
با بیـرون از مدرسـه بـود، ولی اکنـون این 
پـل ارتباطی قطـع و همه چیز بـه کلاس و 

کتـاب درسـی منحصر شـده اسـت.
به گـزارش ایسـنا، یوسـف نـوری در آیین 
بزرگداشـت روز امور تربیتی و هفته تربیت 
اسـلامی که در کانـون فرهنگـی و تربیتی 
آفتاب حرم مطهر امام خمینی )ره( برگزار 
شـد گفت: توفیق شـد امروز در حـرم امام 
باشـیم و تجدیـد میثاقـی در روز هشـتم 
اسـفند ماه، سـالروز تاسـیس نهاد مقدس 
امور تربیتـی داشـته باشـیم که بـا درایت 
و تلاش شـهیدان بزرگـوار شـکل گرفت.

وی افـزود: ایـن تجدید میثـاق ایـن امر را 
به دنبـال دارد که همـراه امام باشـیم و در 
راه شـهیدان و باهنر باشـیم و آینده سازان 
مملکـت اسـلامی را آن گونـه ببینیـم که 
آنهـا دیدنـد و آن گونـه تربیـت کنیـم که 

آنها خواسـتند.
وزیـر آمـوزش و پـرورش ضمـن تبریـک 
ایـن روز بـه جامعه تعلیـم و تربیـت گفت: 
امیدواریـم بـا کمـک مربیـان پرورشـی، 
خانواده هـا و معلمـان بتوانیـم اهـداف 

تربیتـی را بـه خوبـی محقـق کنیـم.
نـوری دربـاره جایـگاه رهنمودهـای امـام 
خمینی در آموزش های مدرسـه ای گفت: 
تبییـن رهنمودهـای امـام)ره( در قالـب 
برنامه هـای مختلـف دنبـال می شـود 
کـه بخشـی از آن از طریـق تشـکل های 
دانش آمـوزی کـه خدمـات فرهنگـی و 
اجتماعـی در حوزه هـای مختلـف ارائـه 
می دهنـد دنبال می شـود و بخشـی هم در 
قالـب مسـابقات، آموزش هـای کانون های 
فرهنگـی و دارالقرآن هـا دنبـال می شـود؛ 
در واقـع یـک مجموعـه برنامـه اسـت که 
دنبـال می شـود و بنـا داریـم آنچـه در 
سـندتحول بنیادین ترسـیم شـده اسـت 
را بـا اسـتفاده از ظرفیت ها به نحـو بهتری 

پیـش ببریـم.

بـه گـزارش ایسـنا، وی همچنیـن در این 
مراسـم با بیان اینکه خداوند بـرای تربیت 
بـر انسـان منـت گذاشـت کـه او را در یک 
سـیر تکمیلی نزد خود فـرا بخوانـد گفت: 
این پله هـای تقرب را بـرای متربیـان، باید 
مربیان آمـاده و هدایـت کنند. آنچـه را که 
من طـی مدتی کـه مربـی پرروشـی بودم 
میدانـم و دیـده ام ایـن بـوده اسـت کـه از 
ابتدای انقلاب اسـلامی همان کسـانی که 
در مسـاجد بچه هـا را هدایـت می کردنـد، 
مربـی جهـادی شـدند و امـور تربیتـی را 
در شـرایطی تشـکیل دادنـد کـه تضـارب 

ایدئولوژی هـا وجـود داشـت.
نوری بـا بیان اینکـه مربیان کسـانی بودند 
که در زمـان انقـلاب، دانـش آمـوزان را به 
جریـان انقـلاب وصـل کردنـد و پـس از 
پیـروزی انقـلاب همیـن مربیان بـا دانش 
آمـوزان در مقابلـه بـا تجزیـه طلبـان و 
توطئه هایـی کـه بـرای نظـام شـد حضور 
جدی داشـتند و در دوران دفـاع مقدس، با 
دانش آمـوزان به جبهـه می رفتنـد گفت: 
اما بـه تدریـج پـس از دوران جنـگ دچار 
یک اشـتباهاتی از نظر راهبردی شدیم؛ نه 
اینکه بگوییـم اهداف را گـم کرده ایم، بلکه 
تقریبـاً عملکرد مربیـان از کیفـی به کمی 
تبدیل شـد و رقابتی بـرای آمـار و گزارش 
بـه راه افتاد که بـه امـور تربیتی بـه عنوان 

یک نهاد کیفـیِ تنظیم گرو سیاسـت گذار 
امر تربیت نـه اینکه لطمـه زد، بلکـه کار را 
کند کرد، امـا مربیان همان مربیـان بودند.
وی افزود: ۴۱ هـزار مربی پرورشـی داریم. 
در یـک دوره زمانـی، برخـی با ارائـه طرح 
»تعمیم« این نخ تسـبیح را هم برداشـتند 
و لـذا امـور تربیتـی اصطلاحاً حذف شـد. 
مربیان حضور داشـتند، اما سـردرگم و بی 
هـدف بودنـد و خودجـوش کار می کردند، 
تـا اینکـه قانـون احیـاء آمـد، متاسـفانه 
هدفی کـه رهبـری از قانون احیاء ترسـیم 
کـرده بودنـد را نتوانسـتیم بـرآورده کنیم 
زیـرا حمایت جـدی و همـه جانبـه از امور 
تربیتـی وجـود نداشـت. مربـی را بایـد در 
گام اول آمـاده می کردیـم، امـا مـا این کار 

را انجـام ندادیـم.
وزیر آمـوزش و پـرورش بـا بیـان اینکه در 
مرحله بعدی سـندتحول بنیادین نوشـته 
شـد و اولیـن و مهمتریـن کارش ایـن بود 
که محور عملکـرد آموزش و پـرورش را به 
تربیـت تبدیل و هـدف اصلی را از سـاحت 
علمـی و آموزشـی به سـمت سـاحت های 
شـش گانـه هدایـت کنـد. بـر این اسـاس 
وقتـی متربـی از مدرسـه خـارج می شـود 
باید فردی باشـد که در هر شـش سـاحت 
رشـد یافتـه باشـد و ایـن بـه معنـای امور 

تربیتی اسـت.

سه  ز  ا یکی  ره  با در لباسط  عبدا مرحوم 
شاهکار تلاوت جهان اسلام که در کاظمین 
ثیر  تا تحت  عجیب  من  گفت:  شد،  جرا  ا
ر گرفته بودم و  ا معنویت فضای مجلس قر
قبل از تلاوت از امام موسی کاظم)ع( و امام 

جواد)ع( برای این تلاوت اجازه گرفتم.
به گزارش خبرنگار معارف ایرنا امروز هشتم 
اسفند مصادف با ۲۵ رجب سالروز شهادت 
م کاظم )ع(  ما حضرت موسی بن جعفر ا
مامی که حافظ ترین فرد نسبت به  است؛ ا
ز نظر لحن  ترین فـرد ا کتاب خدا و آشنا
ه قرآن می  و صدا بـه قـرآن بودند و هرگا
ندند، محزون مـی شدند و شـنوندگان  خوا
نـیز می گریستند. )بحارالانوار، ج ۴۸، ص 

۱۰۴ و الارشاد، ص ۳۱۳(.
ز  ۱۳۳۴ شمسی( پس ا در سال ۱۹۵۶ )
ه وقت عراق،  مرگ مادر فیصل دوم پادشا
چند قاری معروف مصری برای شرکت در 
د دعوت شدند که  سم ترحیم به بغدا مرا
شعشاعی  لفتاح  عبدا لباسط،  عبدا د  ستا ا

نها بودند.  ز جمله آ لعینین شعیشع ا ا بو و ا
عبدالباسط در این مراسم سوره های حشر، 
تکویر و فجر را تلاوت کرد که به عنوان یکی 
از سه تلاوت شاهکار و ماندگار جهان اسلام 

معروف شد.
ره  با در لصمد  عبدا محمد  لباسط  عبدا ز  ا

ندگارش  سفر به کاظمین و آن تلاوت ما
ین  و گفت: تلاوت من در ا سوال کردند و ا
ز نظر شما خوب  ا گر  ا مکان های مقدس 
شده، به  خاطر این است که در بارگاه مطهر 
این ائمه بزرگوار اجرا شده است و در حین 

تلاوت بسیار متاثر بودم.

ماجرای اجازه عبدالباسط از امام کاظم )ع( 
برای تلاوت قرآن

تاکید بر احیای نقش مربیان تربیتی

انتقاد "نوری" از بهره مندی اندک از 
اردوگاه ها و کانون های فرهنگی

گزارش
ایسنا

رنا
: ای

س
عک

سنا
: ای

س
عک

تهیه کننـده فیلـم  »متـری شـیش و نیـم« بـا بیـان ایـن کـه »شـورای 
سـینما« بـا مسـائل تلنبـار شـده مواجـه اسـت، گفـت: مشـخص نبودن 
اختیـارات شـورای پروانـه سـاخت و شـورای پروانـه نمایـش و تولیـد 
محتـوای داخلـی بـرای سینمادوسـتان کشـور از جملـه مباحثی اسـت 

کـه شـورای سـینما بایـد دربـاره آن تصمیم گیـری کنـد.
سـیدجمال سـاداتیان در گفت وگو بـا خبرنـگار سـینمایی ایرنا با اشـاره 
بـه ضـرورت تشـکیل شـورای سـینما اظهـار داشـت: در سـینمای مـا 
مطالبـات زیـادی وجـود دارد که مقامـات اجرایـی بایـد مطلع باشـند تا 
دسـتورات را صـادر کنند. توقـع این بود که شـورای عالی سـینما شـکل 
بگیـرد ولـی الان در حـد شوراسـت. اگـر رئیـس جمهـور در ایـن شـورا 

درگیـر مـی شـدند اطمینـان بخش تـر بـود.
وی افـزود: زمانـی کـه اسـامی هیـات امنـای بنیـاد فارابـی اعـلام شـد 
مـا پرسـیدیم شـان نـزول ایـن آقایـان چیسـت؟ جـواب دادنـد این هـا 
سـمت های اجرایـی داشـته اند و کارهـای کلیـدی دست شـان بـوده 
و می تواننـد رفـع مشـکل کننـد. ولـی از آن زمـان ندیدیـم کـه اتفاقـی 
بیفتـد. امیـدوارم شـورای سـینما کارکـرد داشـته باشـد و تشـریفاتی 
نباشـد.  سـاداتیان با یـادآوری ایـن نکته کـه پیشـگیری بهتـر از درمان 

اسـت تاکید کـرد: در زندگـی روزمره همـان گونه 
که بـه هـوا نیازمندیم بـه انواع هنر شـامل سـینما 
و تئاتـر و موسـیقی هـم نیازمندیم. الان بـه لحاظ 
پرُکـردن اوقـات فراغـت مـردم در کشـور مشـکل 

داریـم و سـینما نقـش خیلـی کلیـدی در ایـن زمینـه دارد. بایـد برنامه 
داشـته باشـیم که وقت خالـی مـردم را پـر کنیم. توصیـه دینـی هم این 
اسـت که وقت تان را به سـه قسـمت کار و اسـتراحت و تفریـح اختصاص 
دهیـد. مـا ایـن حرف هـا را فقـط در سـخنرانی ها می شـنویم و در اجـرا 

. نمی بینیـم
وی در پاسـخ بـه این پرسـش که شـورای سـینما بایـد چـه اولویت هایی 
داشـته باشـد توضیـح داد: موانـع زیـادی سـر راه سـینما وجـود دارد. با 
وجود ایـن کـه شـورای پروانه سـاخت و شـورای پروانـه نمایـش داریم، 
ولی بـرای یـک فیلم همـه جا اظهـار نظر مـی کننـد. الان تعـدادی فیلم 
در وزارت ارشـاد گیر کرده و تکلیفش مشـخص نیسـت. فیلمسـازان باید 
یـک موضـوع اجتماعـی را دسـتمایه یـک درام کننـد. ولی هـر چیزی را 
کـه می خواهیـم بسـازیم یـک متولـی پیـدا می شـود و اظهـار نظـر غیر 

کارشناسـی می کنـد.

»شورای سینما« اختیارات دو شورای پروانه
ساخت و نمایش را مشخص کند

خبر
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بعد از فروکش کردن موج دلتا، دوباره بعضی 
گروه های ورزشی محلی دور هم جمع شدند 
و به تمرین پرداختند اما سویه جدید دوباره 
آنها را خانه نشین کرد. به گزارش روزنامه 
ایران، »»قبل از کرونا هفته ای سه روز باشگاه 
می رفتم و ورزشم ترک نمی شد اما از موقعی 
که کرونا آمد، دیگر ورزش نکرده ام و الان 
لیت  نگار که زمانی آن همه فعا ر نه ا نگا ا
بدنی داشتم. دختر جوان این را می گوید و 
ادامه می دهد: »از همان اول به خودم گفتم 
حالا صبر می کنم بعد از کرونا دوباره باشگاه 
ثبت  نام می کنم و با قدرت به تمرین ادامه 
ما هر بار که موج بیماری کمی  می دهم ا
فروکش کرد باز هم برای باشگاه رفتن مردد 
شدم و توی ذهنم هزار جور بهانه آوردم که 
بیشترش همان ترس از ابتلا بود. پیاده روی 
و برنامه های ورزشی آنلاین را هم امتحان 
ه  ما برای کسی که به محیط باشگا کردم ا
عادت دارد، این  طور برنامه های شخصی و 
بگو نیست و آدم را راضی  خانگی اصلًا جوا
نمی کند. نتیجه اش این شده که الان به شدت 
م و تمام تلاش های  فه وزن پیدا کرده ا اضا
م هم بی نتیجه شده است. هر بار که  قبلی ا
تصمیم می گیرم دوباره ورزش را شروع کنم، 
یک اتفاق جدید می افتد و دوباره یک سویه 
فعال می شود مثل همین حالا که درگیر 

امُیکرون شده ایم.«
ند.  خیلی ها شرایط مشابهی را تجربه کرده ا
لیت های ورزشی شان  نا فعا کسانی که کرو
را به کل مختل کرده یا به حداقل رسانده 
است. مثل احمد که اصلًا خودش مربی 
باشگاه بود و با آمدن کرونا مجبور شد سراغ 
کار دیگری برود. او این طور می گوید: »اوایل 
کرونا که تا مدت ها باشگاه ها تعطیل بود و 
بعد هم که باز شد، دوباره مدام باز و بسته 
ز طرفی  بتی نداشت. ا یط ثا می شد و شرا
تعداد شاگردهایم هم کم شده بود. بعضی ها 
به خاطر شرایط کرونایی دیگر باشگاه نیامدند 
و برای برخی هم هزینه ها خیلی زیاد شد 
چون باشگاه تعداد کمتری ثبت نام می کرد، 
مجبور بود هزینه ثبت نام بیشتری بگیرد و 
همین هم عده ای را به کل پشیمان می کرد. 
بعضی ها برنامه آنلاین می گرفتند و توی 
نه ورزش می کردند که آن هم تا مدتی  خا
بود چون آدم ها از ورزش کردن توی خانه 
به  هر حال خسته می شوند. به همین دلیل 
ر  هم ناچار شدم مسافرکشی کنم چون کا
نستم بکنم. الان هم گاهی  دیگری نمی توا
ما خودم  شاگردهای قبلی پیام می دهند ا

دیگر حوصله اش را ندارم.«
کرونا تا مدت ها بساط ورزش های گروهی در 
پارک ها را هم جمع کرده بود. گروه هایی از 
افراد، بویژه افراد میانسال، سر ساعت معینی 
در پارک ها جمع می شدند و با هم ورزش 
می کردند. کسی که واردتر بود مربی می شد 
و بقیه را تمرین می داد. تماشای افرادی که 
در فضای آزاد دارند گروهی ورزش می کنند، 
د؛ تا جایی  حس خوبی به بینندگان می دا
فتادند خودشان به جمع  که به صرافت می ا
بپیوندند و کش و قوسی به بدنشان بدهند. 
بعد از فروکش کردن موج دلتا، دوباره بعضی 
گروه های ورزشی محلی دور هم جمع شدند 
و به تمرین پرداختند اما سویه جدید دوباره 

آنها را خانه نشین کرد.
»تمام دلخوشی من این بود که بروم پارک 
و با همسن و سال های خودم یک ساعتی 
ما  لبته جوان ترها هم بودند ا ورزش کنم. ا
نم هایی در سن و سال حدود  معمولاً خا
۵۵ تا ۶۰ سال برای ورزش به پارک بانوان 
می آمدند و یک خانم مربی باتجربه ای هم بود 
که خودش هر روز می آمد پارک و به خانم ها 
برای  هم  هزینه ای  هیچ  د.  می دا تمرین 
هیچکس نداشت. همین دور هم جمع شدن و 
ورزش کردن تأثیر زیادی در روحیه همه مان 
داشت. کرونا که آمد پارک برای مدت ها بسته 
بود و خودمان هم جرأت نمی کردیم خیلی 
بیرون برویم. گاهی با همسرم با دو لایه 
ماسک برای پیاده روی می رفتیم؛ آن هم در 

ساعت های خلوت.«
زن این را می گوید و ادامه می دهد: »وقتی 
لمان راحت شد،  واکسن زدیم و کمی خیا
فکر کردم دوباره ممکن است آن گروه توی 
پارک جمع شوند و مثل قبل بتوانیم ورزش 
کنیم. به هر حال بیشتر افراد همسن و سال 
من واکسن زده بودند و تازه فضای آزاد هم 
بود اما دیدم انگار خیلی ها وسواس پیدا کرده  
رند مثل قبل گروهی ورزش  و دوست ندا
کنند. البته همسرم در پارک، گروهی آقای 
مسن پیدا کرده بود که به همان شیوه ورزش 
ما  می کردند. مدتی با آنها ورزش می کرد ا
به دلیل شیوع اُمیکرون آن گروه هم از هم 

یم ببینیم اوضاع چطور  پاشید. حالا مانده ا
می شود. برای کسانی در سن و سال ما خیلی 
وم داشته  لیت بدنی مدا مهم است که فعا
باشیم وگرنه هر روز مشکلات جسمی مان 

بیشتر می شود.«
یی  یبا م و ز ندا ی تناسب ا ورزش فقط برا

ین  ید در ا نیست و سلامت بخشی اش شا
که  ا  چر باشد؛  همیت تر  ا با خیلی  روزها 
بله با بیماری، بدنی  ریم برای مقا ز دا نیا
هم  له  مسأ همین  باشیم.  شته  دا قوی تر 
سبب شده عده ای با وجود تمام مشکلات 
و کاستی هایی که وجود دارد، خودشان را 
به اصطلاح روی فرم نگه دارند. »من اوایل 
کرونا فکر می کردم وضعیت موقت است و 
ا رها کردم  می گذرد برای همین ورزش ر
و گفتم فعلًا یک مدت صبر کنم و ببینم 
ین طوری نمی شود  ما دیدم ا چه می شود ا
برای همین چند تکه وسیله ورزشی مثل 
ز ورزشی  ندا ا یر نه و کش پیلاتس و ز وز

نه شروع کردم به  خریدم و خودم در خا
ورزش کردن.«

زن این را می گوید و ادامه می دهد: »شاید در 
ابتدا برایم سخت بود و تنهایی ورزش کردن 
بی را که می خواستم به من  دا آن حس شا
نمی داد اما کم کم عادت کردم. به هر حال در 
باشگاه ورزش کردن مزایای خودش را دارد 
ما وقتی  و همه چیز برای ورزش مهیاست ا
امکانش وجود ندارد باید با شرایط موجود 
کنار آمد. من هم همین کار را کردم چون 
ا بر  معتقدم دیگر باید سبک زندگی مان ر
اساس شرایط کرونایی تنظیم کنیم. همان  
طور که می بینیم معلوم نیست چه شرایطی 
ید و با اطمینان نمی شود گفت  پیش می آ
چه زمانی پایان پاندمی فرامی رسد پس باید 
یط زندگی کنیم  یاد بگیریم در همین شرا
نیم،  و کارهایی را که برای خودمان می توا
انجام دهیم. جالب است که من در آن مدت 
که عادت کرده ام در خانه ورزش کنم، حس 
گر کرونا هم تمام شود دیگر  می کنم که ا
نه هم  در خا رم.  ندا ه رفتن  باشگا حوصله 
هزینه ام کمتر است و هم زحمت رفت وآمد 
به خودم نمی دهم. خیلی ها را هم دیده ام که 
چنین حسی دارند و نه فقط در مورد ورزش 
بلکه در مورد فعالیت هایی که قبلًا بیرون از 
خانه انجام می داده اند و در زمان کرونا آن 
نجام می دهند، دیگر حوصله  نه ا ا در خا ر
بیرون رفتن ندارند. همان  طور که گفتم، آدم 

به شرایط عادت می کند.«

ورزش را گذاشته ام برای شنبه بعد از کرونا!
گزارش

ایرنا

رشیدی: ماجدی به قرمز و آبی توجه نکند
یک پیشکســوت فوتبال می گوید ماجدی بــرای موفقیت در 
فوتبال نباید توجهی بــه رنگ های آبی و قرمــز در تصمیمات 

داشته باشد.
منصــور رشــیدی در گفت وگو بــا ایســنا، دربــاره برکناری 
شــهاب الدین عزیزی خادم از ریاســت این فدراسیون فوتبال 
گفت: هنوز معلوم نیســت چرا او را برکنار کردند و جریان چه 
بود؟ آیا ماجرای شرکت تامین کننده تکنولوژی VAR بود که 
وابستگی هایی به اسرائیل داشت؟ مسئله جادوگری بود؟ آدم با 
ســواد و تحصیل کرده که فکر نکنم در این مسائل نفش داشته 
باشد. در روزگاری که انسان پول می دهد به کره ماه برود و چند 
روزی زندگی کند، جادو و جمبل یعنی چه؟ این مســائل با مغز 
آدم جور در نمی آید. همه چیز پنهان کاری اســت و مشــخص 

نیست به چه دلایلی این تصمیمات گرفته شد.
این پیشکسوت فوتبال در واکنش به اینکه تا سه ماه دیگر مجمع 
عمومی به منظــور تصمیم گیری برای برکنــاری عزیزی خادم 
برگزار می شود اظهار کرد: من اگر جای عزیزی خادم بودم و می 
گفتند ســه ماه دیگر باید در مجمع تصمیم گیری شود، بر نمی 
گشتم و می گفتم این فدراسیون هم ارزانی خودتان. به نظرم او 
باید استعفا بدهد. متاســفانه در مملکت ما هیچکس جای خود 
نیست. حالا عزیزی خادم هم جای خودش نبود اما داشت یک 

کارهایی می کرد. به هر ترتیب او را برکنار کردند.
او درباره انتخاب میرشــاد ماجدی به عنوان سرپرست ریاست 
این فدراسیون که از بازیکنان سابق استقلال است، گفت: یکی 
دو بار با هم برخورد داشتیم و سلام علیک کردیم. او تحصیلات 
بالایی دارد و می تواند موفق باشــد. در صورتی که اطرافیانش 
آدم های فوتبالی، ســالم و کاری باشــند، فوتبال ما به ســمت 
موفقیت می رود. کسانی باید در فدراسیون باشد که چشم شان 
به جیب این فدراسیون نباشد. ماجدی هم هم جوان است و هم 
فوتبالی. حقش اســت که در این سمت باشد. او خاک فوتبال را 

خورده است.
رشــیدی درباره انتخاب حمید اســتیلی به عنوان سرپرســت 
تیم ملی فوتبال ایران و اینکه گفته می شــود این انتخاب برای 
رعایت توازن قرمز و آبی در فدراســیون اتخاذ شده گفت: یک 
جوان تحصیــل کرده مثل ماجدی اگر می خواهد موفق شــود، 
نباید به رنگ آبی و قرمز و این مســائل نگاه داشــته باشد. هر 
کس که حقش اســت، باید مســئولیت بگیرد. بهترین رئیس 
فدراســیون های ما محمد دادکان و داریوش مصطفوی بودند 
که هر دو هم فوتبالی هستند. رنگ ها برای من اهمیتی ندارند. 
دادکان و مصطفوی با وجود پرسپولیســی بودن، بسیار پاک و 

کارآمد بودند.
این پیشکسوت درباره قطعی شــدن حضور مهدوی کیا در تیم 
ملی فوتبال امید یادآور شــد: کار  او هم گــره خورده بود. خدا 
را شــکر که قراردادش امضا شــد. مهدوی کیا جوان است و در 
اروپا بوده و مربیگری کرده اســت. در آلمان زبانزد همه بوده و 
می تواند تجربیات خود را به تیم ملی امید منتقل کند و در این 

راه موفق شود.
او با اشاره به وجود جوانان مســتعد در فوتبال ایران خاطرنشان 
کرد: ما جوانان بســیاری داریم که به علت مسائل خانوادگی و 
معیشــتی نمی توانند مســیر موفقیت در فوتبال را طی کنند و 
پشت سد مشکلات اقتصادی قرار می گیرند. من با این جوانان 
کار کردم و می دانم چه اســتعدادهایی در فوتبال ایران داریم. 
حضور مهدوی کیــا در تیم ملی امید می تواند باعث پیشــرفت 
جوانان ما شود. او می تواند با تجربیات خود، ذهنیت لازم را برای 

موفقیت تیمش ایجاد کند.

مدیرعامل باشـگاه اسـتقلال نسـبت بـه اتفاق 
عجیبی که در حاشـیه مراسـم شـامگاه شنبه 
ایـن باشـگاه روی داد واکنـش نشـان داد. ۷ 
اسـفندماه جلسـه هم اندیشـی در خصوص واگذاری باشگاه 
اسـتقلال با حضور مصطفی آجرلـو مدیرعامل آبی پوشـان، 
حسـین قربان زاده رییس سـازمان خصوصی سازی، جمعی 
از پیشکسـوتان، معاونین و مشـاورین مدیرعامل استقلال و 
اهالـی رسـانه در هتـل المپیک برگـزار شـد. پـس از اینکه 
طرفیـن در این جلسـه طولانی در خصوص مسـائل مختلف 
بـه صحبـت پرداختنـد، آجرلـو مدیرعامـل آبی پوشـان در 
جمع تعـداد زیـادی از خبرنگاران قـرار گرفت که خواسـتار 
مصاحبـه مجزایی بـا مدیرعامل اسـتقلال شـده بودنـد. در 
این بین و پیش از شـروع ایـن گفت وگو، آجورلـو در اقدامی 
غیرمنتظره، پوشـش میکروفن یکی از خبرنـگاران خانم که 
به رنـگ قرمز بـود را از آن خـارج کرد که انتشـار ایـن ویدیو 
بـا واکنش های زیـادی در فضـای مجـازی همراه شـد. پس 
از ایـن اتفـاق، آجورلو در صفحه شـخصی خـودش پیرامون 
ماجـرای میکروفـن قرمـز نوشـت: در خصـوص ویدئویـی 
کـه مربـوط بـه پیـش از شـروع مصاحبـه امشـب بنـده بـا 
رسانه هاسـت، سوءبرداشـت از طـرف اینجانب بـوده اما اگر 
این حرکـت به منزلـه توهین بـه نماد یک رسـانه برداشـت 
شـده، صمیمانه از آن رسـانه، خبرنگار محتـرم و مخاطبین 

ایـن ویدئـو پـوزش می طلبم.

مدیر روابط بین الملل باشــگاه پرســپولیس 
می گوید این باشــگاه موفق شــده نامه فسخ 
قــرارداد مهاجم ازبکســتانی بــا پاختاکور را 
دریافت کند. به گزارش ایســنا، امیرعلی حســینی  اظهار 
کرد: بازیکن ازبکســتانی از طریق مدیربرنامه ها به باشگاه 
معرفی شد و وقتی توسط باشگاه مورد بررسی قرار گرفت، 
تصمیم گرفته شد بازیکن به ایران بیاید و نامه علاقه مندی 
به باشگاه پاختاکور ارسال شد. یک سری مدارک مانند فسخ 
یا اتمام قرارداد قبلی را نیاز داریم که از طریق مدیر برنامه این 
بازیکن، این مدارک را تهیه کردیم اما به آن بسنده نکردیم 
و از باشگاه پاختاکور خواستیم تا از طریق ایمیل، رسما این 

موضوع را به باشگاه پرسپولیس اعلام کنند.
وی ادامه داد: منتظر تست پزشکی و عقد قرارداد در سازمان 
لیگ هستیم تا این بازیکن به خدمت پرسپولیس در بیاید. 
ما به خاطر یک سری حواشــی، از فدراسیون فوتبال ایران 
خواستیم تا از فدراسیون فوتبال ازبکستان استعلام بگیرند تا 
با خیال راحت این بازیکن را جذب کنیم. قرارداد این بازیکن 
تا ۱۰ فوریه یعنــی ۲۱ فروردین بود که ما هم نامه فســخ 
قرارداد این بازیکن را داریــم و هم مدرکی داریم که آخرین 

روز حضور این بازیکن ازبک در پاختاکور را نشان می دهد.

واکنش مدیرعامل استقلال به 
رفتار توهین آمیز با یک خبرنگار

توضیحات حسینی درباره مجوز 
بازی مهاجم ازبکستانی مد نظر 

پرسپولیس

خبر

خبر

خبر

ورزش فقط برای تناسب اندام و زیبایی نیست و سلامت بخشی اش شاید در این روزها خیلی 
بااهمیت تر باشد؛ چرا که نیاز داریم برای مقابله با بیماری، بدنی قوی تر داشته باشیم. همین 
مسأله هم سبب شده عده ای با وجود تمام مشکلات و کاستی هایی که وجود دارد، خودشان را 

به اصطلاح روی فرم نگه دارند.
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کاغذ ورزش

افقی
پایان   - پرده  بی  سخن   -  ۱ 
 - دهان   - میوه۲   - آخرها  ها، 
صنعتگران۳   - مصریان  رب النوع 
اشرافی  عنوان   - مت  همراه   -
دشتی،  کبوتر   - زنان  برای 
بویایی،  حس   - صحرایی  کبوتر 
بوئیدن۴ - آبگیر - عزیز و گرامی، 
بزرگوار و شریف - چه  ارزش،  با 
دو  یازده،   - چه کسی؟۵  وقت؟، 
یار هم قد - صد و یازده - امراض 

درهم   - پت  همبازی   - چشم۶ 
ماه کارگری  رقیق،  ابر   - پیچیدن 
- از سازهای ایرانی - پول ژاپن، 
پول آسیایی، پول قدرتمند آسیا۷ 
امرای  ازالقاب   - لتونی  بندر   -
بند  شکم  طبی،  کمربند   - ترك 
می  ترس  زمان  فریاد،   - طبی۸ 
بیماری   - فرانسه  كاخ   - زنیم 
نوعی   - قلعه   - چشم۹  ارثی 
کلاه که مردم مصر از آن استفاده 
مصری  مردمان  کلاه  کنند،  می 
صفت   - چرمین۱۰  جوشن   -

رایحه  شب  در  - گلی که  بهشت 
ی دل انگیز آن معروف است، گل 
خوشبو۱۱ - مراوده، ایاب و ذهاب 
میطلات  از  دلی،  دو  تردید،   -
یک  تکرار   - بازرس   - نماز۱۲ 
عربی  لفظ  به  یوزپلنگ   - حرف 
حرف   - تنفسی۱۳  اعضای  از   -
همراهی عرب - پایتخت چین - 
پراکندگی۱۴   - آمریکا   در  رودی 
ذره   - هدایت  صادق  از  اثری   -
ترکی،  نام   - زین۱۵  نمد  باردار، 
نام آذربایجانی - رب النوع - مته 

ری نجا

عمودی
۱ - راست نیست - جوش - آب 
بند - گذر گاه۲ - پایین حوض  - 
جوانه  خام،  ابریشم  ابریشم،  نخ 
تر۳  رفیع  برتر،  بلندتر،   - درخت 
- محصول آب و صابون - حرف 
انتخاب، بله آلمانی، حرف گزینش 
مجازات شرعی،   - ارتقا  ترقی،   -
اندازه۴ - به اندازه، زوبین - خر، 
 - تیزرو۵   - حمار  باربر،  حیوان 
رمق آخر - قیمت بازاری - سطل 
- پرسش از مکان۶ - آب فرنگی 
 -  ۱۹۳۶۷ ادبی  نوبل  برنده   -
اقوام  از   - یكپارچگی  هماهنگی، 
ناله،  - سودای  پدر  برادر  نزدیک، 
نفس بلند، از دل پر سوز بر آید۸ 
 - عادت  گرفتن،  انس  الفت،   -
ماهی معروف بحر خزر - گریبان 
 - آلمان  در  شهری   - لباس۹ 
آهنگین،  نغمه، صدای  خوابیده - 

 - نیاز  بی   - زندگی۱۰  وسایل 
اصلی  چاشنی   - غادر  خیانتكار، 
ستایش  مدح،   - ملح۱۱  غذا، 
 - لباس  شانه  سر  بالشتك   -
 ۱۲ قشر  و  سطح   - چارپا  ترمز 

- مادر وطن - گم وارونه - پنج 
شهرهای  از  روشنایی،   - تركی 
استان سر سبز مازندران۱۳ - عر 
نوبل  برنده   - وارونه - كجاست؟ 
رطوبت  رطوبت،   -  ۱۹۹۲ اقتصاد 

شی   - ایرانی  غذایی   - ناچیز۱۴ 
و  اندوه  غصه،  اندوه،   - وارونه۱۵ 
غصه - همسر مرد - تیر پیكاندار 
قوم، سرپرست  رئیس  بزرگتر،   -

صطبل ا
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خبرخبر

معاون سابق وزارت امور خارجه با بیان اینکه 
نســبت به آینده مذاکرات وین خوشبین 
هستم، گفت: این خوش بینی از روی ساده 
کردن صورت مسئله نیست چراکه به نظر 
بنده خطی مشی دولت در پیگیری مذاکرات 
و حقوق ملت کاملا درست بوده و دارد نتیجه 
می دهد. جواد لاریجانی با اشاره به دیپلماسی 
این دولت در گفت وگوها با کشورهای ۴+۱، 
مذاکرات هسته ای را بسیار مهم دانست و 
گفت: ما در هر شرایطی باید منافع خود را 
دنبال کنیم و از این رو بنده نسبت به آینده 
مذاکرات وین خوشبین هستم.   لاریجانی با 
تاکید بر اینکه این خوش بینی از روی ساده 
کردن صورت مسئله نیســت، تاکید کرد:  
به نظر بنده خط مشــی دولت در پیگیری 
مذاکرات و حقوق ملت خط کاملا درستی 
بوده اســت و دارد نتیجه می دهد.   معاون 
ســابق وزارت امور خارجــه در خصوص 
تغییر دستگاه محاسباتی آمریکا نسبت به 
ایران، اظهار داشت:  در این شرایط آمریکا 
متوجه شده اســت که با تهدید نمی تواند 
چیزی را به ما تحمیل کند بنابراین توصیه 
ما به آمریکایی ها این است حالا که بهترین 
فرصت برای آن ها فراهم شــده به تعهدات 
خود بازگردند.   وی در عین حال تاکید کرد: 
ما چیز جدیدی نمی خواهیــم و اگر آن ها 
بازنگردند، اتفاقی نمی افتد چرا که جمهوری 
اسلامی آینده خود را قطع نظر از مذاکرات 
وین طراحی کرده است و پیش می برد.   به 
گزارش ایرنا،  دور هشتم مذاکرات که از ششم 
دی ماه سال جاری در وین آغاز شده، یکی 
از طولانی ترین دورهای مذاکرات اســت و 
شرکت کنندگان سرگرم تکمیل پیش نویس 
متن توافق و تصمیم گیری در مورد برخی 
موضوعات اختلافی بوده اند. قریب به اتفاق 
هیات ها اذعان دارند که گفت  وگوها به رغم 
پیچیدگی برخی مسائل رو به جلو و در مسیر 
پیشرفت است. همچنین جواد لاریجانی 
پیش از این در خصوص پیش بینی فضای 
آینده جنگ روســیه و اوکراین گفته بود: 
ما طرفدار حمله و تهاجــم نظامی به هیچ 
کشوری نیستیم اما آمریکا و ناتو و متحدان 
اروپایی در اکثر کشــورهایی که می روند 
به دنبال فتنه هستند و امنیت کشورهای 

منطقه را تهدید می کنند.

امیر سیاری: 
جنگ های سراسر دنیا 

را رصد می کنیم
معــاون هماهنــگ کننــده ارتــش 
جمهوری اســلامی ایران گفت: جنگ ها 
یــا درگیری هایی که در سراســر دنیا رخ 
می دهد را رصد می کنیم. به گزارش ایرنا از 
روابط عمومی ارتش، امیر دریادار حبیب الله 
ســیاری، معاون هماهنگ کننده ارتش 
جمهوری اســلامی ایران در آیین افتتاح 
»نمایشگاه نخبگان، ذوالفقار علمی ولایت« 
ضمن گرامیداشت یاد ۲ شهید حادثه اخیر 
هواپیمای نیروی هوایی ارتش گفت: به روح 
بلند همه شهدا خصوصا ۲ شهید عزیزی که 
تازه به این درجه نائل شدند و هموطن عزیز 
درگذشته در این سانحه درود می فرستیم. 
حقیقتا این ۲ شهید بزرگوار شعار »ارتش 
فدای ملت« را به منصه ظهور رســاندند و 
نشــان دادند که هرکجا لازم باشد ارتش 
آماده اســت تا خود را فدای ملت کند. وی 
افزود: مأموریت ارتش جمهوری اسلامی 
ایران حفظ تمامیت ارضی، استقلال و نظام 
اسلامی اســت. برای انجام این ماموریت 
بدون شــک ارتش باید خود را از هر نظر 
آماده و از تجربیات گذشــته نیز به خوبی 
استفاده کند. البته تهدیدات آینده با گذشته 
متفاوت است. در اتفاقات مختلف سال های 
اخیر که در سراسر جهان رخ داده می بینیم 
که جنگ ها با گذشــته تفاوت پیدا کرده و 
نبردهای امروز متکی به فناوری روز است. 
معاون هماهنگ کننده ارتش تصریح کرد: 
برای آمادگی و غافلگیرنشدن همواره باید 
همراه  با حفظ مولفه هــای اقتدار آفرین، 
با فناوری روز حرکــت کنیم. مقام معظم 
رهبری و فرماندهی کل قوا)مدظله العالی( 
هم فرموده اند که در درگیری هایی که در 
دنیا رخ می دهد شــما مثل یک تماشاگر 
که کنار تشــک کُشتی ایســتاده باشید و 
فنون های مختلفی که آنها علیه هم استفاده 
می کنند را بررســی کنید و بعد براساس 
آن ببینید چگونه می توانیم خودمان را در 
برابر آنها قوی تر کنیم. بنابراین ما جنگ ها 
یــا درگیری هایی که در سراســر دنیا رخ 

می دهد را رصد می کنیم.
 امیر دریادار ســیاری تاکید کرد: ما باید با 
تکیه بــه توانمندی داخلی خــود، هر روز 
نسبت به روز قبل پیشرفت داشته باشیم 
و قوی تر شویم و براساس نیاز روز و آینده، 
نیروهایمان را آموزش دهیم، سطح علمی 
نیروی انسانی هم بالا برود و از ظرفیت های 
موجود در کشور برای استمرار حرکت در 

مسیر بهره مندی از علوم استفاده کنیم. 

ول رئیس جمهور با تأکید بر  معاون ا
لزوم برنامه ریزی دقیق برای احیای 
قتصادی در ۱۴۰۱ گفت:  واحدهای ا
من ترین  ز ا ا ید یکی  با یه  ر سرما زا با
بخش ها برای سرمایه گذاری در کشور 

باشد.
مخبر«  »محمد   ، یرنا ا گزارش  به 
نهضت  جلسه  در  یکشنبه  صبح 
قتصادی با تسلیت  احیای واحدهای ا
شهادت امام موسی کاظم )ع( با اشاره 
نجام شده برای احیای  مات ا قدا به ا
داشت:   اظهار  قتصادی  ا واحدهای 
ندازی جریان احیاگری مسیری  ه ا ا ر
میان بر برای رسیدن به اهدافی نظیر 
مدیریت  درصدی،   ۸ قتصاد  ا رشد 
نقدینگی و هدایت آن به سمت تولید و 

نیز توسعه صادرات خواهد بود.
ز مهم ترین   وی تصریح کرد: یکی ا
نهضت  زی  ندا ه ا ا ر برای  موضوعات 
احیای واحدهای تولیدی و اقتصادی 
طراحی مدل های تأمین مالی است که 
می توان با استفاده از مدل های موجود 
ین زمینه  و نیز مدل های جدید در ا

فعالیت کرد.
ول رئیس جمهور با اشاره به   معاون ا
ظرفیت های بازار سرمایه و بورس گفت: 
متأسفانه به دلیل برخی سیاست های 
عمال شده در سال های اخیر،  غلط ا
شاهد مشکلاتی در بورس هستیم و این 
در حالی است که بورس و بازار سرمایه 
من ترین بخش ها برای  ز ا ید یکی ا با

سرمایه گذاری در کشور باشد.
ینکه باید تحولاتی   مخبر با تأکید بر ا

ین  ز ا یجاد شود تا بتوان ا در بورس ا
بازار مهم برای نهضت احیای واحدهای 
کرد،  استفاده  قتصادی  ا و  تولیدی 
بین  صندوق های  مشارکت  فزود:  ا
ینانس خارجی و استفاده  لمللی، فا ا
ران داخلی و خارجی  یه گذا ز سرما ا
ند نقش موثری در پیشبرد  نیز می توا
یفا کند.  وی  برنامه های نهضت احیا ا
ولویت بندی دقیق  با تأکید بر لزوم ا
در برنامه های نهضت احیای واحدهای 
ید  با کرد:  نشان  خاطر  قتصادی  ا
بنگاه هایی در اولویت قرار گیرند که هم 
ارزش افزوده برای سرمایه گذاران و هم 
توسعه صادرات به همراه داشته باشند.

ول رئیس جمهور با اشاره به   معاون ا
ظرفیت گسترده نخبگان و شرکت های 
دانش بنیان، به بازدیدهای اخیر خود 
از برخی نمایشگاه های تولیدات دانش 
ین  ره و تصریح کرد: در ا شا بنیان ا
نمایشگاه ها طرح ها و برنامه هایی ارائه 
ند  نها می توا ز آ شده بود که هر یک ا
زمینه ایجاد تحولات اساسی در اقتصاد 

کشور را فراهم کند.
نهضت  ران  ندرکا دست ا ز  ا مخبر،   
قتصادی خواست  احیای واحدهای ا
تدوین  در  مشخصی  هدف گذاری 
برنامه های نهضت احیا دنبال کنند و 
ز هم اکنون برنامه نهضت احیا برای  ا
سال ۱۴۰۱ شامل تعداد واحدهای قابل 
احیا و میزان سرمایه گذاری مورد نیاز را 
مشخص کنند.  وی متذکر شد که »اگر 
برنامه های نهضت احیا بتواند به اهداف 
مورد نظر منتهی شود، الگوی مناسبی 

برای تکمیل طرح های نیمه تمام کشور 
نیز ایجاد خواهد شد و می توان با اتکا 
ین موضوع، طرح های  ا تجربیات  به 
ز  نیمه تمام کشور را هم با استفاده ا
به  مختلف  یه گذاری  سرما مدل های 
اتمام رساند«.  معاون اول رئیس جمهور 
در پایان سخنانش اعلام کرد: شخصاً 
آمادگی دارم برای راه اندازی هر یک 
از این واحدها، در نقاط مختلف کشور 
بم تا هر چه سریع تر شاهد  حضور یا
تحول اساسی در شاخص های کلان 

اقتصاد باشیم.
مخبر  ویژه  نماینده  اظهارات    
درباره احیای واحدهای اقتصادی  

 در این جلسه، سید امیرحسین مدنی 
ول رئیس جمهور در  ینده معاون ا نما
زی و عملیاتی کردن نهضت  ندا ه ا ا ر
قتصادی گزارشی  احیای واحدهای ا
از تدوین برنامه های نهضت احیا ارائه 
کرد و گفت: این برنامه ها در سه بخش 
جبهه های عملیاتی، نظام پشتیبانی و 
لزامات نیازها تدوین شده است. وی  ا
مه به تشریح و تبیین هر یک  دا در ا
ین بخش ها پرداخت و گفت: در  ز ا ا
بخش جبهه های عملیاتی روش هایی 
برای تأمین منابع مالی در نظر گرفته 
شده که توسعه و متنوع سازی ابزارهای 
ز طریق  حیا ا ، ا تأمین مالی شرکت ها
تفاهم نامه سازمان ها و نهادهای احیاگر، 
احیا از طریق دانشگاه ها و پارک های 
ز طریق توسعه  علم و فناوری و احیا ا
مدل های همکاری با احیاگران از جمله 

این روش هاست.

سخنگوی وزارت امور خارجه از نهایی شدن طرح 
انتخاب پایتخت زبان فارسی در قالب جایزه بین المللی 
ایرانشناسی خبر داد و گفت: زبان فارسی تجلی هویت 
ایرانیان است که در منظومه ۴۵۰ میلیونی همسایگان 

ایران گسترده است. 
به گزارش ایرنا، سعید خطیب زاده در هشتمین 
گردهمایی سالانه مؤسسه های فعال در زمینه آموزش 
زبان فارسی در جهان با همکاری بنیاد سعدی و وزارت 
امور خارجه امروز در دانشکده روابط بین الملل وزارت 
امور خارجه، برگزار شد، با اشاره به این که تجلی هویت 
ایرانی در زبان فارسی گفت: زبان فارسی در منظومه 

۴۵۰ میلیونی همسایگان ایران گسترده است.
وی با اشاره به اهمیت و خجستگی تاسیس بنیاد 
سعدی، افزود: در راستای برنامه های وزارت امور 
خارجه باید مشکلاتی را که وجود دارد برطرف کرد که 
این کار یک نهاد، یک وزارتخانه یا یک دستگاه نیست، 
مهمترین مسئله ما وضعیت زبان فارسی برای ایرانیان 
خارج از کشور است، ما باید بدانیم که چقدر توانسته 

ایم آنها را حفظ کنیم. 
خطیب زاده با برشمردن سیاست های وزارت امور 
خارجه جمهوری اسلامی ایران در حوزه گسترش و 
حفظ زبان فارسی، اظهار داشت: برخی برنامه های 
احیای زبان فارسی به خاطر ایران هراسی ها به 
مشکلاتی خورده است، حمایت از موسسات آموزش 
زبان فارسی، همکاری های دانشگاهی، افزایش 
بورس های تحصیلی، جوایز و جشنواره های زبان 
فارسی، همه در حوزه کار وزارت امور خارجه بودند و 
من باید به صراحت بگویم که نتایج ما متوازن نیستند 
و در برخی کشورها مثل سنگال، شبه قاره هند، 
خارکف، اسلواک، کرسی های زبان فارسی افزایش 
پیدا کرده است اما در ارمنستان ما از ۱۸ مدرسه 
فارسی زبان به ۱۱ مدرسه رسیده ایم. ما باید خبرهای 

خوش و خبرهای نگران کننده را باید در کنار هم قرار 
بدهیم تا این پازل کامل شود و بتوانیم یک تصویر 

درست از وضعیت زبان فارسی داشته باشیم. 
 وی با تشریح کارهایی که تاکنون انجام شده، از نهایی 
شدن بانک اطلاعات زبان فارسی در وزارت امور خارجه 
خبر داد و گفت: این بانک اطلاعاتی امروز می تواند وارد 
فاز نهایی شود این اطلاعات هدایتگر فعالیت هایی 

است که در آینده می توانیم انجام بدهیم.  
سخنگوی دستگاه دیپلماسی از ارائه طرحی به عنوان 
پایتخت انتخاب پایتخت زبان فارسی از سوی وزارت 
امور خارجه خبر داد و گفت: کارهای پژوهشی آن 
صورت گرفته و در قالب جایزه بین المللی ایران 
شناسی برگزار خواهد شد. این کار می تواند مبنای 

فرهنگی قابل توجهی باشد. 
خطیب زاده افزود: یکی از ماموریت های خاصی که به 
نمایندگی کشورها داده ایم این است که به طور جدی 

با بنیاد سعدی همکاری کنند، از ظرفیت دانشگاه ها 
و موسسات خصوصی هم استفاده می کنیم و این 
کارها را به طور جدی پی گرفته یکی از کارهای مهم 
ما تجهیز اتاق ایران در کشورهای مختلف است، ۷ هزار 
کتاب برای تجهیز گوشه های ایران به سراسر جهان 

ارسال کرده ایم. 
سخنگوی وزارت امور خارجه اضافه کرد: یکی از 
مواردی که به عنوان دولت با آن دچار مشکل هستیم 
فرستادن استادان زبان فارسی به کشورهای مختلف 
است که هماهنگی ها با وزارت علوم نیز تاکنون به 

نتیجه کامل و درستی نرسیده است. 
او با اشاره به سابقه تدریس زبان فارسی گفت: من فکر 
نمی کردم روزی در حوزه گستره زبان فارسی در این 
شکوه باشیم اما مطمئنم برای جهانی کردن شاعرانی 
چون عطار و منطق الطیر او نیاز به کار زیادی نداریم 

چون او خود زمینه حضور بین المللی را دارد.

خطیب زاده: 
پایتخت زبان فارسی انتخاب می شود

مخبر: بازار سرمایه باید از امن ترین بخش ها 
برای سرمایه گذاری در کشور باشد

نمایندگان مجلس در تذکراتی خواستار بررسی مذاکرات وین در 
جلسه ای با حضور وزیر امورخارجه شدند و نائب رئیس مجلس از 

احتمال برگزاری این جلسه در روز سه شنبه خبر داد.
به گزارش ایرنا، »سید غنی نظری خانقاه« در نشست علنی روز 
یکشنبه در روند بررسی لایحه بودجه در اخطار قانون اساسی گفت:بر 
اساس اصل ۸۴ قانون اساسی هر نماینده در برابر تمام ملت مسئول 
است و حق دارد در همه مسائل داخلی و خارجی کشور اظهارنظر 
کند. ما به عنوان نمایندگان مردم در مجلس باید از مشروح  و جریان 
مذاکرات و  اینکه در وین چه می گذرد و از حقوق ملت چگونه دفاع می 
شود مطلع باشیم . نماینده مردم خلخال خطاب به رییس جلسه گفت: 
وزیر امور خارجه باید برای تشریح روند مذاکرات در مجلس حضور 
یابد و به  نمایندگان گزارش دهد، زیرا نمایندگان باید در مقابل ملت 
پاسخگو باشند. نظری افزود:  اینکه قبل از شروع جلسه علنی امروز 
آقای قالیباف ۱۰ دقیقه در این مورد صحبت کند و همه چیز در این 
خصوص سری باشد قابل قبول نیست  ما باید  به نحو احسن در جریان 
روند مذاکرات  قرار گیریم خواهش من و سایر نمایندگان این است. 
عبدالرضا مصری نایب رئیس مجلس شورای اسلامی که ریاست جلسه 
را بر عهده داشت و در واکنش به اظهارات نظری گفت: امروز قبل از 
شروع جلسه علنی این بحث در مجلس انجام شد  کمیسیون امنیت 
ملی از امیر عبداللهیان دعوت کرده است که آخرین وضعیت مذاکرات 
را  توضیح دهد. وی با تاکید بر اینکه هنوز تصمیمی در این زمینه گرفته 
نشده است، گفت:  مذاکرات ادامه دارد و آقای قالیباف هم در جلسه غیر 
علنی گزارشی در مورد مذاکرات ارائه کرد. نایب رییس مجلس گفت: 
نمایندگان می توانند در روز سه شنبه برای بررسی مذاکرات در مجلس 
حضور یابند اما طبق آیین نامه نمی توانیم  در مورد بودجه بحثی داشته 
باشیم. نماینده  مردم خلخال در ادامه  گفت: اظهارات در این زمینه 
مکفی نبود هیچ چیز مهم تر از موضوع مذاکرات نیست نباید خود را 

سرگرم بودجه کنیم.

احتمال برگزاری جلسه فوق العاده 
مجلس برای بررسی مذاکرات 

جواد لاریجانی:
نسبت به آینده مذاکرات 

وین خوشبین هستم

رنا
: ای

س
عک

وزارت راه و شهرسازی و بنیاد مستضعفان با حضور معاون اجرایی 
رییس جمهور برای تامین مالی ۱۴۰۰ میلیارد تومانی مسیر رفت قطعه 
دوم آزادراه تهران-شمال به توافق رسیدند. به گزارش خبرنگار حوزه دولت 
ایرنا از پایگاه اطلاع رسانی دولت، نشست مذاکره درباره تامین مالی مسیر 
رفت قطعه دوم آزادراه تهران-شمال به ریاست صولت مرتضوی معاون 
اجرایی رییس جمهور، وزیر راه و شهرسازی، رییس بنیاد مستضعفان 

انقلاب اسلامی و استانداران مازندران و البرز برگزار شد.
 اعضای حاضر در نشست درباره جزییات تامین ۱۴۰۰ میلیارد تومان برای 
پروژه مسیر رفت قطعه دوم آزادراه تهران-شمال توافق کردند. براساس این 
توافق، مقرر شد مبلغ ۱۴۰۰ میلیارد تومان برای تکمیل مسیر رفت قطعه 

دوم آزادراه تهران-شمال در اختیار بنیاد مستضعفان قرار گیرد.

توافق برای تامین مالی۱4۰۰ میلیارد 
تومانی پروژه آزادراه تهران- شمال

استاد دانشگاه تهران با اشاره به رفتار رئیس جمهور 
اوکراین در مواجهه با روسیه گفت: زلنسکی دچار 
همان اشتباه محاسباتی ساکاشویلی رئیس جمهور 
گرجستان در سال ۲۰۰۸ شده است که موجب 
حمله سنگین روسیه به این کشور شد. الهه کولایی 
با اشاره به تحولات اخیر اوکراین و شرایطی که منجر 
به اقدام نظامی روسیه در این کشور شد، اظهار کرد: 
روسیه در کشورهای بازمانده از اتحاد شوروی که 
آنها را به عنوان کشورهای »خارج نزدیک« نامگذاری 
کرده، در سه دهه گذشته برای خود حقوق ویژه ای 
قائل بوده و آن  را بارها اعلام و بر آن اصرار کرده است. 
روسیه »جمهوری های پیشین شوروی« را به عنوان 
»حوزه منافع حیاتی« خود مطرح کرده و در مورد آنها 
حساسیت ویژه ای نشان داده که اوکراین یکی از این 
کشورهاست. استاد دانشگاه تهران ادامه داد: اوکراین 
دومین قدرت در میان جمهوری های بازمانده از 
فروپاشی اتحاد شوروی است که در کناره های دریای 
سیاه و در جایگاه بسیار مهمی در منطقه حائل بین 

روسیه و کشورهای عضو ناتو قرار گرفته است.
 ناتو بعد از انحلال پیمان ورشو در شرق اروپا 

گسترش پیدا کرد  
وی در پاسخ به این سؤال که عضویت اوکراین در ناتو 
چقدر جدی بوده و چه خطراتی برای روسیه داشته، 
توضیح داد: روسیه در مورد مسأله ناتو سال هاست این 
مسأله را مورد تأکید قرار داده که این کشورها نباید 
عضو ناتو شوند و انتظار داشته که در پاسخ به انحلال 
پیمان ورشو از سوی آن، آمریکا و اروپا هم ناتو را منحل 
کنند ولی این اتفاق نیفتاد. ناتو نه تنها منحل نشد، بلکه 
به سوی شرق اروپا گسترش پیدا کرد، کشورهای این 
حوزه را درون خود جای داد و به سوی جمهوری های 
پیشین اتحاد شوروی حرکت کرد. کولایی یادآور 
شد: حتی زمانی که روابط بسیار خوبی بین روسیه و 
کشورهای غربی وجود داشت، در سال های نخست بعد 
از فروپاشی اتحاد شوروی و در دوران یلتسین، روسیه 
اعلام کرده بود که عضو ناتو می شود. بعد با افزایش 
اختلاف ها، همه توافق های روسیه و ناتو مشروط به 
این بود که ناتو وارد جمهوری های پیشین روسیه 
نشود. این مسأله از ۲۵ سال پیش همواره مورد تأکید 

روسیه قرار داشته است. 
 نقش انقلاب های رنگی در پیوستن اوکراین و 

گرجستان به ناتو
این کارشناس ارشد مسائل بین الملل خاطر نشان 
کرد: این در حالی است که در تحولات ۲۰۰۳ و بعد 
از انقلاب های رنگی و تحولات سال های بعد که تنش 
میان این کشورها با روسیه شکل گرفت و تنش 
روسیه با غرب شدت پیدا کرد، تلاش ناتو و همچنین 
کشورهایی مانند اوکراین و گرجستان برای پیوستن 
به ناتو بیشتر شد که  همیشه با مخالفت روسیه روبه رو 
بوده است. کولایی اضافه کرد: در واقع آن چیزی که ما 
امروز در حمله نظامی روسیه به اوکراین شاهد هستیم، 
تداوم تلاش هایی است که روسیه برای جلوگیری از 
پیوستن اوکراین به بلوک غرب چه از بعُد اقتصادی 
و چه از جنبه سیاسی و امنیتی در حال شکل گیری 
است، دارد و منجر به این شده که روسیه به آخرین 
ابزار دیپلماسی خود که در میان ابزارهای دیپلماسی 
روسیه همیشه جایگاه ویژه ای داشته، یعنی ابزار نظامی 
متوسل شود. وی ادامه داد: ناتو در حرکت به سوی 
شرق در برابر تقاضای پیوستن گرجستان و اوکراین و 
حتی تقاضاهایی که گاه از سوی جمهوری آذربایجان 

مطرح می شد، برنامه هایی را به مرحله اجرا گذاشت. 
 غرب گراهای روس معتقد بودند ناتو دشمن 

روسیه نیست!
این کارشناس مسائل روسیه با اشاره به تغییرهای 
روسیه در فاصله سال های بعد از فروپاشی شوروی تا 
سال های اخیر، گفت: غرب گرایانی که در سال های اول 
بعد از فروپاشی در روسیه حاکم بودند، معتقد بودند که 
روسیه دشمن ندارد و ناتو دشمن روسیه نیست. ناتو 
هم مأموریت ها و کارکردهایش در فضای پس از جنگ 
سرد در دهه ۹۰ به ویژه تحولات جدی را تجربه کرد. 
از دید مسکو هم ناتو به سوی سیاسی - امنیتی شدن 
تا نظامی - امنیتی بودن حرکت می کرد. بنابراین در 
سال های اول بعد از فروپاشی اتحاد شوروی، روسیه 
چندان مخالفتی با فعالیت های ناتو نداشت و حتی 
شورای روسیه - ناتو تشکیل می شود و همکاری های 
گسترده ای بین روسیه و ناتو وجود داشته است. 
کولایی اضافه کرد: به تدریج که شکاف و اختلاف نظر 
بین روسیه با آمریکا و کشورهای اروپایی افزایش 
پیدا می کند، دیدگاه روسیه هم نسبت به ناتو تغییر 
می کند؛ تا جایی که در آخرین آیین امنیتی روسیه و 

در سندهای سیاسی - نظامی این کشور، ناتو به عنوان 
دشمن و عامل تهدید برآورد و معرفی می شود.  وی 
ادامه داد: بنابراین برای کشوری مثل اوکراین که برای 
روسیه از نظر هویتی و تاریخی و نیز اقتصادی، سیاسی 
و استراتژیک و ژئوپلیتیک بسیار مهم است، پیوستن 
به یک »نهاد دشمن« برای روسیه غیرقابل قبول 
بود.   بنابراین موضع جمهوری اسلامی این است که 
اولاً مخالف گسترش و حضور آنها در مناطق مختلف 
از جمله غرب آسیا است و ثانیاً موضوع منافع ملی 

کشورمان برای ما بسیار مهم است.
 اشتباه محاسباتی زلنسکی برای پیوستن به 

»نهاد دشمن«
استاد دانشگاه تهران در پاسخ به این سؤال که آیا 
رهبران اوکراین محاسبه چنین برخوردی از سوی 
مسکو را نداشتند و در زمینه حمایت غرب دچار 
اشتباه محاسباتی شدند، گفت: به نظر می رسد مانند 
موردی که در سال ۲۰۰۸ در گرجستان به وجود آمد 
و حمله سنگین نظامی روسیه به گرجستان که یک 
کشور کوچک در کنار دریای سیاه است، همین اشتباه 
محاسباتی بار دیگر از سوی زلنسکی رئیس جمهور 
اوکراین اتفاق افتاده است؛ به ویژه اینکه او پیشتر تجربه 
گرجستان را هم دیده بود. کولایی گفت: ساکاشویلی 
رئیس جمهور گرجستان مدتی در اوکراین در سمت 

فرمانداری حضور داشت و ارتباط نزدیکی با رهبران 
اوکراین داشت ولی رهبران اوکراین از سرنوشت 
ساکاشویلی و برخورد بسیار خشونت آمیز و سنگین 
نظامی روسیه درس نگرفتند. آنها تصور  کردند با 
حمایت مؤثر آمریکا و اروپا، می توانند در برابر فشارهای 
روسیه مقاومت کنند. البته بر اساس چنین رویکردی 

به مقاومت در برابر روسیه ادامه می دهند. 
 روسیه گاز صادر نکند، اروپا آسیب  می بیند 

وی در ادامه در خصوص واکنش اروپایی ها به تحولات 
اوکراین و اینکه چقدر احتمال دارد اروپا تبدیل به 
محل منازعه آمریکا و روسیه شود و نیازهای انرژی 
اروپا اظهار کرد: واقعیت این است که اروپا بسیار نسبت 
به انرژی و گاز طبیعی که از روسیه دریافت می کند، 
آسیب پذیر بوده است. به ویژه آلمان در سال های 
گذشته در این زمینه، در حوزه انتقال انرژی در ساخت 
خط لوله ها با گازپروم همکاری بسیار نزدیکی داشته 
است.   کولایی ادامه داد: برای خود روسیه هم که از 
سال ۲۰۰۰ به بعد و با بالا رفتن قیمت نفت و گاز در 
بازارهای جهانی خود را به عنوان »ابرقدرت انرژی« 
مطرح کرده، مسأله انرژی و پر کردن بازار انرژی 
در اروپا و تأمین گاز طبیعی این کشورها، به عنوان 
»اهرمی برای دیپلماسی« آن مورد توجه قرار گرفته 

است. 

الهه کولایی: زلنسکی اشتباه محاسباتی رهبران 
گرجستان را مرتکب شد

گزارش
ایرنا

سنا
: ای

س
عک

بسیج دانشجویی ۸ دانشگاه تهران در بیانیه ای با تأکید بر 
اینکه رویکرد »سازش« تجربه تلخ برجام نافرجام را نصیب 
تاریخ پرافتخار انقلاب کرد، بــه تصمیم گیران امر توصیه 
کردند با اتکا به روح مقاومت دینی برای پیشــرفت کشور 
تلاش کنند و مصالح کشــور را بر نمایش های کوتاه مدت 

تبلیغاتی مقدم بدارند.
 به گزارش حوزه احزاب و تشکل های ایرنا، بسیج دانشجویی 
دانشگاه های علامه، امام صادق )ع(، شریف، شهید بهشتی، 
علم و صنعت، خواجه نصیر، امیرکبیر و تهران در بیانیه ای در 
خصوص مذاکرات وین تأکید کردند: رویکرد »سازش« که 

مقابل ایده »مقاومت« است، تجربه تلخ برجام نافرجام را 
نصیب تاریخ پرافتخار انقلاب اسلامی کرده است؛ تجربه ای 
که در دوره اجرایی شدن آن سند، رفاه اقتصادی پایدار برای 
ملت ایران ممکن نشد؛ در واقع برجام نه تنها به خواسته های 
دولت مردان وقت، که حتی به اهداف درون متنی خویش نیز 
نزدیک نشد. به همین سبب معتقدیم برجام سند تاریخی 

شکست »دولت مردانِ کدخدا پرست« بوده است.
در این بیانیه آمده است: پس از گذشت چهل وسه سال از 
پیروزی انقلاب شکوهمند اسلامی و تلاش های شبانه روزی 
دشــمنان ملت ایران برای به  زانو درآوردن نظام اسلامی، 

امروز نتیجه »مقاومت همه جانبه« ملت شــریف ایران، 
شکســت فشــارهای ظالمانه و اهداف خبیثانه دشمنان 
بوده است؛ دســت یابی به فناوری های نوین در صنعت و 
انرژی هسته ای، پیشرفت های شــگرف در عرصه نظامی 
و خودکفایی در حوزه های گوناگون، پیوستن به معاهده 
شانگهای، ساخت واکسن کرونا و حل مشکل واردات آن 
به کشور همه دستاوردها و پیروزی های واقعی و ملموس 
»مقاومت حداکثری ملت ایران و نظام اسلامی« با وجود 

متحمل شدن هزینه های فراوان است.
این تشکل های دانشجویی در ادامه بیانیه خود تأکید کردند: 

رویکرد »سازش« که مقابل ایده »مقاومت« است، تجربه 
تلخ برجام نافرجام را نصیب تاریخ پرافتخار انقلاب اسلامی 
کرده اســت؛ تجربه ای که در دوره اجرایی شدن آن سند، 
رفاه اقتصادی پایدار برای ملت ایران ممکن نشد؛ در واقع 
برجام نه تنها به خواسته های دولت مردان وقت، که حتی به 
اهداف درون متنی خویش نیز نزدیک نشد و به همین سبب 
معتقدیم برجام سند تاریخی شکست »دولت مردانِ کدخدا 

پرست« بوده است. 
در ادامه این بیانیه آمده است: اصرار دموکرات های کنگره 
آمریکا بر احیای سریع برجام ۲۰۱۵ برای بازگرداندن ایران 

به آن نقطه و اعتراف به اینکه سیاســت فشار حداکثری 
موجبات تقویت ایــران را فراهم کرد، نشــانه هایی برای 
فرارسیدن موسم اتخاذ یک »تصمیم سخت سیاسی« در 
بدنه حاکمیتی کشور است. این تصمیم سخت سیاسی باید 
مشخص کند در شرایطی که آمریکای بایدن نیز همچون 
آمریکای ترامپ، بر اســتمرار سیاست های تحریمی خود 
اصرار داشته و حتی در ظاهر حاضر به لغو تحریم ها در همان 
سطح مندرج در توافق نامه برجام نیست، تضمین عدم خروج 
از توافق نامه را نمی دهد و انجام گام به گام تعهدات با هدف 
راستی آزمایی دوطرفه را قبول نمی کند و در حالی که سه 
کشور اروپایی  نیز پس از خروج آمریکا از برجام هیچ اقدام 
مثبتی انجام نداده اند و تمام و کمال خطوط مدنظر آمریکا 
را دنبال کردند، اساساً ایران چه نفعی از توافق جدیدی که 
همه ابعاد آن به حضور یا عدم حضور آمریکا بستگی دارد 

خواهد برد؟ 
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 رویکرد »سازش« تجربه تلخ برجام را نصیب تاریخ پرافتخار انقلاب کرد



روزنامه اجتماعی، فرهنگی، سیاسی، اقتصادی استان کرمان
صاحب امتیاز: موسسه مطبوعاتی پیام آوران

مدیر مسئول:روح الله خدیشی
زیر نظر شورای نویسندگان

نشانی کرمان: خیابان شهید بهشتی، کوچه شماره ۱۰، نبش شرقی ۲
نشانی جیرفت: خیابان مسجد جامع کوچه بن بست نرسیده بیمه مرکزی ایران

اولین ساختمان، سمت چپ طبقه اول

جیرفت: ۰۹۱۳۱۴۸۸۶۸۴     ۴۳۲۱۳۶۸۴-۸۵- ۰۳۴
تلفنخانه کرمان: ۰۳۴-۳۲۴۸۷۴۷۷

ایمیل تحریریه: 
kaghazevatan@gmail.com

ایمیل سازمان آگهی ها: 
kaghazevatan.adv@gmail.com 

مدیر اجرایی: حمید باقری 
مدیر داخلی: سمیه خدیشی

گرافیک: فاطمه خواجویی
صفحه آرایی: ندا صفاریان 

خبر: محمد ساردویی

عکس: یاسر خدیشی
 روابط عمومی: شیوا کرمی

توزیع: اصغر صانعی
حسابدار: فاطمه سلیمانی 

نماینده روزنامه در عنبرآباد: ارشاد پگاه

نظرات نویسندگان دیدگاه شخصی آنان بوده و لزوما دیدگاه روزنامه نیست . 

۱۱۸۶ پیاپــی  شــماره  چهــارم     ســال       ۱۴۰۰ اســفندماه   ۹ دوشــنبه   

پیش چاپ و چاپ: مهدوی)03432134838(

نمابر: 034-32448511

ما را دنبال کنید

روزنامه اقتصادی استان کرمان

سارگپه جنگلی

مشخصات ظاهری: این پرنده؛ ۵۱ تا ۵۸ سانتیمتر طول دارد و شبیه سارگپه 
ی معمولی است با این تفاوت که دمش باریکتر و بلندتر است که در انتها 
گردتر دیده می شود و نیز سر و گردنش باریکتر است و در قاعده ی دم دو نوار سیاه دارد که 
سارگپه ها فاقد این نوارهایند. در انتهایی شاه پرهای دم این پرنده، نوار سیاهی شبیه بعضی از 
سارگپه ها دیده می شود. بال ها اندکی خمیده و باریکتر از سارگپه و به طور کلی شبیه کبوتر می 
نماید. رنگ پر و بالش بسیار متنوع و روتنه و سطح پشتی بال ها قهوه ای پر رنگ؛ سرخاکستری 
و زیر تنه اش پر ازنقش و نگارهای دالبری تیره است. در پرنده ی ماده زیر سطح شکمی قهوه 
ای تر و رنگ سفید زیر تنه و زیر بال ها بیشتر است و نیز انتهای شاهپرهای اولیه و ثانوی سیاه 
رنگ است. پرنده نابالغ عمدتا قهوه ای تیره است. این پرنده در هنگام بال باز روی، بال هایش 
را اندکی آویخته نگه می دارد و از لارو زنبورها و گاهی نیز از پرندگان کوچک، تخم پرندگان و 

موش تغذیه می کند.
صدا: صدای این پرنده آهنگین است و در پرنده ی نر ، در پرواز معمولی، صدایی شبیه »پوی هو« 

و در ماده »پیاه« شنیده می شود../گروه کویرها و بیابان ها ایران

زیستمند

ارز دیچیتال

آگهی استخدام در استان کرمان

خبرخبر

خبر

اینفوگرافیک

موقعیت شغلی: کارشناس انبارداری
جنسیت: آقا

نوع قرارداد: تمام وقت
دارای سابقه کار

شرایط احراز
روابط عمومی بالا

office تسلط کامل به
آشنایی با مفاهیم انبارداری

حداقل دو سال سابقه کار مفید
تسهیلات و مزایا

بیمه/ سایر مزایا/ حقوق و مزایا
اطلاعات تماس

موبایل ۰۹۹۲۰۱۱۹۰۳۳
واتساپ ۰۹۹۲۰۱۱۹۰۳۳

موقعیت شغلی: کارشناس حسابداری
جنسیت: خانم، آقا

نوع قرارداد: تمام وقت
دارای سابقه کار

شرایط احراز
فارغ التحصیل رشته حسابداری /کارشناسی و کارشناسی ارشد

سن کمتر از ۳۲ سال/ ۲ تا ۴ سال سابقه کار/ آشنایی به حسابداری: بازرگانی )خرید(، 
خزانه، عمومی/ تشخیص ماهیت حسابها و تسلط به ثبت سند حسابداری/ آشنا به قوانین 
مالیاتی /مسلط به نرم افزار حسابداری SAP/ مسلط به Office علی الخصوص 
Excel/ سابقه فعالیت در شرکت های فروشگاه های زنجیره ای در اولویت جذب قرار 

دارد/ منظم و پیگیر /
تسهیلات و مزایا/ بیمه بیمه تکمیلی پاداش هدایای مناسبتی

محل کار/    استان کرمان، شهر کرمان /آدرس: شهرک صنعتی خضرا شماره ۲/  متقاضیان 
واجد شرایط رزومه خود را از طریق سیستم ارسال رزومه »ای-استخدام« ارسال نمایند

موقعیت شغلی: حسابدار فروش
جنسیت: آقا و خانم

نوع قرارداد: تمام وقت
 دارای سابقه کار 

شرایط احراز /مدرک تحصیلی: حداقل کاردانی حسابداری
حداقل ۲ سال سابقه کار /آشنا به حسابداری فروش/ آشنا به نرم افزار همکاران 

سیستم )راهکاران(
تسهیلات و مزایا بیمه بیمه تکمیلی وام

سایر مزایا /حقوق و مزایای مکفی /پرداخت بموقع و بدون تاخیر حقوق/ بیمه تامین 
اجتماعی از روز اول

بیمه درمان تکمیلی /بیمه عمر و حوادث
عیدی/ سنوات

محل کار: استان کرمان، شهر کرمان / اطلاعات تماس: ایمیل
 jobs.mahyaprotein۹۹ @ gmail.com

استخدام صنایع غذایی مهیا پروتئیناستخدام دیلی مارکتاستخدام ماهان تیک خودرو

عکس نوشت

فرمانده انتظامی استان کرمان از توقیف 
۱۱ دستگاه تریلر و کشف ۱۸۱ هزار و ۲۵۰ 
کیلوگرم روغن خوراکی بدون مجوز به ارزش 

بیش از ۹۰ میلیارد ریال خبر داد.
سردار عبدالرضا ناظری افزود:در اجرای طرح 
مقابله با قاچاق و برخورد با متخلفان اقتصادی 
و محتکران کالاهای اساسی و اولیه مردم، 
مستقر  اقتصادی  امنیت  پلیس  ماموران 
در ایست بازرسی مرصاد هنگام کنترل 
خودروهای عبوری در محورهای مواصلاتی 
کرمان - بم ۱۱ دستگاه تریلر حاوی روغن را 

متوقف کردند.
او اظهارداشت: ماموران در بازرسی از این 
خودروها ۱۸۱ هزار و ۲۵۰ کیلوگرم روغن 

خوراکی فاقد مجوز قانونی را کشف کردند.
فرمانده انتظامی استان کرمان با بیان اینکه 
ارزش محموله کشف شده توسط کارشناسان 
۹۰ میلیارد و  ۵۰۰ میلیون ریال برآورد شده 
گفت: در این زمینه ۱۱ متهم دستگیر که 
به همراه پرونده برای سیر مراحل قانونی به 

تعزیرات حکومتی استان روانه شدند.
سردار ناظری تصریح کرد:مبارزه با قاچاق کالا 
یکی از وظایف ذاتی پلیس به شمار می رود و 
پلیس به طور شبانه روزی آماده دریافت اخبار و 
اطلاعات از طریق شماره تلفن های ۱۱۰ است.

دادستان عمومی و انقلاب شهرستان جیرفت گفت: 
۴ کارگاه  تولید اکسیژن در این شهرستان به دلیل 
عدم رعایت آیین نامه های حفاظت و بهداشت کار 

پلمب شدند.
حسین سلامی در تشریح این خبر اظهار کرد:پس از 
گزارشات اداره تعاون کار و رفاه اجتماعی شهرستان 
جیرفت مبنی بر این که چند کارگاه تولید اکسیژن 
در شهرستان، آیین نامه های حفاظت و بهداشت 
کار را رعایت نمی کنند، دادستانی شهرستان به 

موضوع ورود کرد.  او با بیان اینکه موارد ناایمن و 
خطرناک ابتدا توسط اداره کار به کارفرمایان ابلاغ 
شده است،اظهار داشت: این کارفرمایان از رفع موارد 
ناایمن سر باز زدند که نهایتاً مطابق با قانون این 

کارگاه ها پلمپ شدند.
دادستان جیرفت گفت:رعایت نکات ایمنی در 
جان  حفظ  منظور  به  تولیدی  کارگاه های 
کارگران،خط قرمز دستگاه قضایی است و به هیچ 

عنوان قابل چشم پوشی نیست.

سـهمیه تعهد اشـتغال در اسـتان کرمـان برای 
سـال ۱۴۰۱، با افزایش حـدود ۲۰ درصدی به 
۶۳ هزار شـغل رسـیده اسـت کـه ایـن موضوع 

مـورد قبول مدیران اسـتان نیسـت.
به گفتـه ی رئیـس سـازمان برنامـه و بودجه ی 
اسـتان، دولـت، سـهم اشـتغال کرمـان را در 
سـال آینـده ۶۳ هـزار و ۳۰۰ نفـر دیـده اسـت 
در حالی کـه این عـدد از شـاخص های موجود 

بالاتـر اسـت.
جعفـر رودری می گوید:اسـتان کرمـان ۳.۵ 
درصـد از سـهم اقتصـاد کشـور را دارد و ایـن 
درحالیسـت کـه عـدد ۶۳ هـزار، ۳.۶ درصد از 

تعهـد اشـتغال کشـور را شـامل می شـود.

او معتقـد اسـت کـه سـهم اسـتان بایـد بـه 
۴۰هـزار برسـد و قـرار اسـت نامـه ای از سـوی 
نماینده عالـی دولت در اسـتان برای بررسـی و 
اصـلاح این عدد بـه وزرای کشـور و کار ارسـال 

شـود.
بـا این حـال عـده ای معتقدنـد به دلیـل تحقق 
مازاد اشـتغال طی سـنوات گذشـته، انتظارات 

دولت از اسـتان افزایـش یافته.
از طرفـی افزایـش چشـمگیر حقـوق دولتـی 
معـادن و میـزان مالیـات دریافتـی از اسـتان 
برای سـال ۱۴۰۱ هـم از جمله مباحثی اسـت 
که طـی ماه های گذشـته مـورد انتقـاد مدیران 

و نماینـدگان اسـتان قـرار گرفـت.

طی مراسمی با حضور مدیر کل آموزش و پرورش استان کرمان و جمعی از مسئولان 
و خیران، کلنگ احداث مدرسه ۲۴ کلاسه خیر ساز در روستای شرف آباد از توابع شهر 

کرمان به زمین زده شد.
رضا رضایی در آیین کلنگ زنی این مدرسه خیرساز ضمن تبریک هفته تربیت اسلامی 
و سالروز تأسیس امور تربیتی بر توجه ویژه به فعالیت های تربیتی و پرورشی در مدارس 

تاکید کرد.
او با بیان اینکه بیش از ۵۰ درصد مدارس احداث شده در چند سال اخیر در استان 
توسط خیرین احداث شده اند از شکل گیری نهضت مدرسه سازی در استان توسط 

خیرین خبر داد.
رضایی از ساخت ۱۳۰ مدرسه توسط اتاق بازرگانی کرمان با همکاری موسسه مهر 
گیتی در استان خبر داد و افزود: با پیگیری های صورت گرفته در دو ماه اخیر و بر اساس 
مصوبه شورای آموزش و پرورش سرانه فضای آموزشی استان طی سه سال آینده به 

سرانه میانگین کشوری می رسد.
مدیر کل آموزش و پرورش استان کرمان ضمن تقدیر و تشکر از ستاد فرمان اجرایی 
امام خمینی ره گفت: ۷۶ مدرسه توسط ستاد اجرایی امام خمینی ره در استان تاکنون 
ساخته شده و قرار براین شده که این ستاد در تمامی شهرستان ها و مناطق استان 

مدارس جدید بر اساس نیاز احداث کند.
بر پایه این گزارش،کلنگ احداث مدرسه ۲۴ کلاسه روستای شرف آباد با زیر بنای ۲ 
هزار و ۲۰۰ متر مربع در زمینی به مساحت ۴ هزار و ۵۰۰ متر مربع  با اعتباری بالغ بر ۱۲ 

میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان به زمین زده شد.

امحا ۲۵۹ تن سرم تاریخ گذشته

تهران- ایرنا- ۲۵۹ تن سرم تاریخ مصرف گذشته در 
سرم  این  شد.  امحا  تهران  گمرک  عمومی  انبارهای 
ها در سال ۱۳۹۶ توسط برخی شرکت ها به کشور 
وزارت  از  ترخیص  مجوز  دریافت  به  موفق  اما  وارد 

بهداشت نشدند.

سنا
: ای

بع
من

۱۱ تریلر روغن خوراکی 
فاقد مجوز در کرمان 

توقیف شد

پلمب 4 کارگاه تولید اکسیژن در جیرفت

سهم اشتغال ۱4۰۱ کرمان مورد تایید استان نیست

با حضور مدیر کل آموزش و پرورش استان کرمان:
کلنگ احداث مدرسه ۲4 کلاسه در روستای 

شرف آباد کرمان به زمین زده شد

خبر

فرزند مولف کتاب ۱۰۰ سال ورزش کرمان گفت: از کتاب 
۱۰۰ سال ورزش کرمان روز پنجشنبه هفته جاری در دانشگاه 
فرهنگیان با یک سوم ظرفیت سالن رونمایی می شود ضمن آنکه 
در شبکه اجتماعی اینستاگرام و همچنین سایت آپارات این آئین 
به صورت زنده پخش می شود. کامبیز صنعتی در نشست خبری 
با محوریت تشریح “کتاب صد سال ورزش کرمان” گفت:مرحوم 
محمد صنعتی برای نشان دادن ورزش استان با دوچرخه با 
مرحوم علی خان ایرانمنش طی ۶ روز به تهران سفر کردند و 

مطبوعات آن زمان این سفر را حیرت انگیز بیان می کردند.
او از دلیل تالیف این کتاب سخن به میان آورد و بیان کرد:مرحوم 
صنعتی با طرح این سوال که چرا تاریخ ورزش کرمان نباید جایی 
ثبت شود؟ به طور مثال تا قبل از انتشار کتاب ۱۰۰ سال ورزش 
کرمان اطلاعات جسته و گریخته و غیر مستند درباره مرحوم 

پهلوان عطایی وجود داشت لذا در سال ۱۳۹۵ مرحوم صنعتی 
اقدام به تدوین تاریخ ورزشی استان کرمان کردند این درحالی 

است که برخی ها این کار را غیر ممکن می دانستند.
فرزند مولف کتاب ۱۰۰ سال ورزش کرمان با بیان این مطلب 
که به راه وادی رفتن به از نشستن باطل است، تصریح کرد: کار 
را با همکاری بیش از ۳۰۰ پیشکسوت و ورزشکار دیروز و امروز 
آغاز کردیم و در نهایت با بهره گیری از خاطرات ۷۰۵ نفر در ۴۹ 

رشته ورزشی طی سه سال به سرانجام رسید.
او با اشاره به اینکه برخی ها برای همکاری بهانه ها و شرط هایی 
مطرح می کردند، اظهار کرد:هدف از تالیف این کتاب این است 
که اهالی ورزش پوشش داده شوند و هیچ ملاحظه کاری انجام 
نشود و وقتی تعدادی محدود همراهی نکردند تخریب را در 
دستور کار قرار دادند. صنعتی با بیان اینکه امیدواریم متخصصین 

و محققین این مجموعه را تکمیل کنند، تصریح کرد:هیات های 
فوتبال، بوکس، هندبال و تنیس روی میز همکاری خوبی در 
زمینه تالیف کتاب داشتند. او با بیان اینکه جلد اول پس از 
رونمایی در اختیار جامعه هدف قرار می گیرد،عنوان کرد: مقدمه 
این کتاب به قلم حمید نیک نفس است و این کتاب ۱۱۴۰ 
صفحه دارد که در بخش اول اطلاعات ورزش های زورخانه ای 
و پهلوانی و سپس به ورزش فوتبال، هندبال و  می پردازد و در 
بخش های آخر به ورزش های مدرن پرداخته شده است و در 
فصل آخر اطلاعاتی از ورزشی نویسان کرمان جمع آوری شده 
است. فرزند مرحوم صنعتی نوع نگارش این کتاب را بیشتر 
خودنگاری دانست و مطرح کرد:اطلاعات پهلوان عطایی از 
فرزندخوانده و فرزند ایشان گرفتیم و در ورزش کشتی و فوتبال 

و ورزش باستانی بیشترین آمار و اطلاعات داریم.
او ادامه داد:هشت نفر از پیشکسوتانی که با ما همکاری داشتند 
بالای ۸۰ سال، سن دارند و جوانان و نوجوانان سهمی در نوشتن 

این کتاب ندارند.

اولین کتاب تاریخی  ورزش استان کرمان؛

کتاب ۱۰۰ سال ورزش کرمان منتشر شد

عنوان: سفرهای گالیور
نویسنده: جاناتان سوییفت

ترجمه: محمود گودرزی
انتشارات: برج

کتاب سفرهای گالیور از جمله مشهورترین رمان های کلاسیک است 
سفر  می برد.  شگفت انگیز  سفرهایی  به  را  ما  نویسنده  آن،  در  که 
به مکان هایی که باعث می شود کتاب به اولین رمان پادآرمان شهر 
در دنیای ادبیات کلاسیک بدل شود. راز ماندگاری مشهورترین اثر 
جاناتان سوییفت در این است که قهرمان خارق العاده اش در دنیای 

تمثیل ها حبس نمی شود، 
جاناتان سوییفت با در کتاب سفرهای گالیور با کنار هم قرار دادن 
سنت سفرنامه نویسی کلاسیک ، طنز و ژانر فانتزی هجویه ای نوشته 

است که امروز هم می درخشد

شرکت »ماری ورک« تولید کننده 
محصولات ویژه رشته ی طراحی و 

چاپ پارچه
از مهمترین عوامل خلق یک اثر، استفاده از مواد و ملزومات 
با کیفیت متناسب با آن مدیوم هنری است، ماندگاری رنگ، 
شفافیت، ترکیب پذیری در خلق اثر مرتبط با نقاشی و چاپ 
از اهمیت فراوانی برخوردار است. در حوزه تولید و خلق آثار 
کاربردی مرتبط با چاپ و نقاشی روی پارچه به واسطه نوع 
کاربرد، ثابت ماندن رنگ پس از شستشو و لطافت پارچه پس 
از نقاشی از موارد مهمی است که باید به خواص ذکر شده 
قبلی اضافه شود. موارد دیگری همچون قیمت، غلظت و چند 
منظوره بودن )قابلیت استفاده در تکنیک های مختلف( دست 

هنرمند را در تولید آثار مقرون به صرفه بازخواهد گذاشت.
با  پارچه  روی  چاپ  و  نقاشی  ملزومات  و  ها  مدیوم  رنگها، 
کیفیت بالا و قابل رقابت با محصولات مشابه خارجی و قیمت 

مناسب، توسط برند »ماری ورک« تولید می شود.
و  هنرمندان  نیازهای  به  توجه  با  ورک«  »ماری  محصولات 
دانشجویان و دانشگاهیان با همکاری اساتید رشته ی طراحی 
و چاپ پارچه و مهندسین با تجربه ی صنعت نساجی تولید 

شده است.
راه های ارتباطی

www.mariwork.ir    :وبسایت
T.me/mariwork    :تلگرام

واتساپ:   ۰۹۱۲۸۵۰۳۷۹۵
اینستاگرام:   

https://www.instagram.com/mariwork.ir
تلفن تماس:  ۰۹۱۲۸۵۰۳۷۹۵
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عکس : ایرنا


